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با هدف رفع مشکلات مردم راهگشا  استاندار تهران گفت: سیاست دولت سیزدهم 
است؛ چراکه صدای مردم باید شنیده شود تا مسائل و مشکلات خود را مطرح کنند.

به گزارش اتفاق روز، علیرضا فخاری شامگاه سه شنبه در حاشیه جلسه ملاقات مردمی 
با اشاره به اهداف این جلسه اظهار داشت: در ادامه برنامه های دوره ای رسیدگی به 
مشکلات مردم، جلساتی در سطح استان با حضور مسئولان ذی ربط تشکیل می شود 
تا ضمن رسیدگی به مشکلات، فراوانی و چندگانگی نیازمندی های مردم در حوزه های 

تخصصی احصا شود.
وی ادامه داد: محور اصلی ارتباط با مردم از طریق اداره کل بازرسی است که شهروندان 
هماهنگی  با  تا  کنند  مطرح  را  خود  مشکلات  سامد،  سامانه  طریق  از  توانند  می 

استانداری، مشکلات مورد رسیدگی قرار گیرد.
استاندار تهران خاطرنشان کرد: یکی دیگر از برنامه ها، برپایی میز خدمت در سایر 
دستگاه ها است که توسط اداره کل بازرسی مورد نظارت قرار می گیرد تا اقدامات در 

جهت رفع مشکلات مردم پیگیری شود.
جلسه ملاقات مردمی علیرضا فخاری استاندار تهران روز سه شنبه دوم آبان ماه و 
با حضور میرمحمد غراوی معاون هماهنگی امور عمرانی و محمد علیمهری معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استاندار، مشاور و مدیرکل حوزه استاندار و مدیرکل بازرسی 

استانداری به مشکلات شهروندان در حوزه های مختلف مورد رسیدگی قرار گرفت.

گام مهم دولت برای تامین برق پایدار صنایع انرژی بر

سخنگوی صنعت برق اعلام کرد : آیین نامه اجرایی ماده ۴ قانون مانع زدایی از توسعه 
صنعت برق در خصوص احداث نیروگاه توسط صنایع انرژی بر کشور به تصویب هیات 

دولت رسید.
به نقل از شرکت مدیریت شبکه برق ایران، مصطفی رجبی مشهدی سخنگوی صنعت 
برق گفت: بر اساس ماده ۴ قانون مانع زدایی از توسعه صنعت برق کشور، آئین نامه 
صنایع انرژی بر که شامل صنایع بزرگ فلزی، معدنی، پتروپالایشی و شیمیایی هستند 

موظف به احداث حداقل ۱۰ هزار مگاوات نیروگاه تا پایان سال ۱۴۰۴ می باشند.
رجبی مشهدی با تاکید بر اینکه برنامه ریزی و هماهنگی های لازم در این خصوص 
انجام شده افزود: در تابستان سال جاری ۶۷۵ مگاوات از ظرفیت این نیروگاه ها وارد مدار 

شد و امید است تا سال آینده این مقدار به ۱۷۱۲ مگاوات افزایش یابد.
فرآیند  نامه  آئین  این  با تصویب  افزود:  ایران  برق  مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه 
صدور مجوزهای لازم برای احداث این نیروگاه ها توسط صنایع انرژی بر کشور تسریع 
شده و صنایع کشور می توانند با سرعت بیشتری نسبت به تکمیل نیروگاههای خود 

اقدام نمایند.
رجبی مشهدی تصریح کرد: بر اساس آئین نامه اجرایی ماده ۴ قانون مانع زدایی از 
توسعه صنعت برق که امروز به تصویب هیأت وزیران رسید، وظایف مشخصی برای 
تسهیل صدور مجوزهای لازم اعم از مجوز محیط زیست، تخصیص سوخت و تخصیص 
آب و اتصال به شبکه، توسط نهادهای مربوطه مشخص شده که امید است با انجام به 
موقع این وظایف، نیروگاه های صنایع در اسرع وقت به شبکه سراسری برق کشور متصل 

شوند و در نتیجه مصرف برق آنها از روی شبکه سراسری برق برداشته خواهد شد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت:

   لزوم تصویب قطعنامه محکومیت 

رژیم صهیونیستی در مجمع عمومی سازمان ملل

رضایی: وحدت همه گروه های انقلابی 

برای حضور در صحنه انتخابات مهم است

ــا  دبیــر شــورای عالــی هماهنگــی اقتصــادی ســران قــوا گفــت: ب
وحــدت همــه گروه هــای انقلابــی و حزب اللهــی و حضــور در 
صحنــه و وحــدت شــاهد خیــزش نیروهــای انقــلاب خواهیــم بــود.

2

لزوم ارتقای بهره وری برای 
پاسخ گویی به افزایش تقاضای 

آب و برق
3

درخواست اختصاص درصدی از درآمد 
اپراتورها به وزارت فرهنگ برای فرهنگ سازی 

6حوزه پیامک 

 ۲ هزار و ۳۱۴ بیمار خاص
  رباط کریمی زیرپوشش 

بیمه سلامت هستند

قالیباف در جمع سفرای کشورهای  اسلامی:

جهان اسلام همه امکاناتش را برای سیلی 
زدن به اسراییل و آمریکا به کار گیرد

2

طرح »یک پهنه، یک راه« انگیزه 
جدیدی بر توسعه روابط ایران و چین 

ایجاد کرده است

4

ایجاد کارگروه تکمیل زنجیره ریلی 
 کریدورهای شرق به غرب

 از چین تا ایران 
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آخر 12
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کردستان خبر داد:

شرکت 7 هزار و 100 زوج کردستانی در کارگاه های 

آموزشی قبل از ازدواج در سال جاری

معــاون اجتماعــی و پیشــگیری از وقــوع جــرم دادگســتری اســتان کردســتان 
گفــت:در حــوزه زنــان و خانــواده در کل اســتان ۱۴ مرکــز حمایــت از زنــان و 

خانــواده، ۱۱ مرکــز مهــر خانــواده یــا مرکــز ملاقــات  ....... 12 2

حفاظــت  ســازمان  رییــس   
محیــط زیســت، برقــی شــدن 
ــه  ــاوگان حمــل ونقــل را از جمل ن
راهکارهــای دولــت بــرای کاهــش 
و  کــرد  عنــوان  هــوا  آلودگــی 
افزایــش  و  بهینه ســازی  گفــت: 
کیفیت ســوخت در ۱۱ پالایشــگاه 

انجــام می شــود. کشــور 
ــی  ــگار سیاس ــزارش خبرن ــه گ ب
ــی ســلاجقه در حاشــیه  ــا، عل ایرن
ــع  ــت در جم ــات دول ــه هی جلس
تمهیداتــی  دربــاره  خبرنــگاران 
ــرای موضــوع  کــه ایــن ســازمان ب

در  هــوا  آلودگــی 
۶ مــاه دوم ســال 
ریــزی  برنامــه 
اســت،  کــرده 
ــت: دو موضــوع  گف
کار  دســتور  در 
دولــت قــرار دارد 
برقــی  نخســت 
وســایل  شــدن 
نقــل  و  حمــل 
عمومــی اســت و دیگــر اینکــه 
ــزار  ــدود ه ــران ح ــهرداری ته ش
بــه  برقــی  اتوبــوس  دســتگاه 
نــاوگان حمــل و نقــل تهــران 

کــرد. خواهــد  اضافــه 
ــت  ــط زیس ــازمان محی ــس س ریی
افــزود: تولیــد و قــرار گرفتــن 
هفــت نــوع خــودرو برقــی در 
چرخــه حمــل و نقــل کشــور 
ریاســت  نهــاد  کار  دســتور  در 
جمهــوری اســت و ۱۵۰ ایســتگاه 
شــارژ خــودرو برقــی در شــهرهای 

تهــران و کــرج تاســیس شــده 
ــت. اس

وی اضافــه کــرد: طبــق برنامــه 
ریــزی انجــام شــده تــا پایــان 
هــزار  بــه  تعــداد  ایــن  ســال 
ــت  ــد یاف ــش خواه ــتگاه افزای ایس
و در شــهرهای ســاری، تبریــز و 

می یابــد. توســعه  اصفهــان 
ســلاجقه دربــاره افزایــش کیفیــت 
ســوخت خودورهــا ابــراز امیــدواری 
کــرد کــه در ایــن حــوزه به ســمتی 
حرکــت کنیــم کــه از ســوخت های 

ناپاک اســتفاده نشــود.
ــت  ــط زیس ــازمان محی ــس س ریی
ــر  ــت ب ــه وزارت نف ــان اینک ــا بی ب
اســاس تکالیفــی کــه دارد کارهــای 
زیــر بنایــی مهمــی را در ایــن 
حــوزه در دســتور کار دارد، یــادآور 
شــد: بهینــه ســازی و افزایــش 
کیفیــت ســوخت از جمله مســائلی 
ــا ۱۱ پالایشــگاه  اســت کــه در ۹ ت
ــه  ــور دنبــال می شــود و البت کش

بــرای رســیدن بــه نتیجــه مطلــوب 
ــارات  ــی و اعتب ــازه زمان ــد ب نیازمن

ــتیم. ــی هس کاف
تاثیــر  دربــاره  ســلاجقه 
ــازوت  موتورســیکلت ها، ســوخت م
ــران در  ــراف ته ــای اط و کارخانه ه
ایجــاد آلودگــی خاطرنشــان کــرد: 
ــر اســاس ایســتگاه هــای پایــش  ب
ــران  ــتان ته ــه در اس ــه ک ۳۴ گان
مســتقر هســتند، ایــن آلودگــی 
ــای  ــه خودروه ــوط ب ــتر مرب بیش
متحــرک و بنزیــن ســوز اســت.

اینکــه  بیــان  بــا  ادامــه  در  وی 
ــط  ــوراده توس ــره آش ــای جزی احی
ــط زیســت در  ــی محی شــورای عال
حــال انجــام اســت، گفــت: صندوق 
ــر وســط  ــط زیســت اگ ــی محی مل
براســاس  اقدامــات  باشــد،  کار 
ضوابــط محیــط زیســتی پیــش 
مــی رود و امیــد اســت کلنــگ 
طبیعت گــردی آشــوراده در آینــده 

ــود. ــن زده ش ــه زمی ــک ب نزدی

سلاجقه: راهکار دولت برای کاهش آلودگی هوا برقی شدن ناوگان حمل ونقل است استاندار تهران: صدای مردم شنیده می شود
مدیرعامل آبفای کشور با تمجید از نحوه مدیریت تامین و توزیع آب استان تهران، 
گفت: با وجود خشکسالی های چند سال اخیر ، آبرسانی به مردم این استان بدون 

مشکل و هیچ محدودیتی انجام شده است.
 به نقل از آبفای کشور، هاشم امینی در آئین تجلیل و قدردانی از مدیران و خادمان 
شرکت آب و فاضلاب استان تهران، شرایط تنش آبی این استان در دو سال گذشته 
را حتی سخت تر و دشوارتر از تنش آبی اوایل دهه ۱۳۸۰ عنوان و تصریح کرد: با این 
حال، فعالیت شبانه روزی و تلاش مجموعه کارکنان آبفای استان تهران موجب شده 
از نظر  این استان دغدغه ای  افزایش مطالبه گری های مردم، جمعیت  با وجود  است 

تأمین مناسب آب و جمع آوری بهداشتی فاضلاب نداشته باشند.
بهداشتی  جمع آوری  خدمات  درصدی   ۸۰ افزون بر  پوشش  و  بی وقفه  آبرسانی  وی 
فاضلاب در تهران را مرهون ظرفیت های مناسب نیروی انسانی فعال در شرکت آب 
و فاضلاب استان تهران دانست و افزود: عملکرد این شرکت در زمینه تأمین، توزیع و 
مصرف آب به گونه ای است که این فرصت آموزشی را برای شاغلان شرکت های آب و 
فاضلاب سایر استان ها فراهم می کند تا از تجربه ها و آخرین یافته های علمی و فنی 

آبفای استان تهران بهره ببرند.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور سپس با اشاره به گذشت ۳۳ سال 
از تشکیل شرکت های آب و فاضلاب، فلسفه تشکیل این شرکت ها را تأمین، تصفیه، 
توزیع آب شرب و ایجاد خطوط انتقال و جمع آوری بهداشتی فاضلاب برشمرد و افزود: 
به دلیل نیازهای دائمی مردم به این خدمات، وجود شرکت های آب و فاضلاب ضروری 
و فعالیت این شرکت ها توقف ناپذیر است و اگر تفکر و ایده و اراده بالنده، پیش رونده 
و سازنده خدمات رسانی به مردم در این شرکت ها تزریق شود، آثار و برکت های آن در 

همه جا جاری و ساری خواهد بود.

تهران دو سال سخت را بدون مشکل تامین آب سپری کرد

بر اساس ماده ۲۸ الحاقی آئین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیات 
مدیره و بازرس اتحادیه های صنفی )موضوع تبصره ۳ ماده ۲۲ قانون نظام 
صنفی( در نظر است انتخابات هیات مدیره و بازرس اتحادیه صنف درودگران 
و مبل سازان و کمد سازان شهرستان بهارستان برگزار گردد لذا واجدین 
شرایط عضویت در هیات مدیره و بازرس اتحادیه مذکور که در ذیل شرایط 
آن اعلام گردیده، دعوت بعمل می آید از روز یکشنبه مورخ 140۲/0۸/07 
با در دست  پایان روز یکشنبه مورخ 140۲/0۸/۲1 به مدت 1۵ روز  تا 
داشتن مدارک ذیل جهت ثبت نام به نشانی : لینک سامانه ساران )انتخابات 
نام اصل  از دریافت کد رهگیری ثبت  نموده و پس  الکترونیکی( مراجعه 
هیات  به  تایید  و  پرونده  تشکیل  جهت   www.iranianasnaf.ir را  مدارک 
اجرائی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی واقع در شهرستان بهارستان 
- بلوار آیت اله سعیدی - خیابان همت - پلاک 1۹۹ ساختمان صنعت، معدن 

و تجارت - طبقه چهارم )واحد اصناف ( ارائه نمائید.
شرایط داوطلبان :

1 تابعیت جمهوری اسلامی ایران
۲ اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی

۳- نداشتن سوء پیشینه کیفری موثر
4- عدم ممنوعیت تصرف در اموال ، حجر، ورشکستگی و افلاس

۵-عدم اعتیاد به مواد مخدر
۶- عدم اشتهار به فساد

7- داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد سابقه عضویت 

در هیات مدیره اتحادیه .
۸-حداکثر سن در زمان ثبت نام 7۵ سال

۹- داشتن پروانه کسب معتبر دائم
، مجوزی است که تاریخ آن منقضی نگردیده  تبصره :پروانه کسب معتبر 
نکرده  به غیر واگذار  را  ، واحد صنفی خود  نداده  تغییر شغل  صاحب آن 

باشد. واحد صنفی فعال و مکان آن تغییر نیافته باشد.
10- داشتن وقاقت و امانت

و  ایران  و  شهرستان  اصناف  اتاق   ، ها  اتحادیه  کارکنان  شدن  داوطلب 
دستگاههای اجرائی موضوع ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشوری

در انتخابات هیات مدیره اتحادیه های صنفی، منوط به استعفای آنان از شغل 
قبلی خود پیش از ثبت نام در انتخابات است. اعلام رسمی

پذیرش استعفای کارکنان موضوع این ماده پیش از شروع به کار در هیات 
مدیره اتحادیه الزامی است. مدارک مورد نیاز

1(دو قطعه عکس ۳*4 جدید
۲( فتوکپی پروانه کسب به همراه اصل آن

۳( فتوکپی از تمام صفحات شناسنامه به همراه اصل آن
4(کارت ملی به همراه اصل آن

۵( فتوکپی مدرک تحصیلی به همراه اصل آن
*اصل اعتبار نامه و کپی آن برای کسانی که عضویت در هیات مدیره اتحادیه 

را دارند.
هیئت اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان بهارستان

کمیسیون نظارت بر اصناف شهرستان بهارستان هیات اجرائی برگزاری انتخابات
داوطلبان عضویت در هیات مدیره و بازرس اتحادیه صنف درودگران و مبل سازان و کمد سازان شهرستان بهارستان

آگهی فراخوان معاون دفتر صنایع خلاق و ورزشی وزارت صمت گفت: 
وزارت صمت به دنبال این است صنعت اسباب بازی در 
شهرک تخصصی اسباب بازی رشد کند که در این زمینه 
پیگری ها، مکاتبات و موافقت ها انجام شده و اگر محقق 

شود اتفاق خوبی برای تولیدکنندگان است.
با  اقداماتی  مدت  این  در  اینکه  بیان  با  حموله  محسن 
برگزاری جلسات با افراد متخصص و کارشناسان در این 
صنعت انجام شده تا بتوانیم برای این صنعت پیش نویس 
سند راهبردی اسباب بازی را آماده کنیم، اظهار کرد: در 
و  سرگرمی  صنعت  مختلف  بخش های  نویس  پیش  این 
اسباب بازی دیده شده است و به زودی بعد از جمع بندی 
از این سند رونمایی خواهد شد. در این سند نقاط قوت، 
ضعف، فرصت ها و تهدیدهای این رشته فعالیت تخصصی و 
چشم انداز پنج ساله صنعت اسباب بازی دیده شده است.

به گفته معاون دفتر صنایع خلاق و ورزشی وزارت صمت، 
افرادی که در سامانه جامع تجارت، به عنوان تولیدکننده 
اسباب بازی، کد نقش دارند و آمار تولید خود را در این 
سامانه اطلاع رسانی می کنند، می توانند از حمایت های 
یکی  شوند.  مند  بهره  حوزه  این  در  خلاق  صنایع  دفتر 
آمار  بحث  کشور  در  بازی  اسباب  صنعت  مشکلات  از 
مصرف، تولید و صادرات است. البته آمارهایی وجود دارد، 
و نظرات متفاوت است.  نیستند  اما می توان گفت دقیق 
بنابراین مکاتباتی با مرکز آمار برای تهیه آمارهای دقیق 

انجام شده است.

برنامه ریزی برای راه اندازی شهرک 

تخصصی صنعت اسباب بازی
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با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
همه  باید  اسلام  جهان  اینکه  بیان 
به  زدن  سیلی  برای  را  خود  امکانات 
اسراییل و آمریکا به کار گیرد، گفت: 
در  می خواهیم  اسلامی  کشورهای  از 
پایان  ملت هایشان  مطالبه  به  اجابت 
رژیم  با  روابط  سازی  عادی  پروژه 
برای  را  صهیونیستی  کودک کش 

همیشه اعلام کنند.
قالیباف  باقر  محمد  ایرنا،  گزارش  به 
روز  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
دوشنبه در نشستی به ابتکار کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
کشورهای  سفرای  با  اسلامی  شورای 
سازمان  رؤسای  و  دبیران  اسلامی، 
با  تهران،  در  المللی مستقر  بین  های 
در  که  است  افتخار  باعث  اینکه  بیان 
روزهایی  در  و  حساس  موقعیت  این 
زمان  هر  از  بیش  اسلامی  امت  که 
و  همفکری  اتحاد،  نیازمند  دیگری 
ملاقت  را  شما  است،  مشترک  عمل 
آن  در  که  روزهایی  گفت:  کنم،  می 
مهم  بسیار  روزهایی  بریم  می  سر  به 
خصوصا  جهان،  همه  برای  حساس  و 

دنیای اسلام است.
انسانیت در مرحله یک آزمون تاریخی 
نبوده  تا کنون در آن موفق  است که 

است
رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه 
با بیان اینکه حضرت امام خمینی)ره( 
فلسطین،  مسئله  فرمودند  زمانی 
اول جهان اسلام است، عنوان  مسئله 
مسئله  بگوییم  توانیم  می  امروز  کرد: 
فلسطین، مسئله اول همه جهان است. 
 ۲۶۰ منطقه  به  اکنون  جهان  همه 
می کند  نگاه  غزه  نواز  مربعی  کیلومتر 
و من تردید دارم کسی در جهان باشد 
که اخبار و تصاویر آنچه این روزها در 
آن منطقه می گذرد را ببیند و بخواند، 
اما بتواند از کنار آن بی تفاوت بگذرد؛ 
چنین چیزی ممکن نیست.  انسانیت، 
در مرحله یک آزمون تاریخی است و 
متاسفم بگویم که تا این لحظه در این 

آزمون موفق نبوده است.
وی در ادامه با بیان اینکه اتفاقات نوار 
غزه صحنه هایی بی سابقه در تاریخ رقم 
زده است و مردمانی که در آن سرزمین 
زندگی می کنند، در کنار دیگر برادران 
و  باختری  کرانه  در  خود  خواهران  و 
سرزمین های ۱۹۴۸، طی چند سال 
گذشت رنج هایی بی سابقه را تحمل 
کرده اند که حتی در تاریخ ۷۵ ساله 
است،  سابقه  بی  نیز  فلسطین  اشغال 
یادآور شد: در این مدت، صهیونیست 
اشغالی  اقداماتی در سرزمین های  ها 
را  آن  نظیر  اند که شما  مرتکب شده 
در تاریخ جنایت های چنگیز و مغول 
در شرق یا فاشیست ها و نازی ها در 

غرب هم نمی توانید پیدا کنید.
را  مسجدالاقصی  صهیونیستی  رژیم 
مانع پروژه های اهریمنی خود می داند

قالیباف ادامه داد: ما نباید از یاد ببریم 
که فلسطینیان قبل از عملیات طوفان 
این  و  بودند  وضعیتی  در چه  الاقصی 
به  واکنش  قهرمانانه  و  بزرگ  عملیات 
چه وضعیتی بود. در چند سال گذشته 
های  گری  وحشی  و  غیرانسانی  رفتار 
و  اوج خود رسیده  به  ها  صهیونیست 
برای  را  انسانی  زندگی  های  حداقل 
من  بود.  کرده  غیرممکن  فلسطینیان 
همه  و  اسلامی  امت  همه  و  شما  از 
آغاز  بیانیه  خواهم  می  جهان  مردم 
ابوخالد  قهرمانم  برادر  سوی  از  جنگ 

محمد ضیف را بخوانید.
رئیس قوه مقننه در این نشست عنوان 
شرح  خوبی  به  بیانیه  آن  در  او  کرد: 
عملیات  آغاز  از  قبل  که  است  داده 
طوفان الاقصی چه بر سر مردم مظلوم 
فلسطین آمده است. فلسطینی ها در 
شرح  که  کردند  می  زندگی  وضعیتی 
نیست.  باور  قابل  کس  هیچ  برای  آن 
چه کسی باور می کند ما در زمانه ای 
الاقصی  مسجد  که  کنیم  می  زندگی 
مکان  ترین  مقدس  از  یکی  عنوان  به 
های بیش از یک میلیارد مسلمان در 
دلیل  این  به  فقط  است  تخریب  حال 
برپا  از  شیطانی  خوی  با  افرادی  که 
بودن نماز در این مسجد نگرانند و آن 
را مانع پروژه های اهریمنی خود می 

دانند؟
اینکه چه کسی  بیان  با  ادامه  در  وی 

باور می کند فلسطینی ها در وضعی 
به سر می برند که زن و مرد فلسطینی 
نشین  شهرک  دست  به  خیابان  در 
جنازه  و  شود  می  کشته  صهیونیست 
اش ساعت ها روی زمین می ماند فقط 
به این دلیل که آن شهرک نشین به او 
مشکوک شده و رفتارش را نپسندیده 
کند  می  باور  کسی  چه  گفت:  است؟ 
در  گذشته  سال  دو  در  ها  فلسطینی 
عنوان  به  اند که  زندگی کرده  وضعی 
خانه  به  که  عصر  روز  یک  مثال، 
اند همسایه یهودی  اند دیده  برگشته 
آنها خانه شان را غصب کرده و وقتی 
به او اعتراض کرده اند تنها پاسخی که 
شنیدند این بوده که اگر من این خانه 
را غصب نکنم یک نفر دیگر این کار را 

خواهد کرد!
اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  قالیباف 
فلسطینی ها مدت هاست مقابل درب 
خانه های خود بیش از آنکه مهمان یا 
مردمِ عادی را ببینند، بولدوزرهایی را 
تا خانه های  است  آمده  که  اند  دیده 
آنها را خراب کند و این اتفاق هزاران 
واقعاً  شد:  یادآور  است،  داده  رخ  بار 
آیا قابل تصور است که در میانه قرن 
بیست و یکم در رژیمی که کشورهای 
می  حمایت  آن  از  درصد  صد  غربی 
رخ  روز  هر  هایی  کنند چنین صحنه 
جهان  در  کسی  از  صدایی  و  بدهد 

درنیاید؟
با  ادامه  در  قانونگذاری  نهاد  رئیس 
ها  فلسطینی  که  این مطلب  یادآوری 
شرایطی  چنین  به  اکتبر   ۷ روز  در 
واکنش نشان دادند و در واقع آن روز 
تصمیم گرفتند به جای اینکه هر روز 
بمیرند، یک بار با عزت و شرف بمیرند، 
که  ای  قهرمانانه  حمله  داشت:  اظهار 
ها  صهیونیست  مواضع  به  روز  آن 
صورت گرفته پاسخی به سال ها ظلم 

و رنج و وحشی گری بی سابقه بود.
اینکه  توقع  اساساً  داد:  ادامه  وی 
حجم  این  قهرمان  و  رشید  ملت  یک 
مقابل  در  و  ببیند  را  ددمنشی  از 
بی  کند،  سکوت  یا  شود  تسلیم  آن 
از  که  است  حقیقتی  این  معناست. 
مردم جهان پنهان شده بود اما اکنون، 
واقعیت از پرده بیرون افتاده و همگان 
مشاهده  را  آن  حقانیت  توانند  می 

کنند.
دولت امروز رژیم صهیونیستی مجمعی 

از دزدان و قاتلان است
قالیباف همچنین با بیان اینکه دولت 
از  مجمعی  صهیونیستی  رژیم  امروز 
خط  هیچ  که  است  قاتلان  و  دزدان 
رسمیت  به  را  انسانی  و  اخلاقی  قرمز 
نظر،  این  اگر  گفت:  شناسد،  نمی 
حامیان  ادعای  یا  ما  قلبی  باور  زمانی 
اکنون،  بود،  فلسطین  مظلومیت 
جهان  مردم  همه  که  است  حقیقتی 
می توانند ابعاد آن را در تلفن همراه و 
صفحات تلویزیون خود مشاهده کنند. 
این  که  کند  درک  باید  امروز،  جهان 
بشریت  همه  برای  تهدید  یک  رژیم 
است از بین بردن آن قبل از آنکه یک 
یک  باشد،  نظامی  یا  سیاسی  مسئله 

وظیفه انسانی و الزام اخلاقی است.
رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه 
با بیان اینکه امروز همه جهان با یک 
تهدید بی سابقه مواجه است که باید 
آن را درک کند و به آن واکنش نشان 
ها  صهیونیست  داشت:  ابراز  بدهد، 
این روزها در حال قتل دسته جمعی 

این  که  تصاویری  هستند.  کودکان 
روزها از مظلومیت کودکان فلسطینی 
بی  جهان  تاریخ  در  شود  می  منتشر 
دامن  از  ننگ،  لکه  این  است.  سابقه 
هر  در  دیگری  دولتِ  هر  و  ها  غربی 
کجای جهان که این صحنه ها را ببیند 
و دم بر نیاورد هرگز پاک نخواهد شد.

اسرائیل در حال تخریب یک سرزمین 
بی دفاع با حداکثر خشونت است

وی همچنین با بیان اینکه اسرائیل در 
حال تخریب یک سرزمین بی دفاع با 
نیروی  همه  و  است  خشونت  حداکثر 
مرزهای  تا  آورده  میدان  به  را  خود 
به  تاریخ  که  ای  مرتبه  به  را  جنایت 
یاد نمی آورد، ارتقا بدهد، عنوان کرد: 
این روزهای مقام های  به حرف های 
اسراییلی و آمریکایی نگاه کنید. رئیس 
جمهور آمریکا در صفحه تلویزیون می 
گوید مهم نیست که چه کسی در غزه 
ویدئوی  به  نتانیاهو  دهد!  می  هزینه 
تخریب خانه ها نگاه می کند و دستور 
می دهد که همینطور یک به یک خانه 

ها را هدف بگیرند و تخریب کنند.
سخنان  از  بخش  این  در  قالیباف 
رژیم  جنگ  وزیر  اینکه  بیان  با  خود 
در  که  آنها  گوید  می  صهیونستی 
انسان  اساساً  کنند،  می  زندگی  غزه 
سابق  وزیر  نخست  گفت:  نیستند، 
مادران  گریه  گوید  می  هم  رژیم  این 
لذت  آن  از  و  بیند  می  را  فلسطینی 
می برد. این حرف ها جلوی چشم ما 
زده می شود و در حد حرف هم باقی 
نمی ماند.  رژیم صهیونیستی در حال 
بی رحمانه ترین کشتار تاریخ است و 
غربی ها پس از دهه ها ادعای حقوق 
بشر و آزادی انسان، ایستاده اند و برای 

آن کف می زنند.
در  وضع  این  گویم  می  قطعیت  با 

فلسطین ادامه نخواهد یافت
بر  تأکید  با  ادامه  در  مجلس  رئیس 
پیدا  ادامه  فعلی  به شکل  وضع  اینکه 
اطمینان  شما  به  من  و  کرد  نخواهد 
می دهم که انسانیت نمرده و عزت و 
دارد،  وجود  قدرت  با  همچنان  شرف 
ابراز داشت: امکان ندارد خیل مقاومت 
چنین  جهان  آزادگان  و  کنندگان 
صحنه هایی را نگاه کنند و بی تحرک 

بمانند.
وی افزود: این روزها نمی توان درباره 
اما  با قطعیت صحبت کرد  هیچ چیز 
من اجازه می خواهم به شما بگویم که 
یک چیز قطعی است؛ این وضع ادامه 
نخواهد یافت و گروه های فلسطینی و 
مردمی جهان اسلام و عرب نمی توانند 
اجازه دهند این وضع ادامه پیدا کند.

کردن  شهید  با  صهیونیستی  رژیم 
شکست  بر  تواند  نمی  غزه  مردم 

تاریخی سرپوش بگذارد
نکته روشن  به چند  اشاره  با  قالیباف 
نکته  گفت:  رو،  پیش  تحولات  درباره 
هر  صهیونیستی  رژیم  اینکه  اول 
کند،  شهید  غزه  مظلوم  مردم  از  قدر 
نمی تواند سرپوشی بگذارد بر شکست 
تاریخی که در عملیات طوفان الاقصی 
اشغالی  سرزمین های  ساکنان  خورد. 
چندساله ای  ظلم های  که  فهمیدند 
داشته اند  روا  فلسطین  مردم  بر  که 
چنان اراده و توان مقاومت را افزایش 
داده است که دیگر امنیتی برای آنها 

متصور نیست.
الاقصی  در طوفان  رژیم  این  شکست 

ترمیم پذیر نخواهد بود

بیان  با  همچنین  مقننه  قوه  رئیس 
اینکه امروز توهم امنیت برای ساکنان 
پایدار  ترس  به  اشغالی  سرزمین های 
خوب  همه  و  است  شده  تبدیل 
معنی  به  امنیت  نبود  که  می دانند 
اجتماعی  اقتصادی،  چالش های  آغاز 
شاهد  ما قطعاً  و سیاسی است گفت: 
سرزمین های  از  گسترده  مهاجرت 
اشغالی، فرار سرمایه  و بروزِ شکاف های 
بود.  خواهیم  اجتماعی  و  سیاسی 
الاقصی  در طوفان  رژیم  این  شکست 
به هیچ وجه برای این رژیم ترمیم پذیر 
نخواهد بود و هرقدر جنایت این رژیم 
بیشتر شود، تنها عمق شکست اش را 

بیشتر و بیشتر می کند.
بر  غزه  جنایت های  ادامه  مسئولیت 

دوش دولت آمریکا است
وی افزود: نکته دوم علاوه بر اطلاعات 
علنی  حمایت های  متعدد،  شواهد  و 
مانند  آمریکا  متحده  ایالات  رسمی  و 
کمک های تسلیحاتی، مالی و سیاسی 
جای هیچ شک و شبهه باقی نگذاشته 
بدون  صهیونیستی  رژیم  که  است 
تداوم  امکان  دولت  این  پشتیبانی 
بنابراین  ندارد.  را  جنایت های خویش 
ادامه  مسؤولیت  که  باوریم  این  بر  ما 
جنایت های غزه بر دوش دولت آمریکا 
است و باید در قبال آن پاسخگو باشد.

نکته  شد:  یادآور  همچنین  قالیباف 
سوم برای مردان و زنانی که سال های 
با  در جنگ  دارند  آرزو  است  طولانی 
برسند  شهادت  به  صهیونیستی  رژیم 
واکنش نشان ندادن غیرممکن است. 
را  آن  نیست که کسی  این موضوعی 
همین  کند.  مهندسی  یا  برنامه ریزی 
حالا هم می بینید که شعله های آتش 
در نقاط مختلف منطقه در حال زبانه 
کشیدن است و به زودی ممکن است 

از کنترل خارج شود.
به  اشاره  با  ادامه  در  مجلس  رئیس 
چهارمین نکته بیان کرد: امت اسلامی 
عمل  خود  مسئولیت  به  باید  اکنون 
نگاه  غزه  به  که  کند. جهان همانطور 
می  نگاه  هم  شما  و  من  به  کند  می 
صورتی  در  صهیونیستی  رژیم  کند. 
که بتواند اهداف شیطانی خود در این 
جنگ را محقق کند به هیچ فردی در 
جهان اسلام رحم نخواهد کرد. قرآن 
به ما آموخته است که آنها از ما راضی 
نخواهند شد تا وقتی که به آیین آنها 

دربیاییم.
جهان اسلام باید همه امکانات خود را 
برای سیلی زدن به اسراییل و آمریکا 

به کار گیرد
در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
پایان با بیان اینکه جهان اسلام باید به 
مسئولیت خود عمل کند و مهمترین 
آن این است که اولاً با صدای بلند این 
کار  این  از  و  کند  محکوم  را  جنایت 
جهان  کرد:  خاطرنشان  نشود،  خسته 
امکانات  همه  باید  همچنین  اسلام 
اسراییل  به  زدن  سیلی  برای  را  خود 
و آمریکا به کار بگیرد و از همه مهم 
تر اینکه انرژی های مردمی آزاد شده 
اکنون در  را که  علیه صهیونیست ها 
به  است  بزرگ  سیل  یک  ایجاد  حال 
سمت آن سرزمین مقدس روانه کند. 
صراحت  به  اسلامی  کشورهای  از  ما 
مطالبه  به  اجابت  در  می خواهیم 
ملت هایشان پایان پروژه عادی سازی 
روابط با رژیم کودک کش صهیونیستی 

را برای همیشه اعلام کنند.

قالیبافدرجمعسفرایکشورهایاسلامی:

جهاناسلامهمهامکاناتشرابرایسیلیزدن
بهاسراییلوآمریکابهکارگیرد

خبر
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دردیدارباوزیرامورخارجهپاکستان؛
مخبر:بایدبارونقاقتصادیدرمرزها،

امنیتراارتقاءدهیم

 معاون اول رئیس جمهور گفت: نا امنی در مرزهای مشترک دو کشور 
یکی از موانع پیش روی توسعه روابط است که اگر بتوانیم با همکاری 
یکدیگر و از طریق تهاتر و ایجاد بازارچه های مرزی، احداث نیروگاه، 

توسعه بنادر و رونق اقتصادی در مرزها، امنیت را ارتقاء دهیم.
رئیس جمهور  اول  معاون  ایرنا، محمد مخبر  دولت  به گزارش حوزه 
در دیدار جلیل عباس جیلانی وزیر امور خارجه پاکستان که در محل 
اقامت معاون اول رئیس جمهور کشورمان در قرقیزستان برگزار شد، با 
اشاره به جنایات رژیم صهیونیستی در غزه اظهار داشت: جنایات این 
رژیم و کشتار زنان و مردان و کودکان در غزه دل هر انسانی را به درد 
می آورد و امیدوارم کشورهای مسلمان با قاطعیت نسبت به این جنایات 
موضع گیری کرده و رژیم صهیونیستی را وادار به توقف کشتار مردم و 

زمینه کمک رسانی را فراهم کنند.
و  ایران  فراوان  های  ظرفیت  به  اشاره  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
پاکستان و مرزهای طولانی میان دو کشور تصریح کرد: روابط اقتصادی 
فیمابین می تواند پشتوانه پایداری برای روابط سیاسی دو کشور باشد 
از اینرو باید از ظرفیت های موجود در جهت توسعه روابط اقتصادی و 

مناسبات تجاری فیمابین استفاده کنیم.
وی مخبر بر لزوم فراهم شدن بستر فعالیت بخش خصوصی دو کشور 
تاکید کرد و افزود: باید بتوانیم مسائل پولی و بانکی بر سر راه فعالان 
اقتصادی دو کشور را حل و فصل کنیم و بستر گسترش همکاری های 

اقتصادی آنها را فراهم کنیم.
های  حمایت  از  قدردانی  ضمن  همچنین  جمهور  رئیس  اول  معاون 
پاکستان از جمهوری اسلامی ایران در مجامع بین المللی و همچنین 
عضویت در سازمان همکاری شانگهای بر استفاده از ارز ملی دو کشور 
در مراودات تجاری و تبادلات اقتصادی تاکید و خاطرنشان کرد: ایران 
و پاکستان با اشتراکات فراوان در زمینه های مختلف باید بتوانند در 

مبادلات تجاری فیمابین از ارز ملی خود استفاده کنند.
مخبر افزود: نا امنی در مرزهای مشترک دو کشور یکی از موانع پیش 
روی توسعه روابط است که اگر بتوانیم با همکاری یکدیگر و از طریق 
تهاتر و ایجاد بازارچه های مرزی، احداث نیروگاه، توسعه بنادر و رونق 

اقتصادی در مرزها، امنیت را ارتقاء دهیم.
معاون اول رئیس جمهور دستاوردها و توانمندیهای کشورمان در بخش 
های مختلف فنی مهندسی، صنعت و فناوری های نوین را یادآور شد و 
افزود: جمهوری اسلامی  ایران آمادگی دارد این دستاوردها را در اختیار 

ملت پاکستان قرار دهد.
وزیر امور خارجه پاکستان نیز در این دیدار با بیان اینکه پاکستان در 
بیانیه های خود حملات اسرائیل به غزه را با شدیدترین لحن محکوم 
کرده است، گفت: اسلام آباد جنایات رژیم صهیونیستی در غزه را نسل 
کشی می داند و تلاش و اولویت ما باید کاهش تنش و آتش بس و 

سپس ارسال کمک های بشردوستانه و پیگیری روند صلح باشد.
از پیشنهادات معاون اول  با استقبال  جلیل عباس جیلانی همچنین 
رئیس جمهور کشورمان برای تهاتر، احداث نیروگاه در مناطق مرزی و 
توسعه بنادر دو کشور، افزود: این پیشنهادات به طور جدی در کمیسیون 
مشترک همکاریهای اقتصادی و تجاری دو کشور پیگیری خواهد شد.

وزیر امور خارجه پاکستان با اشاره به روند رو به رشد مناسبات تجاری 
دو کشور تصریح کرد: ایران و پاکستان ظرفیت های گسترده ای دارند 
اتکاء به این ظرفیت ها در آینده نزدیک شاهد توسعه  با  امیدوارم  و 

مناسبات و روابط اقتصادی دو کشور باشیم.

حمایتدولتهایغربیازصهیونیستهامانع

ارسالکمکهایبشردوستانهبهغزهشدهاست

 سخنگوی دولت با اشاره به اینکه حمایت برخی از دولت های غربی، 
اروپایی و آمریکا از رژیم صهیونیستی مانع ارسال کمک های بشردوستانه 

به غزه شده است از آنها خواست حمایت های خود را متوقف کنند.
علی بهادری جهرمی در گفت و گو با خبرنگار حوزه دولت ایرنا درباره 
اظهار  غزه  به  ایران  اسلامی  جمهوری  دولت  بشردوستانه  اقدامات 
داشت: از همان روز اول اقدامات پرتحرک دیپلماتیک دولت آغاز شد 
و سفرهای وزیر امور خارجه و مذاکرات و رایزنی های فشرده  در این 

راستا انجام گرفت.
وی افزود: شخص رئیس جمهور تماس های تلفنی متعددی با سران 
کشورهای مختلف داشته و معاون اول رئیس جمهور، وزیر امور خارجه 
از جمله وزرای فرهنگ، آموزش و پرورش و وزیر  و حتی سایر وزرا 
میراث فرهنگی و گردشگری نیز رایزنی هایی در رابطه با غزه انجام 

داده اند.
سخنگوی دولت بیان کرد: رایزنی ها در سطح بسیار گسترده و پرتعداد 
فلسطین  مردم  وحشیانه  کشتار  سریع تر  هرچه  جلوگیری  برای  هم 
بشردوستانه  کمک های  ارسال  برای  هم  و  صهیونیستی  رژیم  توسط 

صورت گرفته است.
بهادری جهرمی با بیان اینکه از همان ابتدا نیز هماهنگی هایی به ویژه از 
طریق مجموعه صلیب سرخ و هلال احمر انجام شد، گفت: از نهادهای 
مردمی کمک های بشردوستانه مانند آب، پتو، اقلام دارویی و درمانی 
جمع آوری و بارگیری  شد و همچنین دولت با همکاری سایر دولت ها 

ارسال از طریق پرواز، زمینی و دریایی را در دستور کار قرار داد.
وی ادامه داد: مشارکت و حمایت برخی از دولت های غربی، اروپایی و 
آمریکایی عملا مانع ارسال کمک های بشردوستانه شده که در حقیقت 
همکاری با یک متهاجم نظامی است که همه اصول جنگی را زیر سوال 
برده و جنایت جنگی، نسل کشی و جنایت علیه بشریت انجام می دهد.

سخنگوی دولت ابراز امیدواری کرد که هرچه زودتر اینگونه حمایت ها 
متوقف و یا کنترل شود تا امکان ارسال موثرتر اقلام بشردوستانه فراهم 

شود.

دکتررئیسیدرجلسههیئتدولت:لزوم
تصویبقطعنامهمحکومیترژیمصهیونیستیدر

مجمععمومیسازمانملل

رئیس جمهور با اشاره به بیزاری و تنفر بی سابقه افکار عمومی جهان از جنایات رژیم 
صهیونیستی و بی عملی شورای امنیت سازمان ملل در این زمینه، تصویب قطعنامه ای 
در محکومیت این جنایات در مجمع عمومی سازمان ملل و اعلام برائت از جنایات 

رژیم صهیونیستی را ضروری دانست.
دکتر سید ابراهیم رئیسی  در جلسه هیئت دولت، تداوم جنایات رژیم صهیونیستی 
در کشتار زنان و کودکان بی دفاع و بی گناه را فاجعه ای بزرگ برای بشر عصر حاضر 
دانست و افزود: حال که نظم ناعادلانه جهانی روند عادی زندگی، امنیت و آرامش 
همه مردم جهان را تهدید می کند، بر همه مردم، آزادگان، فرهیختگان و سازمان های 
محکومیت  و  بیزاری  اعلام  برای  خود  ظرفیت های  همه  از  است  تکلیف  مردم  نهاد 

جنایات رژیم صهیونیستی و نظم جهانی ناعادلانه حامی او استفاده کنند.
رئیس جمهور در تشریح نظم جهانی ناعادلانه به عملکرد کشورهای غربی در قبال 
وقایع غزه اشاره کرد و گفت: این کشورها نه فقط با سکوت خود در برابر جنایات رژیم 
صهیونیستی، این رژیم را به ارتکاب جنایت و کشتار در غزه تشویق می کنند، بلکه با 
ارسال امکانات و تجهیزات، در عمل نیز رژیم ظالم را در کشتار زنان و کودکان بی دفاع 

و مظلوم غزه همراهی می کنند.
رئیس جمهور با اشاره به بیزاری و تنفر بی سابقه افکار عمومی جهان از جنایات رژیم 
صهیونیستی و بی عملی شورای امنیت سازمان ملل در این زمینه، تصویب قطعنامه ای 
در محکومیت این جنایات در مجمع عمومی سازمان ملل و اعلام برائت از جنایات 

رژیم صهیونیستی را ضروری دانست.
دکتر رئیسی در ادامه جلسه امروز از همه وزرا و مدیران دستگاه های اجرایی خواست 
و  نارسایی ها  زیر مجموعه خود،  پایش مستمر عملکرد دستگاه های  و  با رصد  که 

مشکلات احتمالی را شناسایی و نسبت به رفع آنها اقدامات لازم را به عمل آورند.
پاسخ به هنگام به گزارش های منتشر شده در رسانه ها درباره مسائل مرتبط با عملکرد 
دستگاه های اجرایی و تبیین موضوعات و رفع شبهات، از دیگر تاکیدات رئیس جمهور 

در جلسه امروز بود.
از میان گزارش وزرا در جلسه امروز نیز، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در گزارشی 
از برگزاری جشنواره سینمای جوان در روزهای گذشته، از حضور نمایندگان ۱3۱ 
افزود: شرکت  این رویدار فرهنگی خبر داد و  اثر در  ارائه ۷ هزار و ۲۰۰  و  کشور 
میانگین روزانه ۷هزار نفر و موفقیت نمایندگان شهرهای کوچک در اختصاص ۵۵ 
درصد برگزیدگان به خود، گواه نتیجه بخش بودن سیاست عدالت فرهنگی دولت 

مردمی است.
دکتر اسماعیلی همچنین به کلنگ زنی شهرک ۲ هزار واحدی هنر در شهر جدید 
پرند، به عنوان اقدامی مهم در راستای رفع  بخشی از مشکلات مسکن اهالی هنر و 
فرهنگ اشاره کرد و اظهار داشت: در نظر داریم با همکاری وزارت راه و شهرسازی 
و   نویسندگان  قرآنی،  فعالین  برای هنرمندان، خبرنگاران،  اختصاص مسکن  زمینه 

اهالی فرهنگ و هنر همه استان ها را فراهم کنیم.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز در ادامه با مثبت ارزیابی کردن عملکرد صندوق 
کشاورزان، روستائیان و عشایر در دولت مردمی، انجام محاسبات بیمه ای و تضمین 
ضریب پشتیبانی بیمه روستائیان و عشایر تا ۲۰ سال آینده، جذب بیش از ۶۱3 هزار 
بیمه شده جدید و افزایش ضریب پوشش بیمه اجتماعی، تحقق تمدید بیمه پردازی 
بیمه شدگان جدید در سطح رقم قابل توجه ۸۲ درصد، افزایش سهم پوشش بیمه 
بانوان به ۴۱ درصد، افزایش ۴3 درصدی میانگین دریافتی مستمری بگیران در طول 
این دولت، اجرای طرح پرداخت ۲۲ هزار فقره تسهیلات به مستمری بگیران و اجرای 
طرح بیمه تکمیلی درمانی برای مستمیر بگیران و روستائیان و عشایر  را از جمله 

اقدامات سازنده این صندوق در ۲ سال گذشته برشمرد.
در جلسه هیئت دولت همچنین محمدرضا حسین نژاد استاندار خراسان شمالی نیز 
گزارشی از پیشرفت های کمی و کیفی طرح های عمرانی به ویژه مصوبات سفر استانی 

دولت به این استان و برخی مشکلات، نارسایی ها و نیازمندی ها ارائه کرد.

رضایی:وحدتهمهگروههایانقلابی

برایحضوردرصحنهانتخاباتمهماست
دبیر شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا گفت: با وحدت همه گروه های انقلابی 
و حزب اللهی و حضور در صحنه و وحدت شاهد خیزش نیروهای انقلاب خواهیم بود.

به گزارش خبرنگار مهر، محسن رضایی دبیر شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران 
قوا  در همایش مجمع بیداری نیروهای انقلاب که در حرم مطهر امام خمینی )ره( 
برگزار شد، با اشاره به حمله رژیم صهیونیستی به غزه، اظهار داشت: امروز در یکی از 
مهمترین گذره های تاریخ و انقلاب هستیم و در روزهای آینده ادامه ابعاد این حادثه 

مهم مشخص خواهد شد.
رضایی درباره سابقه، علل، شگفتی و دستاوردهای این حادثه افزود: این حادثه به 
جنگ جهانی دوم بر می گردد؛ آتش این جنگ در همه کشورها خاموش شد و فقط 

یک نقطه و آن هم فلسطین روشن ماند و ۷۵ سال ادامه پیدا کرده است.
وی با طرح این سوال که چرا جنگ در غرب آسیا و فلسطین ادامه پیدا کرد، گفت: 
روزگاری اسرائیل طرح از نیل تا فرات را در سر داشت و اگر مقاومت فلسطین نبود، 
تمام کشورهای اسلامی درگیر جنگ با اسرائیل می شدند؛ وقتی به ریشه های اسرائیل 

نگاه می کنیم، نقش انگلیس، آمریکا و اروپایی ها به خوبی دیده می شود.
دبیر شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با تاکید بر اینکه آمریکا و اروپایی ها 
صدها میلیارد تومان تجهیزات و فناوری جدید و پول در اختیار رژیم صهیونیستی 
قرار دادند، خاطرنشان کرد: آمریکایی ها و انگلیسی ها با شعار حمایت از یهودیان این 

سرمایه ها را در اختیار اسرائیل قرار دادند.
وی با بیان اینکه تمامی شعارهای حقوق بشر امروز سیاه و دروغ است، اظهار داشت: 
آمریکایی ها در 3۰ سال اخیر اعلام می کردند در قبال رژیم صهیونیستی بی طرف 
هستند، اما دیدیم که در زمان جنگ، بایدن به اسرائیل آمد و اعلام کرد ما در کنار 

اسرائیل هستیم و پس از آن انگلیس و فرانسه از او حمایت کردند.
وی درباره علل این جنگ، گفت: یکی از علل این جنایات، اسلام است و آن ها به دنبال 
از بین بردن اسلام هستند؛ امروز اگر آمریکا با امارات و عربستان ارتباط برقرار کرد، در 

راستای سرکوب مسلمانان و نابودی اسلام است.
رضایی ادامه داد: دومین علل موضوع نفت است و آمریکا با حمایت اسرائیل و با ایجاد 
ناامنی به دنبال این بود صنعتی سازی ایجاد نشود تا این نقت که حیات آن هاست، 

به صنعت غرب برسد.
وی با اشاره به حمایت ایران از فلسطین، گفت: ما اگر از فلسطین حمایت می کنیم، 
برای ملت فلسطین، اسلام، قرآن، امنیت منطقه و پیشرفت کشورها است و فلسطین 

هدف استراتژی و کلیدی ما است.
وی گفت: رژیم صهیونیستی برای خود قلعه ای غیر قابل نفوذ ایجاد کرده بود، اما 
همگان دیدیم نیروهای حماس و جهاد با اقداماتی که انجام دادند، به خط اول رژیم 

صهیونیستی رسیدند و آن ها را غافلگیر کردند.
نخواهد رسید و  نتیجه  به  با حمله زمینی  اسرائیل هیچ گاه  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
نیروهای حماس آن ها را شکست خواهند داد، گفت: دستاوردهای این حادثه نشان 
اسلام  و  تمامی کشورهای جهانی  برای  فلسطین  امروز  و  زنده است  فلسطین  داد 

مهم است.
وی با اشاره به همایش مجمع بیداری نیروهای انقلاب، گفت: این اقدام کار بسیاری 
خوبی است و ان شاالله با وحدت همه گروه های انقلابی و حزب اللهی و حضور در 

صحنه و وحدت شاهد خیزش نیروهای انقلاب خواهیم بود.



انرژی
اخبار

اوجی: تامین محصولات پتروشیمی کشورهای 

عضو شانگهای در بیشکک بررسی می شود

 وزیر نفت گفت: تامین محصولات پتروشیمی و کالاهای مورد نیاز کشورهای 
شورای  نشست  دومین  و  بیست  در  شانگهای  همکاری های  سازمان  عضو 

نخست وزیران عضو این سازمان در بیشکک، در دستور کار قرار می گیرد.
اوجی در حاشیه جلسه هیات  ایرنا، جواد  به گزارش خبرنگار حوزه دولت 
دولت در گفت و گو با خبرنگاران درباره سفر امروز معاون اول رییس جمهور 
به قرقیزستان برای شرکت در اجلاس نخست وزیران عضو شانگهای گفت: 
نیاز کشورهای  مورد  کالاهای  و  پتروشیمی  تأمین محصولات  این سفر  در 

عضو شانگهای را در دستور کار داریم.
وزیر نفت افزود: صدور خدمات فنی مهندسی، سرمایه گذاری در نفت و گاز 
و خطوط انتقال انرژی و به ویژه ترانزیت گاز کشورهای آسیای میانه از ایران 

در این نشست مورد مذاکره قرار می گیرد.
وجی این را هم گفت که اکنون خطوط انتقال گاز از روسیه به قزاقستان 
ازبکستان و ترکمنستان دایر است البته چند ماهی است در خصوص موضوع 
انتقال انرژی توسط کشورمان در حال بحث و رایزنی با کشورهای مربوطه 
هستیم و امیدواریم در این سفر دستاوردهای خوبی را در این زمینه داشته 

باشیم.
بزرگترین  عنوان  به  روسیه  و  ایران  عضویت  دادن  قرار  توجه  با  نفت  وزیر 
دارندگان ذخایر گاز و نفت جهان عضو کشورهای شانگهای گفت: این دو 
نفتی  فراورده های  و  نفت  کنندگان  مصرف  بزرگترین  حال  عین  در  کشور 
نیز عضو این پیمان هستند و بر این اساس در کنار توسعه خطوط ترانزیت 
انرژی در کریدور شمال جنوب به دنبال تأمین محصولات پتروشیمی و سایر 

محصولات مورد نیاز نفتی کشورهای عضو شانگهای نیز هستیم.
از  انرژی کشورمان گفت: خیلی  بالای صنعت  به ظرفیت های  اشاره  با  وی 
مهندسی  فنی  خدمات  توانمندی های  از  شانگهای  پیمان  عضو  کشورهای 
دنبال  به  و  هستند  آگاه  پتروشیمی  و  گاز  نفت،  بخش های  در  کشورمان 
استفاده از ظرفیت های جمهوری اسلامی ایران در این خصوص هستند که 

ما هم آماده صدور این خدمات به این کشورها هستیم.

نقش تعاونی ها در صنایع تبدیلی، تراز ارزی 

کشاورزی را مثبت می کند

رییس پیشین کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون ایران گفت:اگر فقط محصولاتی 
که سالانه درحال از بین رفتن است صادرشود تراز ارزی بخش کشاورزی مثبت 

می شود.در این خصوص تعاونی ها می توانند نقش مهمی ایفا کنند.
به گزارش خبرنگار مهر، تعاونی در کنار دو بخش دولتی و خصوصی در قانون 
اساسی یکی از حوزه های فعالیت اقتصادی است. غفلت از این بخش سبب شد 
تا کارایی آنها کاهش یافته و شکل گیری آنها به حداقل برسد؛ به طوری که 
به گفته معاون اقتصادی و کسب و کار اتاق تعاون ایران در سال ۱۳۹۱ بیش 
از ۱۳ هزار تعاونی در کشور تشکیل شد که این عدد سال به سال کوچک تر 
تعاونی در کشور  از ۳ هزار شرکت  نهایت در سال ۱۳۹۹ کمتر  و در  شده 

شکل گرفت.
ارسلان قاسمی، رئیس پیشین کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون ایران درباره 
نقش شرکت های تعاونی در حوزه کشاورزی از تأمین و تولید تا توزیع و فروش 
به مهر گفت: در حال حاضر شرکت های تعاونی تولیدی بخش کشاورزی مانند 
مثال  به عنوان  تنظیم کرده اند.  برای خود  برنامه فروش هم  سایر بخش ها، 
سازمان میادین میوه و تره بار هم بخشی از بازار رسانی کالاهای کشاورزی را 
بر عهده دارد و در این بازار هم تعاونی ها و هم شرکت های غیرتعاونی به عرضه 

محصولات می پردازند.
وی افزود: بخش تعاون با سایر بخش ها این تفاوت را دارد که امکان تجمیع این 
شرکت ها در قالب تعاونی های تأمین نیاز و اتحادیه های استانی و ملی وجود 
دارد. یکی از وظایف این اتحادیه ها هم رساندن محصولات به بازار چه داخلی 

و چه خارجی است.
وی ادامه داد: در حال حاضر بسیاری از تعاونی های کشور در دزفول، مازندران 

و… در زمینه صادرات محصولات کشاورزی فعالیت دارند.
قاسمی با بیان اینکه بیش از ۷۵ درصد محصولات کشاورزی را تعاونی ها تولید 
می کنند، گفت: در حوزه توزیع و فروش تعاونی ها ورود چشمگیری نداشتند 
که این نقیصه در حال رفع است. دو سالی است که روی این موضوع در حال 
کار هستیم. به طوری که در یک دوره کوتاه دو ساله توانستیم، تقریباً از یک 

عدد پایین به صادرات ۱.۷ میلیارد دلاری بخش تعاون برسیم.
رسالت  اساس  بر  می توانند  تعاونی ها  که  است  بستری  نمایشگاه  برگزاری 
برگزاری  به  اشاره  با  قاسمی  باشند.  داشته  جدی  مشارکت  خود  اجتماعی 
نمایشگاه بهاره در روزهای پایانی هر سال گفت: اسفند سال گذشته نمایشگاه 
بخش  در  چه  مردم  نیاز  مورد  کالاهای  و  شد  برگزار  استان   ۳۱ در  بهاره 

کشاورزی و چه سایر حوزه ها عرضه شد.
معاون حقوقی و امور مجلس اتاق تعاون ایران با تاکید بر فعال بودن تعاونی ها 
در بخش توزیع، گفت: تلاش در راستای بهبود نقش تعاونی ها باید این باشد 
که محصولات وارد بازار شده و دپو آنها جلوگیری شود. تولید باید هدفمند با 

نگاه به نیازمندی داخل و بازارهای هدف خارجی باشد.
یکی از زنجیره های مغفول مانده در بخش کشاورزی بخش فروش است که 
مساله  پیگیری  حال  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  تعاون  معاونت 
ایران در این خصوص گفت: زنجیره  اتاق تعاون  است. قاسمی درباره برنامه 
ارزش شامل تأمین، تولید و توزیع است. در بخش تأمین و تولید ۷۵ درصد 
محصولات کشاورزی کشور را اتاق تعاون ایران تولید می کند. در بخش توزیع 
بیش از ۷ هزار واحد فروشگاهی توزیع و شبکه زنجیره ای توزیع بخش تعاون 
در اختیار داریم. در زنجیره ارزش چند حلقه مفقود شده وجود دارد که پیگیر 

آنها هستیم.
قاسمی در ادامه سخنان خود با اشاره به میزان ضایعات کشاورزی در کشور 
عنوان کرد: بر اساس آماری که وجود دارد جز کشورهایی هستیم که ضایعات 
محصولات کشاورزی بالایی داریم. بر اساس گزارش سازمان غذا و کشاورزی 
ملل متحد )فائو( در واقع ۳۵ درصد محصولات به دلایل مختلف از بین می رود. 

حل این مشکل با راه اندازی صنایع تبدیلی انجام می شود.
رئیس پیشین کمیسیون کشاورزی اتاق تعاون ایران تاکید کرد: همان گونه 
که تعاونی ها به صورت جدی به موضوع محصولات کشاورزی ورود کردند در 
بحث فرآوری این محصولات و صنایع پسینی و پیشینی هم باید تلاش جدی 

داشته باشند؛ علاوه بر اینکه دولت هم باید کمک کند تا این اتفاق رخ دهد.
وی افزود: این مساله نباید مانند کشت قراردادی باشد بلکه باید به صورت 
واقعی در زنجیره ارزش )تأمین، تولید و توزیع( منافع همه از تولیدکننده تا 

مصرف کننده درگیر باشد و سود هر دو طرف دیده شود.

وری  بهره  ارتقای  تخصصی  نشست   
توسعه  انسانی،  منابع  های  بخش  در 
اطلاعات  فناوری  و  تحقیقات  مدیریت، 
و  نیرو  وزیر  حضور  با  شنبه  سه  امروز 
و  فناوری  تحقیقات،  شورای  اعضای 

نوآوری وزارت نیرو برگزار شد.
نشست  این  در  محرابیان  علی اکبر 
رژیم  جنایات  کردن  محکوم  ضمن 
اسرائیل  کش  کودک  و  صهیونیستی 
گفت: ما مسئول تامین دو عنصر بسیار 
پراهمیت آب و برق برای رشد و تعالی 
کشور هستیم و این مسئولیت علاوه بر 
برای رشد  اقتصاد،  افزایش رفاه و رشد 
ایران  سربلندی  و  کشاورزی  صنعت، 

عزیزمان موثر است.
که  است  حالی  در  این  داد:  ادامه  وی 
جهان  مختلف  نقاط  در  عنصر  دو  این 
با محدودیت روبرو است و هنر مدیریت 
در تامین و توزیع صحیح و عادلانه آن 
نقش بسیار کلیدی و مهمی را در رشد 
پارامترهای  و  اقتصاد  و  رضایت مندی 

اجتماعی هر کشوری دارد.
محرابیان با اشاره به شرایط خاص کشور 
در حوزه آب ادامه داد: کشوری هستیم 
ایجاد یک  برای  آن  که جمعیت جوان 
حرکت ملی، پا به عرصه جامعه گذاشته 
است. این موضوع که تقاضای آب و برق 
خوشحالی  مایه  آن  ذات  می شود،  زیاد 
ماست و معنای آن این است که کشور 
باید  و  است  پیشرفت  و  رشد  حال  در 

بتوانیم بهترین خدمات را ارائه دهیم.
بهره وری مصرف  بر  تاکید  با  نیرو  وزیر 
آب و برق با توجه به شرایط محدودیت 
منابع و ایجاد رضایت برای مردم خاطر 
نشان کرد: با توجه به این محدودیت ها، 
امر انرژی و آب امری واجب است، آب 
منبعی تقریبا ثابت است که در طبیعت 
دچار یک گردش و بازچرخانی طبیعی 
تغییرات  مثل  فاکتورهایی  می شود. 
اقلیمی، شرایط جوی و جبری که بر هر 
منطقه و اقلیم وارد می شود و منابع را 
بنابراین  می کند؛  محدودتر  روز  به  روز 
و  لازم  امر  یک  بهره وری  و  مدیریت 

واجب است.
محرابیان با بیان اینکه عدم بهره وری، 
گذشته،  هدرروی  و  نامناسب  توزیع 
امروز برای ما گنج پنهان محسوب می 
شود تا با مدیریت درست و با استفاده 
بشر،  های  یافته  و  تجارب  و  دانش  از 
با  بتوانیم  و  کنیم  شکوفا  را  وری  بهره 
و  نیازها  پاسخ گوی  محدود،  منابع  این 

افزایش تقاضا باشیم.
بهره وری  افزایش  شد:  یادآور  وی 
در  ما  کشور  در  اما  است؛  سختی  کار 
افزایش  برای  طبیعی  منابع  حوزه های 
بهره وری ظرفیت های خوبی وجود دارد.

تابستان  وضعیت  مقایسه  با  نیرو  وزیر 
در سال ۱۴۰۰ با تابستان ۱۴۰۲ ادامه 
از  بیش  گذشته  سال  دو  طی  در  داد: 
۲ میلیون کنتور جدید بین مشترکین 
توزیع شده که بیش از یک و نیم میلیون 
آن مربوط به کنتورخانگی و حدود ۵۰۰ 
مشترکین  برای  هم  دیگر  کنتور  هزار 
صنعتی و کشاورزی و ... شامل می شود 
که قطعا این تعداد نیاز و مصرف جدید 
دارند. علاوه بر اضافه شدن دو میلیون 
و  بی سابقه  گرمای  جدید،  مشترک 
باعث  تابستان ۱۴۰۲  استمرار گرما در 
مصرف  رکورد  مرتبه   ۳۶ از  بیش  شد 

سال گذشته ارتقا یابد.
محرابیان با اشاره به کاهش ۲۰ درصدی 
ذخیره سد سفیدرود گیلان در دو سال 
صرف  سد،  این  آب  عمده  افزود:  اخیر 
این  رغم  علی  و  شود  می  برنج  کشت 
کاهش، درصد محصول تولیدی افزایش 
پیدا کرده و این نشان می دهد صرفا آب 

بیشتر محصول بیشتر نیست.
اینکه  بر  تاکید  با  ادامه  در  نیرو  وزیر 
انسانی  منابع  بهره وری  با  تولید  عوامل 
رابطه تنگانگی دارد، افزود: چنانچه منابع 
انسانی در فکر، اعتقاد، عمل، تکنیک و 
رفتار سازمانی در هماهنگی ها و گزارش 
ها به بهره وری اعتقاد داشته باشد، این 

مفهوم در سازمان ایجاد می شود.
آمادگی ایران برای صدور فناوری تولید 

انرژی برق آبی به نیجر

وزیر  و  کشورمان  نیرو  وزیر  دیدار  در   
تقویت  اهمیت  بر  نیجر  امورخارجه 
در  به ویژه  کشور  دو  بین  همکاری های 

زمینه تولید برق تاکید شد.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »علی اکبر 
محرابیان« امروز )سه شنبه( با »باکاری 
و  خارجه  امور  وزیر  سنگاره«  یائو 
کشور  از  خارج  در  مقیم  نیجری های 
این  در  کرد.  گفت وگو  و  دیدار  نیجر 
همکاری های  تقویت  اهمیت  بر  دیدار 
بین دو کشور ایران و نیجر به ویژه در 

زمینه انرژی تاکید شد.
ابتدای  در  محرابیان«  »علی اکبر 
سیاست  به  اشاره  ضمن  نشست  این 
جمهوری اسلامی ایران درباره برقراری 
ارتباط و تعامل با کشورهای مختلف، بر 
بررسی و رفع نیازهای دو طرف به دلیل 
تعامل  برقراری  و  این نشست  برگزاری 

ابراز امیدواری کرد.
وزیر نیرو با تبریک به استقلال رسیدن 
کشور نیجر، گفت: ایران و نیجر از نظر 
به  و  وابستگی  از  رهایی  برای  تلاش 
استقلال رسیدن شباهت های فراوانی با 
یکدیگر دارند، به طوری که در ۴۴ سال 
گذشته مردم و دولت ایران این استقلال 

را تجربه کردند.
از  یکی  عنوان  به  را  برق  و  انرژی  وی، 
کشورهای  که  دانست  مهمی  ابزارهای 
سایر  نمی دهند  اجازه  استعمارگر 
تصمیم گیری  زمینه  این  در  کشورها 
در  که  کشورهایی  همه  گفت:  و  کنند 
طول تاریخ در مقابل استکبار ایستادگی 
کردند، در حوزه انرژی و برق با چالش ها 

و مشکلات مختلفی روبه رو شدند.
محرابیان یادآور شد: بر این اساس، پس 
از پیروزی انقلاب اسلامی ایران تصمیم 
انرژی  و  برق  حوزه  در  که  شد  این  بر 
این  بر  و  شویم  فناوری  و  علم  صاحب 
اساس در کنار تامین نیاز داخلی موفق 
فناوری  و  محصولات  از  بخشی  شدیم 
صادر  کشورها  سایر  به  را  عرصه  این 

کنیم.
زمینه  در  مساعد  قول  با  نیرو  وزیر 
پشتیبانی،  حوزه  در  همکاری  برقراری 
انرژی  و  برق  فناوری  و  تجهیزات  ارائه 
این  باید  داشت:  اظهار  نیجر،  کشور  با 
از  کارشناسانه  بررسی های  طی  فرآیند 
و  ایران  برق  صنعت  متخصصان  سوی 
در برنامه ریزی های کوتاه مدت و میان 

مدت انجام شود.
وی با اشاره به قابلیت و ظرفیت مطلوب 
ادامه داد:  برق،  تولید  برای  نیجر  کشور 
رود عظیم نیجر ظرفیت خوبی را برای 
ساخت نیروگاه برق آبی دارد؛ متخصصان 
داخلی در ایران و برخی کشورهای دیگر 
نیروگاه های برق  آبی متعددی را احداث 

کرده اند.
نیاز روزانه نیجر به ۱۰۰ مگاوات انرژی 

برق
به  اشاره  با  سنگاره  یائو  ادامه  در 
همکاری های دیرینه ایران و نیجر طی 
سفارت  وجود  گفت:  گذشته،  سالیان 
نشان دهنده  نیجر  کشور  در  ایران 

همبستگی بین دو طرف است.
مقیم  نیجری های  و  خارجه  امور  وزیر 
کرد:  تاکید  نیجر  کشور  از  خارج  در 
هماهنگی و همکاری بین دو طرف باید 

به صورت برد- برد و سودمند باشد.
ایجاد  محدودیت های  به  اشاره  با  وی 
شده در تولید و تامین برق مورد نیاز در 
نیجر به ویژه پایتخت این کشور، اظهار 
فصل  بودن  پیش  در  توجه  با  داشت: 
گرما، نیاز روزانه به ۱۰۰ مگاوات انرژی 
برق به شدت احساس می شود و در این 
زمینه به برقراری همکاری با جمهوری 
اسلامی ایران برای صدور تجهیزات لازم 
برای تامین این میزان انرژی، خوش بین 

و امیدوار هستیم.
یائو سنگاره با اشاره به وجود منابع غنی 
آبی در نیجر، بیان داشت: این منابع نیاز 
سوی  از  برق  تامین  برای  را  ما  شدید 

کشور همسایه برطرف می کند.
روزانه ۸۰  هم اکنون  اینکه  بیان  با  وی 
می شود،  تولید  نیجر  در  برق  مگاوات 
برق  قطعی  از  تلاش هستیم  در  افزود: 
در فصل تابستان جلوگیری کنیم، اما با 

کمبود امکانات مواجه هستیم.
مقیم  نیجری های  و  امورخارجه  وزیر 
در خارج از کشور نیجر در ادامه ضمن 
نیرو  وزیر  همکاری  حسن  از  قدردانی 
از  ما  گفت:  بحران،  این  از  برای خروج 
برق  و  انرژی  در حوزه  ایران  توانمندی 
بسیار  بنابراین چشم انداز  آگاه هستیم، 
مثبتی را در همکاری دو طرف متصور 

هستیم.
نیاز نیجر  اینکه ۷۰ درصد  بیان  با  وی 
به برق در پایتخت این کشور بوده و ۸۹ 
درصد تولید برق نیجر از طریق شرکت 
می شود،  انجام  کشور  این  برق  ملی 
مردم  انقلاب  در  امید  خاطرنشان کرد: 
اسلامی  انقلاب  از  گرفته  الهام  نیجر، 
ایران است و ما ایران را الگوی خود قرار 

داده ایم.
همچنین در این دیدار »ارزیکا محمدو« 
»موسی  نیجر،  برق  شرکت  مقام  قائم 
در  عملیاتی  بخش  مدیر  عبدلای« 
دودو  دن  »باتوره  نیجر،  برق  شرکت 
ابوباکار« وزارت دفاع ملی نیجر، »سادو 
»ایبرو  نیجر،  ملی  دفاع  وزارت  آماد« 
آمادو« رئیس دفتر رئیس جمهور نیجر 
ملی  شورای  عضو  محمد«  »سیدی  و 

حفاظت از میهن نیجر حضور داشتند.
زیست بوم »فناوری و نوآوری نیرو« از 

فناوری تا تجاری سازی شکل گیرد
 وزیر نیرو در نخستین جلسه شورای 
این  نوآوری  و  فناوری  تحقیقات، 
بوم  زیست  مساله  گفت:  وزارتخانه 
مهم  بسیار  نیرو  نوآوری  و  فناوری 
اجزای  باید  اساس  این  بر  و  است 
اکوسیستم تحقیقات، فناوری و نوآوری 

تا تجاری سازی، کامل باشد.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، نخستین 
و  فناوری  تحقیقات،  شورای  جلسه 
»ترسیم  هدف  با  نیرو  وزارت  نوآوری 
وضع موجود و افق مطلوب تحقیقات، 
برق«  و  آب  نوآوری صنعت  و  فناوری 
حضور  با  شنبه  گذشته،  روز  عصر 
علی اکبر محرابیان، وزیر نیرو و رئیس 
شورا؛ مریم کارگرنجفی، معاون سرمایه 
انسانی، تحقیقات و فناوری اطلاعات و 
تحقیقات  آموزش،  دفتر  مدیرکل  نیز 
و دیگر  به عنوان دبیر شورا  نوآوری  و 
و  فناوری  تحقیقات،  شورای  اعضای 

نوآوری وزارت نیرو برگزار شد.

این  در  نیرو  وزیر  محرابیان،  علی اکبر 
علمی  ظرفیت های  به  اشاره  با  جلسه 
اهمیت  و  کشور  داخل  در  توجه  قابل 
بهره مندی از این ظرفیت، گفت: بر این 
شرکت های  لیست  است  لازم  اساس 
اطلاعاتی،  بانک  یک  ذیل  دانش بنیان 
به صورت پیوسته به روزرسانی شود تا 

بتوان از این امکان بهره کافی را برد.
برقراری  اهمیت  بر  تاکید  با  نیرو  وزیر 
شرکت های  بین  ارتباطی  خط  یک 
مادرتخصصی زیرمجموعه صنعت آب و 
برق با شرکت های دانش بنیان و فناور، 
پیش  که  فعالیت هایی  نوع  باید  افزود: 

برده می شود تخصصی شود.
به روزرسانی نظام نامه  بر  تاکید  با  وی 
نوآوری  و  فناوری  تحقیقات،  شورای 
زیست  مساله  کرد:  اظهار  نیرو،  وزارت 
بوم فناوری و نوآوری نیرو بسیار مهم 
اجزای  باید  اساس  این  بر  و  است 
اکوسیستم تحقیقات، فناوری و نوآوری 
این  در  و  باشد  کامل  تجاری سازی،  تا 
زمینه اجزای آن در عین حال می تواند 

دولتی و خصوصی باشند.
بانک  است  لازم  گفت:  محرابیان 
اطلاعاتی شرکت  های پشتیبانی کننده 
صنعت آب و برق کشور توسط شرکت 
و  شود  ایجاد  ساتکاب  تخصصی  مادر 
اطلاعات شرکت هایی که از دهه ۶۰ و 
۷۰ ایجاد شده اند در این بانک اطلاعاتی 

آورده شود.
بانک  این  کرد:  تصریح  نیرو  وزیر 
کامل  شناسنامه  عنوان  به  اطلاعاتی 
شرکت های فعال در صنعت آب و برق 
و نیز آبفا به شمار می رود و به واسطه 
آن ظرفیت های بالفعل و بالقوه صنعت 
نیازها  آب وبرق کشور در کنار احصاء 
زمینه  این  در  می شوند.  شناسایی 
به  پرداختن  کنار  در  است  ضروری 
ویژه ای  شکل  به  نیز  کیفیت  کمیت، 

مورد توجه قرار گیرد.
سهم ۱۰ درصدی صنعت آب و برق از 

ظرفیت شرکت های دانش بنیان
جلسه  این  در  گزارش،  این  اساس  بر 
موجود  وضع  سیمای  ترسیم  کنار  در 
تحقیقات، فناوری و نوآوری در صنعت 
آب و برق، وضعیت مطلوب تحقیقات، 
فناوری و نوآوری در صنعت آب و برق 
بازگو شد و با اعلام مصوبات پیشنهادی، 
در این زمینه بحث و تبادل نظر صورت 

گرفت.
بررسی سهم تحقیق و توسعه از تولید 
ناخالص داخلی در برخی از کشورهای 
از  توسعه  حال  در  و  یافته  توسعه 
مشترک  نشست  نخستین  مباحث 
و  فناوری  تحقیقات،  شورای  اعضای 
این اساس  بر  بود.  نیرو  نوآوری وزارت 
متوسط سهم کشورهای توسعه یافته از 
تحقیق و توسعه ۲ تا ۲.۵ درصد و در 
توسعه ۰.۵ درصد  در حال  کشورهای 
اعلام شد که در این میان سهم ایران 

۰.۸ است.
در این نشست همچنین عنوان شد که 
۹۹۲ شرکت دانش بنیان در صنعت آب 
و برق کشور فعال است که نسبت آن 
به سایر صنایع ۱۰ درصد است و از این 
میان ۸۱ درصد در صنعت برق و ۱۹ 

درصد در صنعت آب فعالیت دارند.

لزوم ارتقای بهره وری برای پاسخ گویی به افزایش 
تقاضای آب و برق

گزارش

مهم ترین گام برای حکمرانی شایسته، داشتن 
آمار و اطلاعات صحیح است

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، مهم ترین گام حکمرانی شایسته را در هر کشوری، داشتن 
آمار و اطلاعات صحیح و باکیفیت دانست.

به گزارش ایرنا از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، »سیدصولت مرتضوی« به  مناسبت اوّل 
آبان ماه، »روز ملّی آمار و برنامه ریزی« در پیامی اعلام کرد: آمار صحیح منجر به برنامه ریزی، 
تصمیم سازی، سیاست گذاری و تصمیم گیری های اثربخش و ماندگار می شود تا زمینه اتخاذ 

تصمیمات راهبردی و فرصت پاسخگویی مطلوب نسبت به چالش ها و تهدیدها فراهم شود.
در ادامه این پیام آمده است: اوّل آبان ماه، »روز ملیّ آمار و برنامه ریزی« نام گذاری شده و هدف 
از نام گذاری این روز، تأکید بر اهمیت خدمت رسانی به جامعه هدف، مبتنی بر یکپارچگی و 
انسجام برنامه های اجرایی با استفاده از آمارهای رسمی در میان برنامه ریزان و تصمیم گیران 
است که این مهم، با پیاده سازی نظام آماری نوین همگام با تحولات جهانی مرتبط به ویژه 
حکمرانی داده ها، بستری برای اجرای برنامه تحولی و متعاقب آن ارتقای شاخص های رشد 

و توسعه کشور است.
با داشتن  نیز  تعاون، کار و رفاه اجتماعی  تأکید شده است: مجموعه وزارت  پیام  این  در 
بزرگترین جامعه مخاطبین و با توجه به مأموریت ها و تکالیف خود در عرصه های مختلف 
اقتصادی، اجتماعی و اثربخشی در مسیر توسعه، یکی از کانون ها و مراجع بزرگ در نظام 
آماری کشور است که به پشتوانه کارشناسان ذی ربط در واحدهای مختلف ستادی و اجرایی و 
همچنین سازمان های وابسته، تولید و انتشار آمارهای تخصصی به ویژه در حوزه تعاونی ها، بازار 
کار، رفاه و تأمین اجتماعی و ... روز به روز از نظر پوشش، کیفیت و سرعت در حال ارتقا است.

وزیر کار در ادامه این پیام تصریح کرده است: به  مناسبت این روز، فرصت را غنیمت شمرده و 
ضمن تبریک به دست اندرکاران این حوزه، از زحمات تمامی فعالان عرصه آمار و برنامه ریزی 
در کشور به ویژه کارشناسان وزارت متبوع در واحدهای ستادی و اجرایی و سازمان های وابسته 

تشکر و قدردانی می کنم.

مشکلات تامین مواد اولیه تولید/ بورس نباید 

به ضد خودش تبدیل شود

معاون وزیر صمت گفت: رشد تولید ماحصل این است که مواد اولیه هم به همین 
تولید در کشور است و  به آن میزانی که ظرفیت  این رشد  اما  میزان رشد کند، 

انگیزه تولید در جامعه صنعتی کشور است، نیست.
اظهار  تلویزیونی  برنامه  یک  در  برادران  محمدمهدی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
کرد: در مقطعی با کمبود کالای خاص مواجه بودیم، چراکه واردات ممنوع بود و 
هم در عمل تولید کشور بسیار کم بود و حتی در مقاطعی در سال های قبل کار 
به شکلی بود که باید ثبت نام می شد و بعد از مدتی کالا تحویل مشتری می شد. 
اما امروز در حوزه های خاص مثل ماشین ظرفشویی که با کمبود مواجه بودیم، ۹ 
خط جدید در دو سال اخیر افتتاح شده که نیاز به این محصول را برطرف می کند 

و این روند رو به رشد است.
وی افزود: همینطور در کولرگازی در سال ۱۴۰۰ حدود ۱۴۵ هزار دستگاه تولید 
ماهه  در شش  و  رسیده  دستگاه  هزار  به ۲۷۲  میزان  این  سال ۱۴۰۱  در  شده، 
نخست امسال، ۱۴۷ هزار دستگاه کولرگازی تولید و برنامه ریزی شده تا پایان سال 

به بیش از ۳۰۰ هزار دستگاه برسد.
به گفته این مقام مسئول، در حوزه کولر گازی هنوز نیاز جامعه بیشتر از این است، 
اما در تلویزیون در سال ۱۴۰۰، یک میلیون و ۵۰۰ هزار دستگاه تولید داشتیم، 
سال ۱۴۰۱ این میزان تولید به یک میلیون و ۹۰۸ هزار دستگاه رسیده که ۲۷ 
درصد رشد داشته و امسال هم در این شش ماهه روند رو به رشد داشتیم. همچنین 
در یخچال و فریزر دو میلیون و ۵۰۰ هزار دستگاه در سال ۱۴۰۰ تولید داشتیم، 
در سال ۱۴۰۱ به دو میلیون و ۶۹۷ هزار رسیده که هشت درصد رشد داشته و 
امسال هم به یک میلیون و ۲۴۰ هزار دستگاه رسیده است. البته اخیراً ترکیب نوع 
محصولات تغییر پیدا کرده و از یخچال های ساده به یخچال های با شرایط ویژه تر 
رضایتمندی  که هم  تبدیل شده  ساید  یخچال های  یا  دودر  یخچال های  همچون 

بیشتر و هم ارزبری بیشتری دارد.
حوزه  کوچک،  بزرگ،  خانگی  لوازم  مختلف  حوزه های  در  اینکه  بیان  با  برادران 
تصویری و لوازم خانگی مختلف در سال گذشته بیش از ۱۷ میلیون و ۶۴۰ هزار 
دستگاه تولید شده و در نتیجه هم نیازهای داخلی برآورده شده و هم به کشورهای 

همسایه صادرات داشته باشیم.
معاون وزیر صمت در ادامه درباره مشکلات تأمین مواد اولیه از جمله فولاد، گفت: 
رشد تولید ماحصل این است که مواد اولیه هم به همین میزان رشد کرده، اما این 
رشد به آن میزانی که ظرفیت تولید در کشور است و انگیزه تولید در جامعه صنعتی 
کشور است، نیست. یکی از مطالبات جامعه صنعتی کشور این است که به میزانی 
که آمادگی رشد تولید در کشور است و اقبال مردم به کالای داخلی رشد می کند، 

به همان میزان هم باید مواد اولیه مناسب تری را در اختیار بگذاریم.
وی ادامه داد: افزایش قیمت ها در بورس، آن جایی که بر اساس نظام شفاف است، 
مورد وفاق همه تولید کنندگان است. همچنین اگر جاهایی محدودیت تولید داریم، 
باید برویم از محل واردات آن منابع را تأمین کنیم. اما آن جایی که محل اختلاف 
صادر  هم  و  داریم  مازاد  تولید  را  فولاد  مثل  محصولی  هم  که  آنجاست  می شود، 
از دست  را  بازار صادراتی  تولید می کند،  فولادی  رادیاتور  اما کسی که  می کنیم. 
می دهد، چراکه قیمت فولاد در کشور همسایه ای که فولاد را از ایران خریده، کمتر 

از کشور خودمان است.
در  نیست.  حمایت  سازمان  با  مس  و  فولاد  گذاری  قیمت  مکانیزم  افزود:  وی 
سال های قبل یک استثنائاتی ایجاد شده و به نوعی قیمت گذاری در بورس کالا 
بالادست  باعث شده که در زنجیره  این  را جایگزین قیمت گذاری واقعی کردند. 
با همه رشدی که در  سودهای ۸۰ درصد هم می بینیم، در صنعت لوازم خانگی 
مالی  اما صورت های  داشتند،  تولید  برابر  هفت  تا  برخی  و  داشته  اخیر  سال های 
بورسی این شرکت ها که نگاه می کنید مثلًا به زیر ۱۰ درصد می رسید. این موضوع 

تبعاتی داشته است.
اما باید در زنجیره پایین دست در محصول نهایی سود بیشتری  وی تاکید کرد: 
را برای انگیزه تولید ایجاد کنیم. گرچه ما از نظام شفاف بورس دفاع می کنیم، اما 
بورس نباید به ضد خودش تبدیل شود و به جای اینکه عامل رقابت شود، بعضی 
باعث  شرایط خاص  یا  شده  مهندسی  عرضه های  با  و  شود  انحصار  عامل  وقت ها 
کشور  مزیت های  از  خارجی  تولیدکننده های  داخلی،  کننده  تولید  جای  به  شود 

استفاده کنند.
برادران با بیان اینکه در حوزه محصولاتی که اخیراً مردم به خرید آن روی آورند 
مثل هواپزها، عمق تولید خیلی کم است، اما به این سمت می رویم که لوازم خانگی 

کوچک را نهادینه کنیم.
معاون وزیر صمت گفت: بعضی وقت ها تولیدکنندگان جدید به جای اینکه عمق 
تولید را بالا ببرد، می خواهند دوباره از پایین تر شروع کنند و متوسط تولید را کاهش 
معطوف  حوزه هایی  در  جدید  سرمایه گذاری های  دیگر  دلیل  همین  به  می دهند. 
شده که آنجا زنجیره ارزش تولید کالا نداریم. همچنین خیلی از حوزه های تولید 
دیگر اشباع شده که بخشنامه کردیم در این حوزه ها دیگر سرمایه گذاری نشود و 
به جای آن به سمت عمق تولید در جایی که تولید داخل ندارد سرمایه گذاری شود.
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اجتماعی
خبر

رئیس سازمان بازرسی: برخی کارشناسان 

دادگستری به کارمندان بانک ها تبدیل شده اند

 رئیس سازمان بازرسی با بیان اینکه بین کارشناسان عدالت در 
به  کارشناسان  برخی  گفت:  نمی شود،  رعایت  کارشناسی  ارجاع 
کارمندان برخی بانک ها تبدیل شده اند و بانک ها کار کارشناسی را 

فقط به آن ها ارجاع می دهند.
به گزارش ایرنا از سازمان بازرسی کل کشور، ذبیح الله خداییان در 
مراسم بزرگداشت »روز کارشناس« که از سوی کانون کارشناسان 
رسمی دادگستری استان تهران برگزار شد، گفت: امروزه جهانیان 
کشتار مردم مظلومی را به نظاره نشسته اند که بیش از ۷۰ سال 
است از خانه و کاشانه خود بیرون رانده شده اند و در محاصره کامل 

به سر می برند.
وی با انتقاد از حمایت آمریکا و کشورهای اروپایی از رژیم غاصب 
صهیونیستی و سکوت نهادهای بین المللی افزود: این کشتار جمعی، 
ماهیت سازمان های بین المللی را فاش می کند؛ سازمان هایی که دم 
از حقوق بشر می زنند و کشورهایی را به بهانه حقوق بشر تحریم 
می کنند؛ حال این نهادها کجا هستند!؟ آیا مصداقی بارزتر از این 

کشتار برای نسل کشی سراغ داریم!؟
عضو شورای عالی قوه قضاییه وظایف نهادهای بین المللی و دیوان 
کیفری بین المللی را یادآور شد و گفت: در این روزها که مصداقی 
بارزتر از نقض حقوق بشر در غزه نمی شود پیدا کرد، شورای امنیت 

و دادستان دیوان کیفری بین المللی کجا هستند.
خداییان ضمن بزرگداشت روز کارشناس گفت: کارشناسان، نخبگان 
و قشر فرهیخته ای هستند که همیشه محل رجوع مردم، مسئولان 

و کارگزاران بوده اند.
وی با بیان اینکه عمر کارشناسی به تاریخ بشریت باز می گردد و در 
هر زمانی کارگزاران به صاحبنظران مراجعه می کنند، ادامه داد: در 
شرع مقدس اسلام نیز اهل ذکر یعنی کسانی که تخصص و تبحر 
دارند و باید به آن ها مراجعه شود. در وصیت نامه سیاسی الهی 
حضرت امام خمینی )ره( آمده است که ایشان فرمودند اگر چنانچه 
مطلبی یا سخنی به من نسبت داده شد قابل پذیرش نیست مگر 
اینکه خط، امضا و سخنان من با تایید کارشناس باشد که نشان 

دهنده اهمیت کار کارشناسان است.
وی به جایگاه کارشناس در علم حقوق و پیشنیه تاریخی آن اشاره 
کرد و با طرح این سوال که آیا ارجاع امر به کارشناس اختیاری است 
یا اجباری؟ خاطرنشان کرد: شکی نیست در قانون، ارجاع پرونده به 
کارشناس امری اختیاری است اما در عمل مشاهده می کنیم که 
ارجاع به کارشناس بالاتر از یک امر اختیاری است زیرا قاضی برای 
اینکه بتواند حکم صادر کند باید جوانب امر را بسنجد و موضوع را 

بشناسد و بعد با احکام قانونی تطبیق دهد.
وی ادامه داد: امروزه با پیشرفت هایی که در علم و فناوری صورت 
گرفته، زندگی انسان ها متحول و ارتکاب جرایم و حتی اختلافات، 
پیچیده شده است. به نحوی که قاضی برای شناخت موضوع حتما 
نیاز به نظر کارشناس دارد و بدون نظر کارشناس نمی تواند حکم 

صادر کند.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور درباره جایگاه کارشناس در امور 
می تواند  در صورتی  کیفری  امور  در  قاضی  کرد:  تصریح  کیفری 
حکمی صادر کند که در عمل جرمی کشف شود و در بسیاری از 

موارد بدون نظر کارشناس نمی توان جرمی را کشف کرد.
خداییان با اشاره به نقش کارشناس در کشف جرائم جدید تصریح 
کرد: امروزه در جامعه جرایمی مانند کلاهبرداری، سرقت و جعل 
رایانه ای وجود دارد که با پیشرفت علم به وجود آمده اند و قاضی 
در چنین شرایطی در کشف و انتساب جرم نیاز به نظریه کارشناس 

است.
وی با بیان اینکه در مسئولیت کیفری هم نیاز به نظریه کارشناسی 
است، خاطرنشان کرد: کسی که مرتکب جرم می شود علاوه بر 
عنصر قانونی و مادی جرم، عنصر قوانین هم لازم است و اینجا است 

که متخصص به کمک قاضی می آید.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور افزود: در بحث شناخت شخصیتی 
مجرم امروزه اگر قاضی مجازاتی را تعیین می کند هدف اصلاح مجرم 
است و برای شناخت مجرم و تعیین مجازات متناسب نیاز به نظر 
کارشناس روانشناس و روانپزشک وجود دارد و در تمام این موارد 

این کارشناس است که به کمک قاضی می آید.
وی با طرح این سوال که آیا نظر کارشناس به عنوان ادله اثبات جرم 
محسوب می شود یا خیر!؟ افزود: وقتی به قانون مجازات اسلامی 
مراجعه می کنیم در ماده ۱۶۰ می بینیم نظر کارشناس به عنوان 
ادله نیست و موارد دیگری بیان شده است اما در کنار آن ها علم 
قاضی را داریم که از جمله ادله اثبات جرم است. ولی در تعریف از 
علم قاضی آمده است که »دلیل حاصل از مستندات بین در امری 
که نزد او است« که قاضی یقین حاصل کند که اولین مستند نظر 
کارشناس است. در قانون مجازات در بحث تعارض ادله، اگر بین ادله 
تعارض پیش بیاید قاضی باید بر اساس علم خود عمل کند که اینجا 

هم کارشناس نقش اصلی را بازی می کند.
خداییان به شرایط کارشناس اشاره کرد و گفت: کارشناس که چنین 
تاثیر زیادی دارد، باید از شرایطی برخوردار باشد که برخی در قانون 
پیش بینی شده است اما آنچه مهم است امانتداری کارشناس است 
که در سوگندی که کارشناسان در بدو کار یاد می کنند، قید شده 
که رازدار و امانت دار باشند. در کار کارشناسی حتی اگر واقعیتی را 
کتمان کرده و بیان نشود، تخلف و جرم شناخته و به عنوان جعل در 

قانون پیش بینی شده است.
وی با اشاره به مشکلات کارشناسی گفت: اکنون در جامعه در زمینه 
کارشناسی مشکلاتی داریم که باید رفع شوند و در این رابطه هم 
دستگاه قضایی و هم کارشناسان و هم کانون می توانند نقش داشته 

باشند.
خداییان با بیان اینکه متاسفانه بین کارشناسان عدالت در ارجاع 
کارشناسی رعایت نمی شود، تصریح کرد: به جز کارشناسی هایی 
که قاضی ارجاع می دهد ما در جامعه، کارشناسی هایی داریم که 
از طرف دستگاه ها به خصوص بانک ها ارجاع می شوند، کانون باید 
این موضوع را رصد کند که چرا برخی کارشناسان به کارمند برخی 
بانک ها تبدیل شده اند و بانک ها کار کارشناسی را فقط به آن ها 

ارجاع می دهند.
وی با اشاره به اینکه باید عدالتی در این موضوع ایجاد شود و کانون 
کارشناسان این موضوع را رسیدگی کند، اظهار داشت: اگر کانون 
کارشناسان تعاملی با سازمان بازرسی داشته باشند می توانیم در 

چنین مواردی ورود و موضوع را بررسی کنیم.
عضو شورای عالی قوه قضاییه خاطرنشان کرد: در مواردی که یک 
هیات کارشناسی انتخاب می شود لازم است همه اعضا از محل و 
موضوع بازدید کرده و بررسی کنند. گاهی دیده می شود برخی 
به  اقدام  این  امضا می کنند که  به جای سایرین  اعضای هیات، 
حیثیت کارشناسان لطمه می زند همچنین ارجاع باید با صلاحیت 
کرد  ملاحظه  کارشناس  اگر  و  باشد  متناسب  کارشناس  علمی 

صلاحیت لازم را ندارد، باید کار را نپذیرد.
وی درباره اختلاف بین نظر کارشناسان هم خاطرنشان کرد: شکی 
نیست میان کارشناس هم مانند بقیه بخش ها اختلاف نظر وجود 
دارد؛ اما گاهی اوقات این اختلاف نظر به خصوص در مسائلی که 
چندان تخصصی نیست، فاحش است. مانند ارزیابی یک ملک که 
اختلاف نظر فاحش در آن قابل اغماض نیست و به حیثیت جامعه 
کارشناسان ضربه می زند و کانون باید به این موضوع رسیدگی کند.

فضای  یک  نباید  دانشگاه  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس   
باید تحقیقات خود را در دانشگاه  بسته باشد؛ استاد 
عرضه کند و در معرض نقد قرار دهد؛ در تضارب آراء 

است که اذهان و فکرها تکامل می یابند.
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در ادامه حضور 
آغاز  آیین  در  دانشگاهی  جمع های  در  خود  مستمر 
سال تحصیلی دانشگاه علوم قضایی و خدمات اداری 
این  دانشجویان  و  اساتید  مسئولان،  حضور  با  که 
به استمرار جنایات  دانشگاه برگزار شد، ضمن اشاره 
رژیم صهیونیستی در غزه، اظهار داشت: شاهد هستیم 
که سازمان ها و نهادهای بین المللی هیچگونه کارایی 
برای جلوگیری از جنایات رژیم غاصب و کودک کش 
صهیونیستی با حمایت های آمریکا و برخی کشورهای 

غربی، ندارند.
همه  دارد  ضرورت  کرد:  تاکید  اژه ای  محسنی 
کشورهای اسلامی، حقوق دانان، دلسوزان و مصلحان 
بین المللی  نهادهای  این سازمان ها و  به  عالم، نسبت 
به وضوح  اکنون  زیرا  باشند  تجدیدنظر جدی داشته 
سهم  دولت  چند  که  مزبور  نهادهای  شده  مشخص 
شرایط  در  کارایی  هیچگونه  دارند،  آن ها  در  بسزایی 

خاص و بحرانی ندارند.
رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از اظهارات خود 
ضمن خوشامدگویی به دانشجویان تازه وارد دانشگاه 
تلاش های  از  تقدیر  و  اداری  و خدمات  قضایی  علوم 
مجموعه مدیریتی و اساتید این دانشگاه که در راستای 
ارتقای سطح علمی دانشجویان نهایت تلاش خود را 
بکار می برند، تصریح کرد: آن علمی که مورد تشویق 
مجموعه  و  اساتید  دانشجویان،  و  است  اسلام  دین 
توجه  آن  به  نسبت  باید  همواره  دانشگاه ها  مدیریتی 
و  فرد  خود  برای  هم  که  است  علمی  باشند،  داشته 
انسان را به کمال و  هم برای جامعه »نافع« باشد و 

تعالی برساند.
علوم  دانشجویان  شما  اینکه  بیان  با  اژه ای  محسنی 
قضایی که در مقام تحقق و گسترش عدالت هستید 
یک  گفت:  کنید،  شروع  خود  از  را  عدالت ورزی  باید 
انسان غیرعادل و غیرمهذب، نمی تواند عدالت را محقق 

کند و بسط دهد.
یک  عنوان  به  دانشگاه  گفت:  قضا  دستگاه  رئیس 
برای آزاد شدن فکرها در  باید بستری  کانون  پیشرو 
چهارچوب خاص خود باشد؛ دانشجو نباید به صورت 
کلیشه ای به علم آموزی بپردازد بلکه باید خود در مقام 
فهم و نقد و تتبع باشد؛ دانشگاه نباید یک فضای بسته 
باشد؛ استاد باید تحقیقات و تتبعات خود را در دانشگاه 
عرضه کند و در معرض نقد قرار دهد؛ در تضارب آراء 

است که اذهان و فکرها تکامل می یابند.
دانشجویان  به  خطاب  ادامه  در  قضاییه  قوه  رئیس 
در  آینده  در  وقتی  گفت: شما  قضایی  علوم  دانشگاه 
موازین  اساس  بر  باید  گرفتید  قرار  قضاوت  منصب 
»سلیقه  که  بگویید  نمی توانید  و  کنید  عمل  قانونی 
را  مصلحت  »من  یا  و  می کند«  اقتضا  اینگونه  من 
عنوان  به  چنانچه  یا  می دهم«؛  تشخیص  اینگونه 
این  عمومی  هیئت  جلسه  در  عالی  دیوان  از  عضوی 
دیوان در مقام اتخاذ نظر پیرامون دو رأی قرار گرفتید، 
نمی توانید به مصلحت عمل کنید بلکه تکلیفتان عمل 

به قانون است.
قضایی  علوم  دانشگاه  دانشجویان  به  اژه ای  محسنی 
توصیه کرد از اکنون که در دوران دانشجویی هستند، 
مسائل  و  قضاوت  کار  حوزه  آسیب های  به  نسبت 
اجتماعی، تحقیقات و پژوهش های لازم را انجام دهند.

رئیس عدلیه به تبیین و تشریح برخی مسائل اجتماعی 
با حوزه قضاوت است و دانشجویان علوم  که مرتبط 
قضایی می توانند در مورد آن ها تحقیق و تتبع داشته 
باشند، پرداخت و گفت: وقتی فردی جرمی را مرتکب 
می شود، یکسری آثار و تبعات به صورت طبیعی بر او 
بیش  مواردی،  در  اما  تحمیل می شود؛  خانواده اش  و 
فردِ مجرم تحمیل  به خانواده  تبعات  از حد معمول، 
و  القائات  تاثیر  تحت  نباید  قاضی  اینجا  در  می شود؛ 
از  یکی  می تواند  مقوله  این  بگیرد؛  قرار  فضاسازی ها 
دانشجویان  شما  برای  پژوهش  و  تحقیق  زمینه های 
علوم قضایی باشد و بر همین اساس بررسی کنید که 
یک قاضی چگونه می تواند در مواردی که فضا علیه 
یک مجرم است، تحت تاثیر فضاسازی ها و القائات قرار 
قانونی  موازین  چهارچوب  از  ناکرده  خدای  و  نگیرد 

خارج نشود.
رئیس قوه قضاییه افزود: یک نمونه دیگر که می تواند 
مقوله  باشد،  قضایی  علوم  دانشجویان  پژوهش  بستر 
صورت  خیر  نیت  با  گاهی  که  است  افشاگری هایی 
نظرم  »به  می گوید  فردی  نمونه  عنوان  به  می گیرد؛ 
است  صلاحیت  فاقد  مجلس،  انتخابات  نامزد  فلان 
بنابراین باید علیه او افشاگری کنم تا به مجلس راه 
نیابد«؛ در اینجا باید بررسی و تتبع کنیم که در کجا 
امر  نام  به  واجبی  امر  افشاگری ها در چهارچوب  این 
از منکر است و در کجا این قبیل  به معروف و نهی 
افشاگری ها از دایره آموزه های اسلامی خارج می شود.

محسنی اژه ای افزود: یکی از وظایف و مسئولیت های 
دستگاه قضایی، اصلاح مجرم و پیشگیری از وقوع جرم 
اکنون  از همین  است؛ شما دانشجویان علوم قضایی 
می توانید بررسی و پژوهش کنید و بهترین روش های 
اصلاح مجرمان و پیشگیری از وقوع جرم را به دست 

آورید؛ بررسی کنید که آیا امروز دستگاه های نظارتی 
ما، به معنی واقعه کلمه، در مقام پیشگیری از وقوع 
چاله  به  فرد  می دهند  اجازه  اینکه  یا  هستند  جرم 
کنید  بررسی  همچنین  بگیرند!؟  را  مچش  تا  بیفتد 
که آیا بخش های ذی صلاح در کشور در مقام اصلاح 
فرد مجرم عمل می کنند یا آنکه بنزین بر روی آتش 

می ریزند؟
زمینه های  از  دیگر  یکی  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
تحقیق و تتبع شما دانشجویان علوم قضایی می تواند 
بررسی این مقوله باشد که برخورد قاضی با دو فردی 
که جرم مشابهی را در شرایط متفاوت و با آثار مختلف 
مرتکب شده اند، چگونه باید باشد؟ به عنوان نمونه، یک 
ارتشاء  جرم  مرتکب  شهرداری  مسئول  یک  و  قاضی 
یک  گرفتن  رشوه  سوء  اثرات  آیا  اینجا  در  شده اند؛ 
قاضی در اجتماع و در اذهان مردم، بیش از آن مسئول 

شهرداری نیست؟
و  زمینه ها  از  دیگر  یکی  تشریح  به  عدلیه  رئیس 
علوم  دانشجویان  برای  تحقیق  و  پژوهش  مصادیق 
قضایی پرداخت و گفت: وقتی فردی جرمی را مرتکب 
قانون به صورت علنی محاکمه  با  می شود و منطبق 
می شود و در این میان جریانات سیاسی و گروه های 
فرد  و محاکمه آن  برجسته سازی جرم  به  نیز  خاص 
مبادرت می ورزند و از این طریق فشارهایی به خانواده 
تحمیل می شود و در مقابل، فردِ مجرمِ مشابهی بدون 
این تبعات و جوانب محاکمه می شود، در اینجا چگونه 

یک قاضی و مقام قضایی باید رفتار کند؟
براساسی این گزارش، در این مراسم با حضور رئیس 
از  جمعی  و  کنکور  برتر  رتبه های  از  قضاییه  قوه 
فارغ التحصیلان دانشگاه علوم قضایی و خدمات اداری 

تجلیل شد.
همچنین در این مراسم، رئیس دانشگاه علوم قضایی و 
خدمات اداری به بیان برخی اقدامات این دانشگاه در 
راستای تربیت قضات توانمند، عادل، عالم، قانون مند 
و ولایت مدار پرداخت و از آغاز تدریس رشته »علوم 
قضایی« در مقطع کارشناسی ارشد ناپیوسته از مهر 
امسال در دانشگاه علوم قضایی و خدمات اداری خبر 

داد.
تصویب  و  طراحی  روند  به  اشاره  با  محسنی  فرید 
قضایی  علوم  دانشگاه  در  جدید  رشته های  برخی 
قوه قضاییه،  امور در  به سبب تخصصی شدن  گفت: 
نیازمند پیش بینی، تدوین و تدریس رشته های جدید 

و تخصصی به دانشجویان حقوقی و قضایی هستیم.
محسنی خاطرنشان کرد: در دوره تحول و تعالی قضایی 
با حمایت های رئیس قوه قضاییه، نیازهای علمی همه 
برای طراحی  بخش های دستگاه قضا شناخته شد و 
۲۰ رشته جدید در دانشگاه علوم قضایی و خدمات 
کیفری  »حقوق  دریایی«،  »حقوق  جمله  از  اداری 
اقتصادی«، »حقوق صنعت«، »حقوق رسانه«، »حقوق 
داوری، »پیشگیری از جرم«، »حقوق کیفری نظامی«، 
»مترجمی  و  وقف«  اقتصاد  »حقوق  وقف«،  »حقوق 
دریافت شد  علوم  وزارت  مجوز  دادگستری«،  رسمی 
که این اتفاق مبارک، آغازی برای تخصصی شدن همه 

امور در دستگاه قضاست.
مردم از هزینه های کارشناسی دادگستری گله مندند

 رئیس قوه قضاییه با اشاره به ضرورت ضابطه مند بودن 
گلایه مند  مردم  گاهی  گفت:  کارشناسی  تعرفه های 
موارد  کارشناسی،  هزینه های  بر  علاوه  که  هستند 
به  کارشناسان  رفت وآمد  از جمله هزینه  نیز  دیگری 

آنها تحمیل می شود.
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
نشست  در  اژه ای   محسنی  غلامحسین  والمسلمین 
ولادت  تبریک  ضمن  قضاییه،  قوه  عالی  شورای 
باسعادت حضرت امام حسن عسکری)ع( همچنین با 
اشاره به در پیش بودن وفات حضرت معصومه )س(، 
نعمت  از  بیشتر  چه  هر  است  ضروری  داشت:  اظهار 
وجودی حضرات معصومین )سلام الله علیهم اجمعین( و 

اولاد و احَفاد مطهر آنها بهره مند شویم.
جنایات  استمرار  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
سکوت  و  غزه  مردم  علیه  صهیونیست ها  سبعانه  
مجامع بین المللی در قبال این جنایات، گفت: جنایات 
ضدبشری و هولناک رژیم صهیونیستی علیه مردم غزه 
با حمایت همه جانبه آمریکا و برخی کشورهای غربی 
تأسف شاهد هستیم  با کمال  و  دارد  ادامه  همچنان 
مؤثری  اقدام  بین المللی  اصطلاح  به  سازمان های  که 
را برای توقف جنایات صهیونیست های غاصب ترتیب 
نمی دهند که این امر مؤید ناکارآمدی این سازمان ها و 

نفوذ کشورهای سلطه گر در آنها است.
ضرورت اقدام عاجل برای توقف جنایات صهیونیست ها

تکان دهنده  صحنه های  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
و  عادی  مردم  علیه  غزه  در  صهیونیست ها  جنایات 
غیرنظامیان و بمباران و تخریب بیمارستان ها، مدارس، 
مساجد و کلیساها، گفت: همه کشورهای اسلامی و 
حقوقدانان و مقامات قضایی این کشورها باید اقدامات 
مؤثر و عاجلی را در وهله نخست برای متوقف کردن 
جنایات صهیونیست ها ترتیب دهند و در مراحل بعدی 
تدابیری اتخاذ کنند که این قبیل جنایات تکرار نشود و 
عاملان و مسببان آن نیز در همین دنیا به جزای خود 

برسند و تاوان ددمنشی خود را پس دهند.
افزود: همچنین ضروری است در  رئیس قوه قضاییه 
مجامع و سازمان های بین المللی نیز در جهت تمهید 

آنها حضوری  اقدامات علیه صهیونیست ها و حامیان 
فعال تری به هم رساند و اقداماتی را برای بازنگری در 
جنایات  به  را  خود  چشمان  که  سازمان ها  این  رویه  

صهیوینست ها می بندند، اتخاذ کرد.
همه  از  حمایت  ضرورت  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
مظلومان و محرومان، گفت: باید در راستای کمک و 
مساعدت به زلزله زدگان افغانستانی نیز تا هر اندازه که 
را  آنها  نباید  باشیم؛  داشته  و جهد  تلاش  می توانیم، 
نیز فراموش کنیم؛ این همسایگانِ زلزله زده ما امروز 
یاری  به  است  و ضروری  تنگنا هستند  و  در مضیقه 

آنها بشتابیم.
رئیس قوه قضاییه در ادامه نشست امروز با اشاره به 
اول آبان روز کارشناس، ارجاع امور به فرد متخصص 
ناحیه  از  که  دانست  امر عقلایی  را یک  کارشناس  و 
دین نیز مهر تأیید خورده است و در همین راستا به 
فرآیندهای  و  رویه ها  برخی  تخصصی  آسیب شناسی 
کارشناسی  به  قضایی  پرونده های  ارجاع  در  موجود 

پرداخت.
»جلوگیری از اطاله دادرسی«، »تسریع در کارشناسی 
و  »شفافیت  و  ارجاع«  نظام  در  »عدالت  پرونده ها«، 
جمله  از  کارشناسی ها«  فرآیند  شدن  نظارت پذیر 
مقوله  درخصوص  قضاییه  قوه  رئیس  تاکیدات 

کارشناسی پرونده های قضایی بود.
برخی  امروز  گفت:  راستا  همین  در  قاضی القضات 
»امانت دارانه«  و  »دقیق«  »شفاف«،  کارشناسی ها 
نیستند و این امر مشکلاتی را برای مردم و دادگستری 
ایجاد می کند و سبب تأخیر در رسیدگی ها می شود؛ 
بنابراین چنانچه یک کارشناسی از دقت و شفافیت و 
را  باید کارشناس مربوطه  نبود،  برخوردار  امانت داری 

مورد بازخواست و مؤاخذه قرار داد.
حوزه  در  مشکلات  از  دیگر  یکی  عدلیه  رئیس 
کارشناسی های قضایی را ارجاع به فرد غیرمتخصص یا 
دارای تخصص کم دانست و گفت: پرونده های قضایی با 
توجه به مفاد و مندرجاتی که دارند باید به کارشناسان 
همان حوزه  مرتبط ارجاع شوند؛ اینکه پرونده ای با یک 
غیرمتخصص  فردی  به  مشخص  محتوای  و  مضمون 
برای کارشناسی ارجاع شود، سبب تأخیر در رسیدگی 

و هزینه زایی برای مردم و دادگستری می شود.
ضرورت تعیین زمان برای وصول نظریات کارشناسی

رئیس دستگاه قضا بر ضرورت تعیین زمان برای وصول 
نظریات کارشناسی نیز تاکید کرد و گفت: قضات ما 
در برخی موارد برای وصول نظریات کارشناسی، زمان 
تعیین نمی کنند؛ حال آنکه باید این کار انجام شود و 
چنانچه یک کارشناس از ایفاد و ارائه نظریه کارشناسی 
در مهلت تعیین شده، استنکاف کرد باید از او دلیل 
مسئولیت  حس  این  است  ضروری  شود؛  خواسته 
ایجاد شود که در موعد مقرر، نظریه  در کارشناسان 
کارشناسی خود را ارائه کنند تا از هرگونه تأخیر در 
رسیدگی ها و ایجاد زحمت برای مردم و مراجعان به 

دادگستری ها جلوگیری شود.
توزیع عادلانه ارجاع به کارشناسان

رئیس قوه قضاییه در ادامه به تبیین و تشریح مقوله ی 
مهمِ توزیع عادلانه ارجاع به کارشناسان پرداخت و گفت: 
جمله  از  کارشناسان  به  ارجاع  عادلانه  توزیع  موضوع 
موضوعات بسیار حائز اهمیت است؛ چنانچه این مهم 
تحقق یابد، هم مجموعه کارشناسان و هم قوه قضاییه 
نفع خواهند برد و اگر توزیع عادلانه ارجاع کارشناسی 
کارشناسی ها  در  دقت  از  آنکه  بر  علاوه  نشود،  محقق 
و  می شود  ایجاد  نیز  شائبه هایی  می شود،  کاسته 
غیر  وقوع می پیوندد؛ در  به  خدای ناکرده مفسده هایی 
از دادگستری ها نیز باید بگویم که شنیده ها حاکی از 
آن است که برخی دستگاه های اجرایی و بانک ها دارای 
۲ تا ۳ کارشناس مشخص و معین هستند و موضوعات 
و پروندهای خود را به این کارشناسانِ محدود ارجاع 
می دهند؛ امری که می تواند شائبه برانگیز و فسادزا باشد.

بودن  ضابطه مند  ضرورت  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
شورای عالی  داشت:  اظهار  کارشناسی،  تعرفه های 
کارشناسان رسمی دادگستری باید در جهت ضابطه مند 
کردن تعرفه های کارشناسی اقدامات مقتضی را ترتیب 
بر  علاوه  که  هستند  گلایه مند  مردم  گاهی  دهد؛ 
هزینه های کارشناسی، موارد دیگری نیز از جمله هزینه 
رفت وآمد کارشناسان به آنها تحمیل می شود؛ از سویی 
رسمی  کارشناسان  دستمزد  تعرفه  اصلاح  باید  دیگر 
داشته  مقرر  قانون  که  زمان مشخصی  در  دادگستری 
صورت گیرد و به گونه ای نباشد که چند سال این تعرفه 
افزایش زیاد  با  از چند سال  تغییر نکند و سپس بعد 

همراه باشد.
رئیس دستگاه قضا خاطرنشان کرد: البته تعرفه جدید 
به  مربوطه  مرجع  سوی  از  دادگستری  کارشناسی 
دستگاه قضایی برای تصویب و ابلاغ ارجاع شده است 
که من به بخش ذی صلاح در قوه قضاییه دستور داده ام 
به گونه ای تمهید کنند که ما در همین یوم جاری که 
تعرفه  ابلاغ  به  اقدام  است  کارشناس  روز  با  مصادف 

جدید کارشناسی دادگستری کنیم.
به کانون های کارشناسان  ادامه  رئیس قوه قضاییه در 
و  نظارت  مقوله  که  کرد  توصیه  دادگستری  رسمی 
فناورانه  و  هوشمند  تجهیزات  بر  مبتنی  آموزش های 
انسجام  و  نظم  تا  دهند  قرار  خود  کار  دستور  در  را 
کارشناسی های پرونده های قضایی هر چه بیشتر تقویت 

گردد.

تا  داد  دستور  قضات  همه  به  همچنین  قاضی القضات 
در مفاد گزارش های ارجاعی کارشناسی نهایت دقت را 
داشته باشند زیرا گاهی نظریات کارشناسی، درست و 
صحیح هستند اما عدم دقت قاضی و برداشت ناصواب 
او سبب نقض حکم صادره در مرجع بالاتر می شود و 

همین امر اطاله دادرسی را در پی دارد.
رئیس دستگاه قضا در ادامه به مقامات ذی صلاح قضایی 
دستور داد تا به گونه ای اتخاذ تدبیر و تمهید کنند که 
ورود و خروج کارشناسان رسمی دادگستری به مراجع و 
مراکز قضایی تسهیل گردد و محدودیت های نامتعارفی 

برای آنها وجود نداشته باشد.
ادامه  در  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
نشست امروز، از نیروهای فراجا و مقامات قضایی استان 
البرز که با انجام اقدامات مجدانه و شبانه روزی عوامل 
قتلِ کارگردان مشهور سینما و همسرش را شناسایی 
در  گفت:  و  آورد  عمل  به  قدردانی  کردند  دستگیر  و 
و  غرض ورزی ها  گمانه زنی ها،  سبب  به  موارد  اینگونه 
اخبار کذبی که انتشار می یابد، چنانچه در شناسایی ها 
و دستگیری ها تأخیر ایجاد شود، بر حجم بی اخلاقی ها 
به سرعت  وقتی  اما  می گردد  افزوده  دروغ پردازی ها  و 
عوامل یک قتل شناسایی و دستگیر می شوند، جلوی 
خیلی از اقدامات گرفته می شود؛ موردی که در قضیه 

فوق الذکر شاهد آن بودیم.
تاکید مجدد و موکد بر اهمیت مقوله  مبارزه با فساد 

و مفسد
رئیس قوه قضاییه در ادامه نشست امروز مجدد و موکد 
بر اهمیت مقوله  مبارزه با فساد و مفسد تاکید کرد و 
گفت: مقامات قضایی ذیربط از جمله مسئولان سازمان 
مقوله ی  باید  کشور  سراسر  دادستان های  و  بازرسی 
مبارزه ی مجدانه با فساد را در زمره اولویت های کاری 
خود قرار دهند؛ مبارزه با فساد امری است تعطیل ناپذیر 
و دائمی و ما نیز علاه بر قاطعیت در مبارزه با فساد، باید 

عالمانه و دقیق به این قضیه بپردازیم.
رئیس  به  امروز  نشست  ادامه  در  قضا  دستگاه  رئیس 
دیوان عالی کشور دستور داد تا نسبت به آسیب شناسی 
و  بدوی  از محاکم  آرای صادره  و  احکام  از  آن دسته 
تجدیدنظر که در دیوان عالی کشور نقض می شوند و 
همچنین خودِ آرای صادره از دیوان، اهتمام ویژه داشته 
باشد و چنانچه لازم است در این حوزه مبادرت به اتخاذ 
تشویقات  و  آموزش ها  و  تنبیهات  و  تذکرات  و صدور 

مقتضی نماید.
رئیس عدلیه بیان داشت: اینکه در دادسرا کیفرخواست 
صادر شود و در دادگاه بدوی، موضوع به اثبات نرسد؛ 
دادگاه  در  اما  شود  صادر  بدوی حکمی  دادگاه  در  یا 
نرسد،  اثبات  به  موضوع  عالی،  دیوان  یا  تجدیدنظر 
نشان می دهد که بالاخره در جایی اشکال وجود دارد؛ 
باشد؛  این موارد طبیعی  از  البته ممکن است بخشی 
علی ایحال باید کار در تمام مراحل و مراجع قضایی از 

استحکام و اتقان برخوردار باشد.
قاضی القضات گفت: هر مقدار مرجع قضایی بالاتر باشد، 
اثر کار او نیز بیشتر و مشهودتر است لذا باید حکم و 
رأی آن نیز از اتقان و استواری بیشتری برخوردار باشد؛ 
بر همین اساس، آرای خودِ دیوان عالی باید متقن تر و 
محکم تر باشد و به گونه ای نباشد که از خودِ آرای دیوان 
ماده ۴۷۷ صورت  اعمال  و  دادرسی  اعاده  درخواست 
گیرد و یا آرای دیوان به لحاظ شکلی و ماهوی مورد 
ایراد حقوقدانان قرار گیرد؛ بنابراین رئیس دیوان عالی 

کشور به این قبیل موارد اهتمام ویژه داشته باشد.
در بخش دوم جلسه شورای عالی قوه قضاییه، »محمد 
اطلاعات  فناوری  و  آمار  مرکز  رئیس  کاظمی فرد« 
زمینه  در  مرکز  این  اقدامات  به  اشاره  با  قضاییه  قوه 
نظام بخشی به روند انتخاب کارشناس در پرونده های 
قرعه کشی  »سامانه  اکنون  گفت:  قضایی  محاکم 
سیستمی کارشناسی« به صورت انفرادی یا هیئت و 
به کارشناس«،  ارجاع شده  بر اساس »تعداد کارهای 
جغرافیایی  »صلاحیت  و  کارشناس«  »رشته 
کارشناس«، پرونده ها را به کارشناسان ارجاع می دهد؛ 
پس از اظهارنظر کارشناسی نیز، دیدگاه قاضی در مورد 
»سرعت« و »کیفیت« کار کارشناس دریافت شده و 
این دیدگاه به اطلاع همه قضات سراسر کشور در مورد 
آن کارشناس رسانده می شود و چنانچه یک کارشناس 
و  شود  مواجه  قضات  سوی  از  بهتری  دیدگاه های  با 
انتخاب های  در  کند،  اخذ  را  بالاتری  امتیاز  اصطلاحا 

بعدی سامانه در اولویت قرار خواهد گرفت.
با عنوان  اینکه در سامانه مذکور، بخشی  بیان  با  وی 
»مهلت اعلام نظر کارشناسی« نیز تعبیه شده است، 
صورت  به  کارشناسی  نظرات  همه  اکنون  گفت: 
سیستمی )خودکاربری یا دفاتر خدمات قضایی( ارائه 
میلیون  یک  حدود  نیز  گذشته  سال  در  و  می شوند 

نظریه کارشناسی به صورت سیستمی دریافت شدند.
افزایش ۱۰ درصدی میانگین  به  اشاره  با  کاظمی فرد 
استفاده از سامانه »قرعه کشی سیستمی کارشناسی« 
در مهر سال جاری نسبت به شهریور در سراسر کشور، 
بلوچستان،  افزود:اکنون قضات استان های سیستان و 
یزد، مرکزی، بالای ۶۰ درصد کارشناس های خود را از 

طریق این سامانه انتخاب می کنند.
تهران  انقلاب  و  عمومی  دادستان  صالحی«  »علی 
یک  به  رسیدگی  روند  به  اشاره  با  این جلسه  در  نیز 
دادستانی  در  شاکی  نفر   ۱۶۶ با  کثیرالشاکی  پرونده 
از  استفاده  با  نفر  چهار  پرونده  این  در  گفت:  تهران 
پیش فروش،  قراردادهای  و  عادی  مبایعه نامه های 
برای  افراد  از  دعوت  سرمایه گذاری،  و  پیش خرید 
استفاده  و  متقلبانه  اقدامات  انجام  و  سرمایه گذاری 
نفر  چندین  به  را  واحد  یک  گاهی  مجعول،  اسناد  از 
فروخته اند و به عنوان ثمن معامله، املاک و خودروهای 
متعددی را دریافت و به برخی از نزدیکان خود منتقل 

کرده اند.
فراری  متهمان  پیگیری ها،  نتیجه  در  داد:  ادامه  وی 
فروش  در  مباشرت  اتهامی  عنوان های  با  پرونده  این 
مال غیر، کلاهبرداری، جعل و استفاده از سند مجعول 
تامین  قرار  و  شدند  بازداشت  پولشویی،  همچنین  و 
توقیف  به  نسبت  و  گردید  صادر  آنها  برای  متناسبی 
انجام است؛ این  اقدامات لازم در حال  نیز  اموال آنها 
پرونده پس از تکمیل تحقیقات، با صدور قرار جلب به 

دادرسی و کیفرخواست، به دادگاه ارسال شد.
تشکیل  از  جلسه،  این  در  همچنین  تهران  دادستان 
پرونده  قضایی در مورد سقوط بالن  متعلق به شهرداری 
تهران که منجر به مصدومیت ۶ نفر شده بود، خبر داد.

رئیس قوه قضاییه: فضای دانشگاه نباید 
بسته باشد

خبر

زاکانی: طرح »یک پهنه، یک راه« انگیزه 
جدیدی بر توسعه روابط ایران و چین 

ایجاد کرده است

 »علیرضا زاکانی« شهردار تهران در خصوص طرح »یک پهنه، یک راه« 
خاطرنشان کردکه این ایده انگیزه جدیدی بر توسعه روابط ایران و چین 

ایجاد کرده است.
»علیرضا زاکانی« شهردار تهران در یک مصاحبه اختصاصی با خبرگزاری 
شینهوا خاطرنشان کرد که جمهوری اسلامی ایران از حمایت از طرح 
»یک پهنه، یک راه« که در راستای توسعه کشورهاست، ادامه خواهد 

داد.
زاکانی با اشاره به اینکه این طرح ابتکاری چین یک نمونه خوبی برای 
ساخت یک آینده مطلوب ملت ها محسوب شده و نتیجه برد-برد برای 

همه دارد.
وی افزود: این ایده بر کاهش زمان وهزینه های مبادلات تجاری و حمل 

و نقل بین کشور های عضو این طرح کمک می کند.
علیرضا زاکانی تاکید کرد که طرح »یک پهنه، یک راه« برتوسعه روابط 

کشور ها نیز تاثیر می گذارد.
شهردار تهران با اشاره به اینکه چین بیش از ۲۰۰ قرارداد همکاری با 
بیش از ۱۵۰ کشور و ۳۰ سازمان بین المللی امضا کرده است، افزود: این 

طرح »یک پهنه، یک راه« برای توسعه آسیا کمک خواهد کرد.
زاکانی گفت: این طرح چندجانبه گرایی واقعی و همچنین حکمرانی 
عادلانه را از راه اصولی مشاوره گسترده، مشارکت و منافع مشترک ترویج 

می کند.
وی افزود: چین و ایران از دوران تمدن باستانی تبادلات دوستانه داشته 
و طرح »یک پهنه، یک راه« حرکت جدیدی را در این دوستی بلند 

مدت ایجاد کرد.
شهردار تهران با اشاره به اینکه تهران و پکن در فوریه ۲۰۱۴ به شهرهای 
خواهر خوانده شدند، گفت: دو شهر تبادلات و همکاری های در زمینه 
های مدیریت شهری و زیر ساخت انجام داده و ما قصد داریم همکاری 

های را افزایش دهیم.
تامین پیش پرداخت خرید واگن مترو از چین توسط دولت/ قراردادی 

که هفت سال معطل مانده بود
 به جریان افتادن قرارداد هفت سال بر زمین مانده ساخت ۶۳۰ دستگاه 
واگن مترو تهران، افزایش ۲۵ درصدی تعداد واگن های این قرارداد و 
کاهش زمان تحویل آنها بخشی از دستاوردهای سفر شهردار تهران به 

چین است.
به گزارش ایرنا، علیرضا زاکانی که  برای شرکت در سومین اجلاس 
کلانشهرهای »راه ابریشم« به چین سفر کرده با بیان اینکه براساس 
قانون قرار بود یک هزار و ۵۰ دستگاه از ۲ هزار دستگاه واگنی که در 
برنامه ششم توسعه مصوب شده، سهم تهران شود، گفت: خدا را شاکریم 
که امروز موفق شدیم قرارداد ۶۳۰ دستگاه واگن برای متروی تهران را 

که از هفت سال پیش معطل مانده بود، عملیاتی کنیم.
وی ادامه داد: توفیقات بسیار زیاد دیگری نیز در این سفر حاصل شد 
که از جمله اینکه با ۲۵ درصد افزایش این قرارداد، تعداد واگن ها به 

۷۹۱ دستگاه رسید.
زاکانی تاکید کرد: در مرحله دوم نیز برای ۲۵۹ واگن دیگر با طرف 
چینی تفاهم کلی صورت گرفت که به این ترتیب می توان امیدوار بود که 
قدرالسهم تهران آنچه که در برنامه ششم مقرر شده بود یعنی یک هزار 

و ۵۰ دستگاه تکمیل می شود.
شهردار پایتخت درباره مدت زمان این قرارداد هم گفت: راه برای تامین 
این تعداد واگن برای شهر تهران تا پنج سال آینده فراهم و از سوی دیگر 
قرارداد تهیه و تامین ۱۱۳ دستگاه واگن نیز با مجموعه های داخلی 
منعقد شده که امیدواریم با اضافه شدن این تعداد، میزان واگن های 
جدید شهر تهران به یک هزار و ۱۶۳ دستگاه برسد این یعنی ظرفیت 

فعلی ناوگان متروی تهران ۲ برابر خواهد شد.
زاکانی توضیح داد: نتیجه دو برابر شدن ظرفیت واگن ها، طبیعتا افزایش 
مطلوبیت سفر با متروی تهران است و امیدواریم به این ترتیب سقف 
جابجایی مسافر افزایش یابدو در نهایت مهمترین گلوگاه جابجایی مسافر 
از طریق شبکه زیرزمینی که همانا »کمبود واگن« بود، با اجرایی شدن 

این قرارداد مرتفع خواهد شد.
شهردار تهران همچنین با تاکید بر اینکه نباید تلاش دولت خدمتگزار را 
در عملیاتی شدن این قرارداد فراموش کرد، گفت: پیش پرداخت قرارداد 

توسط دولت فراهم و پرداخت شده است.
وی موضوع مهم دیگر این قرارداد را »انتقال تکنولوژی« خواند و اظهار 
کرد: از همان ابتدا »کیفیت«، »سرعت«، »امنیت« و »انتقال تکنولوژی« 
در هر قرارداد حوزه حمل ونقل مورد تاکید بود از این رو قرارداد جاری 

ساخت ۷۹۱ دستگاه واگن نیز با انتقال تکنولوژی همراه است.
زاکانی افزود: به این ترتیب قدرالسهم شرکت واگن سازی متروی تهران 
که هم اکنون زیر ۳۰ درصد است، به حدود ۵۵ درصد در ساخت هر 
دستگاه واگن خواهد رسید البته تلاش کردیم بخش های مؤثر تکنولوژی 

ساخت هر واگن به داخل منتقل شود.
زاکانی ادامه داد: با انتقال تکنولوژی توانمندی های تولید داخلی تقریبا ۲ 

برابر شده که مایه افتخاری برای جمهوری اسلامی است.
به گفته وی، در قالب همین قرارداد، ساخت و انتقال تکنولوژی ۸۴۰ 
دستگاه بوژی نیز عملیاتی خواهد شد و با انتقال تکنولوژی ساخت بوژی 
)کِشنده و سیستم تعلیق( ما عملا وارد باشگاه بوژی سازان جهان خواهیم 

شد.
شهردار پایتخت با پرداختن به سومین نکته سوم حائز اهمیت در این 
قرارداد اضافه کرد: تخفیفی معادل بیش از چهار هزار میلیارد ریال برای 
انتقال تکنولوژی با مباحثی که صورت گرفت، از طرف چینی اخذ شد و 

در واقع قیمت کاهش یافت.
زاکانی همچنین یکی از دستاوردهای مهم دیگر این قرارداد را مذاکره 
و  از بحث  و توضیح داد: پس  واگن ها دانست  درباره »زمان تحویل« 
ماهه   ۲۳ زمان  مدت  تا  پذیرفت  چینی  طرف  فراوان،  گفت وگوی 
پیش بینی شده در قرارداد اولیه برای تحویل اولین سری واگن ها را به 
حدود یک سال کاهش دهد تا از اواخر سال آینده شاهد ورود اولین سری 

قطارهای جدید باشیم.
وی افزود: افزایش تعداد واگن ها و به تبع آن افزایش ظرفیت جابجایی 
آینده  سال  پنج  ظرف  است.  قرارداد  این  دستاورد  مهمترین  مسافر 
تعداد واگن های متروی تهران، عملا ۲ برابر خواهد شد و به موازات 
ظرفیت مسیرهای تونلی هم با توسعه خطوط )خط ۸ تا ۱۱( افزایش 
خواهد یافت که به این ترتیب اتفاق مبارکی برای شهروندان تهرانی 

رقم می خورد.
شهردار پایتخت در بخش دیگری از سخنانش گفت: تاکید بر قرارداد 
۱۱۳ دستگاهی با طرف های داخلی نیز باعث خواهد شد تا از حداکثر 
توان ملی استفاده کرده و شاهد یک جهش تکنولوژی در این راستا 

باشیم.
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اخبار

چالش های جامعه پزشکی کشور به 
روایت رئیس سازمان نظام پزشکی

رئیس کل سازمان نظام پزشکی ایران، به تشریح چالش 
های جامعه پزشکی در حوزه سلامت کشور پرداخت.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد رئیس زاده، در برنامه 
چالش   ۴ که  مطلب  این  عنوان  با  اول،  صف  تلویزیونی 
عمده ترین  گفت:  داریم،  کشور  سلامت  حوزه  در  عمده 
چالش ما در حوزه سلامت کشور، عمل نکردن و اجرایی 
است که  قوانین حوزه سلامت  و  بالادستی  اسناد  نشدن 
ریشه خیلی از مشکلاتی است که در حوزه سلامت داریم. 
یعنی آن طور که باید و شاید اسناد بالادستی به خصوص 
سلامت  کلی  سیاست های  پیرامون  رهبری  ابلاغی  سند 
اجرایی  و  است  سال   ۱۰ نزدیک  که  است   ۹۳ سال  در 
نشده و سایر بندهای مربوط به حوزه سلامت در قوانین 
بودجه سال آینده در قانون احکام دائمی کشور، در قانون 

برنامه های ۵ ساله یک چالش این است.
مجمع  در  هم  که  داریم  که  دوم  چالش  افزود:  وی 
قطعاً  امسال  قبل هم مجمع  پزشکی سال  نظام  سازمان 
تعرفه های  وضعیت  بحث  شد،  خواهد  پرداخته  آن  به 
بر  باز مشخصاً  و درمان است که آن هم  بهداشت  حوزه 
خلاف قوانین وضع می شود و این برای مردم ما در حوزه 
بهداشت و درمان مشکلات فراوانی به دنبال داشته است.

غیر  مداخلات  بحث  سوم  چالش  داد:  ادامه  زاده  رئیس 
قانونی در حوزه پزشکی و مداخلات افراد غیر مجاز است 
که خیلی به سلامت مردم آسیب می رساند. ضعف قوانین، 
سایت های  افزون  روز  افزایش  بازدارنده،  قوانین  نبود 
به  را  مردم  که  سلامت  حوزه  در  مجاز  غیر  تبلیغاتی 
برای  ده  زیان  مداخلات  به  منجر  و  می اندازد  گمراهی 

مردم می شود.
افزود: چالش آخری که داریم بحث وضعیت جامعه  وی 
پزشکی و پرداختن آن در رسانه ها است که در همین سه 
جلسه اخیر که رئیس جمهور در برنامه های حوزه سلامت 
افتتاح  در  هم  غدیر،  بیمارستان  افتتاح  در  هم  داشتند 
بیمارستان کودکان حکیم و هم در مراسم روز پزشک در 
اوایل شهریور، صراحتاً تاکید کرد که رسانه ها و تریبون ها 
به بهانه وجود بعضی از تخلفات در جامعه پزشکی، نباید 
اعتماد  و  قرار دهند  را مورد هجمه  شأن جامعه پزشکی 
کنند.  دار  را خدشه  پزشکی  و جامعه  مردم  بین  متقابل 

این صراحت کلام رهبری هم هست.
گفتم،  که  چالش ها  این  کنار  در  گفت:  زاده  رئیس 
بیمه ها،  با  قرارداد  الزام  مالیات،  به  مربوط  بحث های 
تخصصی،  رشته های  در  ظرفیت  پزشکی،  ظرفیت های 
در  دستیاران  معیشتی  وضعیت  دستیاران،  وضعیت 
که  اخیری  بحث  تخصصی،  فوق  تخصصی،  رشته های 
در خصوص آزادسازی مدارک همکاران ما در رشته های 
عمده ای  چالش های  و…،  دارد  وجود  پزشکی  مختلف 
است که در مجمع سازمان نظام پزشکی مورد بحث قرار 

خواهد گرفت.
وی ادامه داد: دغدغه ای که همه ما داریم، بهبود فضای 
کسب و کار پزشکان جوان یا سایر فارغ التحصیلان جوان 
حوزه های پزشکی است. الان دایر کردن مطب در شرایط 
فعلی تقریباً برای همکاران جوان ما به دلایل متعدد غیر 
صدور  بحث  قبلًا  چون  نیست،  صرفه  به  و  است  ممکن 

پروانه و مجوز مطب مطرح بود.
رئیس کل سازمان نظام پزشکی ایران گفت: راهکار پاسخ 
پزشکان جوانی  به  ما  است که  این  این دغدغه  به  دادن 
هم  را  خودشان  تعهدات  و  می شوند  التحصیل  فارغ  که 
بگوید  است  پروانه طبابت صادر کنیم، ممکن  گذراندند، 
من توان دایر کردن مطب ندارم، اما پروانه ای می خواهم 
بروم در مراکز دولتی، خصوصی یا نهادهای عمومی غیر 
این  کنم  خدمت  کلینیک ها  در  بیمارستان ها،  در  دولتی 
این ها به عنوان پروانه  تا الان همه  می شود پروانه طبابت. 
پروانه  مطب  پروانه  همان  یعنی  می شد  شناخته  مطب 
طبابت هم بود. بحث این است که ما تسهیل کنیم و پروانه 
باشد  امتیاز داشته  باید  با همان شرایط خودش که  مطب 
آمد  از ۳۶۰  این  که  امتیاز  بزرگ ۲۵۰  در شهرهای  مثلًا 
۲۵۰ امتیاز، در سایر شهرها هم ۱۸۰ امتیاز، ولی اگر کسی 
 K پروانه طبابت می خواهد نه پروانه مطب، ما اگر ضریب
و تعهداتش را گذراند به او بدون محدودیت پروانه طبابت 

می دهیم.
است که فضای  این  آن هم  دلیل مطرح شدن  افزود:  وی 
کسب  معطل  و  بشود  فراهم  جوان  همکاران  کار  و  کسب 

امتیاز بعد از دوره تعهدشان نمانند.
رئیس زاده گفت: مخالفان هم می گویند اگر ما بدون امتیاز 
اجازه بدهیم در مراکزی که می خواهند طبابت کنند مناطق 
بعد  که  جوانی  همکار  آن  یعنی  می شود.  خالی  ما  محروم 
امتیازاتش  تا  بماند  باید  محروم  منطقه  در  باز  طرحش  از 
شهرستان  یک  در  می آید  و  می کند  رها  شود،  تکمیل 
بزرگ تر و مشغول طبابت می شود و مناطق محروم مشکل 
مردم  مخالفان  و  موافقان  دغدغه  افزود:  وی  می کند.  پیدا 
این طرف دغدغه مردمی است که رفتند  است، یعنی هم 
می خواهند  گذراندند  هم  را  تعهداتشان  و  خواندند  درس 
هم  طرف  آن  دغدغه  و  باشند  داشته  کار  و  کسب  فضای 
نشود. پس  مناطق محروم کم  در  که دسترسی  است  این 
دغدغه هر دو طرف سلامت کشور است، یعنی هیچ کس 

بحث شخصی ندارد، در این بین استدلال ها متفاوت است.
رئیس زاده در پاسخ به راه حل این چالش، گفت: به نظر 
من دوستان ما در وزارت بهداشت می توانند خیلی راحت 
حجم  ببینیم  ما  اگر  کنند،  تکلیف  تعیین  را  موضوع  این 
مناطق  در  امتیاز  کسب  خاطر  به  ما  همکاران  از  زیادی 
کار  و  ساز  یک  باید  می کنند  خدمت  و  می مانند  محروم 
دیگری بیاندیشیم، اما اگر ببینیم آمار قابل توجهی نیست 
یک فکر دیگری بکنیم مضاف بر اینکه، واقعاً راه حل پوشش 
افزایش دسترسی مردم در مناطق کمتر  مناطق محروم و 
خیلی  و  نیست  اجباری  روش های  پزشک؛  به  برخوردار 

جواب نمی دهد.

با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
اشاره به رتبه نخست علمی ایران در منطقه، 
بر لزوم همتاپروری و نسل سازی در دانشگاه ها 
و آموزش کار تیمی در نسل جوان، تاکید کرد.

به گزارش ایرنا از وبدا، دکتر بهرام عین اللهی، 
در نشست نخبگان تحقیقات علمی با موضوع 
علمی،  مرجعیت  و  سلامت  در  اخلاق  نقش 
غاصب  رژیم  جنایات  کردن  محکوم  ضمن 
جنایات  کرد:  اظهار  غزه،  در  صهیونیستی 
صهیونیست ها علیه مردم بی دفاع فلسطین و 
کشتن و مجروح کردن مردم بی گناه، جنایت 
تمام  در  پزشکی  و جامعه  است  بشریت  علیه 

دنیا این جنایات را محکوم می کند.
وی افزود: متاسفانه سازمان های بین المللی با 
سکوتشان در قبال فجایع غزه، نشان دادند که 
از محتوا  فقط ظاهری فریبنده دارند و خالی 

هستند.
و حضور  قاهره  در  به سفر خود  اشاره  با  وی 
بهداشت کشورهای منطقه  در اجلاس وزرای 
بهداشت،  جهانی  سازمان  شرقی  مدیترانه 
کشور   ۲۲ حضور  با  اجلاس  این  کرد:  عنوان 
چند  فقط  اینکه  با  و  شد  برگزار  قاهره  در 
هیچکدام  از  گذشت،  می  غزه  حوادث  از  روز 
المللی، حمایتی  از مقامات سازمان های بین 
دیده نشد و این در شرایطی است که جان و 
قدمی  چند  در  گناه  بی  های  انسان  سلامت 
از  المللی  بین  و  بشری  حقوق  های  سازمان 

دست می رود.
دکتر عین اللهی با اشاره به تأکید مقام معظم 
به سمت خودکفایی  بر حرکت  رهبری مبنی 
دانشمندان در داخل  ابتکار  و  علم  بر  تکیه  و 
کشور، تصریح کرد:باید برای پیشرفت نگاهمان 

به داخل کشور باشد.
معظم  مقام  بیانات  به  اشاره  با  بهداشت  وزیر 
کرد:  خاطرنشان  نخبگان،  جمع  در  رهبری 
رهبر معظم انقلاب در جمع نخبگان به خیزش 
این  به  دستیابی  برای  و  کردند  اشاره  علمی 
خیزش علمی باید موضوعاتی همچون ارتقای 
و  اساتید  ارتقای  در  مقالات  نقش  استادان، 
بررسی  مورد  پژوهش  ها  شدن  محور  مساله 

قرار گیرد و در مورد آن گفتگو شود.
وی گفت: در حال حاضر ۲۲ هزار عضو هیات 
نیز  ها  دانشگاه  در  علمی  هرم  داریم؛  علمی 
شامل ۶۸ درصد استادیار، ۲۰ درصد دانشیار، 
است،  مربی  درصد   ۲ و  استاد  درصد   ۱۰
دانشگاه های  اساتید  از  درصد   ۴۸ همچنین، 

علوم پزشکی را بانوان تشکیل می دهند.
مرجعیت علمی یک هدف راهبردی است

علمی  مرجعیت  کرد:  اظهار  عین  اللهی  دکتر 
های  آرمان  از  و  راهبردی  هدفی  ما  برای 
انقلاب اسلامی است و بعد از پیروزی انقلاب 
اسلامی بود که توانستیم گامی به جلو برداریم؛ 
از ما  به طوری که کشورهای منطقه نیز بعد 
شروع به حرکت کردند. ما در حال حاضر رتبه 
منطقه  در  را  نوآوری  دوم  رتبه  و  علمی  اول 

داریم.
وی گفت: برای پیشرفت باید حرکت در مسیر 
را  افزایی  هم  و  همگرایی  علمی،  مرجعیت 
همتاپروری  به  و همچنین  دهیم  قرار  مدنظر 
امروزه  باشیم.  داشته  توجه  سازی  نسل   و 
درهای  باید  و  است  همتاپروری  ما  وظیفه 
مراکز تحقیقاتی را به روی نخبگان باز کنیم. 
نخبگان باید نسل آینده پژوهشی را بسازند و 
همچنین باید فرهنگ کار تیمی را بین افراد 

ترویج دهیم.
وی افزود: مراکز تحقیقاتی باید به سمت حل 
مساله حرکت کنند و مأموریتی را که در نظام 
برسانند. در  انجام  به  دارند،  به عهده  سلامت 
بخش اعتبارات پژوهشی، معاونت تحقیقات و 

فناوری در دو سال اخیر بودجه  های پژوهشی 
را براساس آمایش توزیع می  کند.

دکتر عین اللهی با تاکید بر لزوم خلق ثروت 
دانش  مشکل  گفت:  بنیان  ها  دانش  از سوی 
به  انتقال  مرحله  در  در حال حاضر  ها  بنیان  
تقویت  به  نیاز  مرحله  این  در  و  است  صنعت 

دارند.
وی اظهار داشت: معاونت تحقیقات و فناوری 
حوزه  مسائل  نظام  باید  بهداشت  وزارت 
سلامت را طراحی و تهیه کند و آن را به مراکز 
بسپارد  نخبگانی  های  کارگروه   و  تحقیقاتی 
باید  اینکه  شود؛ ضمن  عمل  آن  اساس  بر  تا 
شبکه ای از نخبگان فعال شود تا پژوهش های 

مورد نیاز را با کار جهادی به ثمر برساند.
لزوم تربیت دیپلمات علمی در کشور

علوم  های  دانشگاه   گفت:  بهداشت  وزیر 
پزشکی برای توسعه علم باید دیپلمات علمی 
ارزش  به  که  کنند  تربیت  دانشمندانی  یعنی 
های کشور خود اعتقاد داشته و پایبند به آن 

باشند.
 ۲۰ با  علمی،  ارتباطات  حوزه  در  گفت:  وی 
وزیر بهداشت در حوزه  های مختلف همسایه  
های ایران، گروه اورآسیا، شانگهای و آمریکای 
باید  اساس  این  بر  و  داریم  تفاهمنامه  لاتین 

همایش های علمی ما افزایش یابد.
داده در  اهمیت  بر  تاکید  با  اللهی  دکتر عین 
الکترونیک  پرونده  علم و توسعه علمی گفت: 
سلامت منبعی غنی از داده است و باید شرایط 
فراهم  ها  داده   این  از  استفاده  برای  مناسبی 
منفعل  زمینه  این  در  نباید  دانشگاه  ها  شود. 
اینکه مراکز تحقیقاتی هم  عمل کنند؛ ضمن 
باید به صورت مجتمع فعالیت کنند تا هم در 
هزینه  ها صرفه جویی شده و هم از داده  ها به 

طور کامل استفاده  شود.
وی خاطرنشان کرد: موضوع سلامت خانواده 
از اولویت  های اصلی وزارت بهداشت است که 
با تکمیل  از آن است.  پزشک خانواده بخشی 
ایرانی یک کدملی  برنامه سلامت خانواده هر 
به  که  داشت  خواهد  سلامت  پرونده  یک  و 
صورت دیجیتال تهیه می  شود و می تواند یکی 
از منابع مهم پژوهش باشد؛ چنانکه اکنون از 
۹۳ شهر هدف گذاری شده در برنامه سلامت 
خانواده، اطلاعاتی درباره وضعیت سلامت افراد 

به دست آمده است.
دنبال  به  ما  کرد:  تصریح  بهداشت  وزیر 
در  هستیم،  علمی  یافته  های  ساماندهی 
همین زمینه باید با تشکیل کنسرسیوم  های 
دانشگاهی زمینه دسترسی محققان به مجلات 
باید  محقق  که  چرا  شود؛  فراهم  روز  علمی 

به  دسترسی  در  و  داشته  آمد  روز  معلومات 
علوم روز پیشتاز باشد.

لزوم راه اندازی بانک ایده در حوزه تحقیقات 
سلامت

وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاونت  از  وی، 
همکاری  با  ایده  بانک  تا  خواست  بهداشت 
محققان سلامت راه اندازی شود و افزود: این 
موضوع به ایده پردازی و خلاقیت کمک می 
 کند و محققان با دسترسی به آن می توانند 

نیازهای پژوهشی را مشاهده کنند.
بازنگری  لزوم  بر  تاکید  با  اللهی  عین  دکتر 
در ساختار مراکز تحقیقاتی، پژوهشکده  ها و 
پژوهشگاه  ها، گفت: چابک سازی، کار جهادی، 
ارزیابی، نظارت و رعایت اخلاق در پژوهش از 
افرادی  هستند.  بازنگری  این  در  مؤثر  عوامل 
هم که در حوزه آموزش سلامت فعالیت می  

کنند، باید با روش  های پژوهشی آشنا شوند.
قرار  بیمه  پوشش  تحت  روانشناسی  خدمات 

گرفت
از  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
روانشناسی  خدمات  تعرفه  ای  بیمه  پوشش 
خدمات  تعرفه  گفت:  و  داد  خبر  کشور  در 
روانشناسی اکنون وارد سامانه های بیمه شده 
در  ایرانی  طب  درمان  خدمت  سه  بزودی  و 

شورای عالی بیمه به تصویب می رسد.
به گزارش ایرنا، بهرام عین اللهی در مراسم روز 
همایش های  مرکز  در  که  همگانی  بیمه  ملی 
اجرای  در  ها  بیمه  افزود:  شد،  برگزار  رازی 
از  و  کردند  زیادی  کمک  ما  به  دارویار  طرح 
سازمان بیمه سلامت می خواهیم با مساعدت 
هفت  زیر  کودکان  رایگان  بیمه  دولت،  هیات 
تحقق  سریعتر  دولتی  درمانی  مراکز  در  سال 
بهره  و  است  ویژه  فعالیت  یک  این  زیرا  یابد 

وری بالایی دارد.
عین اللهی ادامه داد: امروزه قوی ترین حوزه 
سلامت منطقه مربوط به ایران است، و بزودی 
بیمه همگانی همه افراد جامعه اتفاق می افتد.

اینکه ۷۵ درصد کمک  بیان  با  وزیر بهداشت 
توسط خیران در حوزه سلامت رشد داشته و 
شده  شناسایی  سلامت  خیر  هزار   ۲۱ اکنون 
است، گفت: حدود ۱۸ هزار خانه بهداشت در 
کشور وجود دارد و یک شبکه مراقبتی خوب 

در سلامت بسیار موثر است.
نظام  اینکه  به  نسبت  امیدواری  ابراز  با  وی 
جهت  در  بلکه  نباشد  محور  درمان  سلامت 
پیشگیری از بیماری سوق داده شود، تصریح 
خدمات  کشور،  مناطق  از  بسیاری  در  کرد: 
سلامت  خدمات  حوزه  در  و  ارائه  درمانی 
شود،  می  انجام  کیفی  و  کمی  های  توسعه 

ضرورت دارد نقش اساتید بصورت آمایشی در 
پیشگیری از بیماری ها پورد توجه قرار گیرد.

ترین مراکز  امروز پیشرفته  اظهار داشت:  وی 
درمانی را در کشور داریم و به دنبال پیشرفت 

سلامت در نظام نوین تمدن اسلامی هستیم.
وزیر بهداشت با اشاره به افزایش پوشش بیمه 
ای در دولت سیزدهم اظهار داشت: در برخی 
کمیت  و  نیست  مهم  کیفیت  کشورهای  از 
برایشان مورد توجه است، در حالی که مردم 
ما انتظار دادند بهترین درمان را داشته باشند 
و بیمه ها باید شرایط مطلوبی را در این زمینه 

فراهم کنند.
عین اللهی با تاکید بر اینکه پرداخت مطالبات 
از سوی بیمه باید بیشتر مورد توجه قرار گیرد، 
افزود: استفاده از خدمات الکترونیک مهم است 
و باید اطلاعاتمان به عنوان وزارت بهداشت در 

تمامی مناطق به روز باشد.
به  دسترسی  امروزه  گفت:  بهداشت  وزیر 
درصد   ۹۰ از  بیش  به  الکترونیک  خدمات 
افزلیش یافته و سعی داریم با برقراری عدالت 

در ارائه خدمات سلامت به تعالی برسیم.
وی، افتتاح ۲ هزار مراکز بهداشتی، ایجاد ۴۷ 
مدکز درمان ناباروری در کشور و بیش از هزار 
تخت بیمارستانی را از اعم اقدامات انجام شده 
افزود: در ۲ سال  و  برشمرد  اخیر  در ۲ سال 
اخیر مجلس و قوه قضاییه با دولت هماهنگ 
بودند و قوه قضاییه ، باعث شد اتفاقات خوبی 

در کشور رقم خورد.
خانواده  پزشکی  برنامه  اجرای  اللهی  عین 
بهداشت  وزارت  کاری  اولویت  مهمتربن  را 
اینکه این طرح در ۹۳  با یادآوری  برشمرد و 
افرادی  داد:  ادامه  اجراست،  حال  در  شهر 
درمانی  مراکز  در  سیستم  این  طریق  از  که 
آنها  بستری شوند، ۹۵ درصد هزینه ها برای 
مورد حملات  در  بهداشت  وزیر  است.  رایگان 
فجایعی  گفت:  نیز  غزه  به  ها  صهیونیست 
و  کنند  می  اجرا  غزه  در  ها  صهیونیست  که 
معاهده  و  بشری  حقوق  قوانین  همه  مخالف 
های بین المللی هستند نابخشودنی است و در 
هیچ جای دنیا نیست که بیمارستانی وحشیانه 

حمله بشه و سلامت مردم به خطر بیافتد.
عین اللهی افزود: تلاش کردم با وزیر بهداشت 
مصر صحبت کنم تا گذرگاه رفح باز شود ولی 
حاضر به صحبت نشد؛ حتی ایجاد بیمارستان 

صحرایی هم عملی نشد.
وی تاکید کرد: سازمان های بین المللی مدافع 
حقوق بشر نیستند و این جنایت تاریخ برای 
قابل تحمل  ایران  پرستاری  و  جامعه پزشکی 

نیست.

 وزیر بهداشت: ایران رتبه اول علمی منطقه 
را دارد

اخبار

بانک مرکزی خبر داد: تخصیص ۲۷ میلیون دلار 

دیگر برای واردات شیرخشک و ماده اولیه آن

اولویت ها  اعلام  و  سفارش ها  ثبت  بنابر  مرکزی  بانک   
واردات  برای  فقط  امروز  دارو،  و  غذا  سازمان  توسط 
شیرخشک و ماده اولیه آن با ارز ترجیحی، مجموعا ۲۷ 

میلیون دلار دیگر تخصیص داد.
به گزارش ایرنا از بانک مرکزی، از ابتدای سال تا امروز 
سفارش ها  ثبت  بنابر  مرکزی  بانک   ۱۴۰۲ مهرماه   ۲۹
دارو،  و  نظر دستگاه و سازمان غذا  و  اولویت ها  اعلام  و 
با  و مکمل ها  اولیه  ماده  واردات شیرخشک،  برای  فقط 
ارز ترجیحی، مجموعا ۱۸۳ میلیون دلار تخصیص داده 

است.
بر این اساس، وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو تاکنون 
با  هر ثبت سفارشی را که در حوزه دارو و شیرخشک، 
اولویت ارسال کرده  است بانک مرکزی ارز آن را بلافاصله 

تخصیص داده و تامین کرده است.
به گزارش ایرنا، مدیر روابط عمومی بانک مرکزی پیش 
از این گفته بود: میزان ارز تامین شده برای واردات دارو، 
تجهیزات پزشکی، شیر خشک و مواد اولیه آنها از ابتدای 
سال تاکنون در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته ۳۱ 

درصد رشد داشته است.
دارو،  برای  ارز  تخصیص  و  تامین  بود:  کرده  اعلام  وی 
اولیه دارو، ملزومات دارویی، تجهیزات و ملزومات  ماده 
پزشکی، شیرخشک، ماده اولیه آن و مکمل های مربوطه 
دستگاه های  سوی  از  اعلامی  اولویت های  به  توجه  با 

مربوطه در حال انجام است و مشکلی وجود ندارد.
بر این اساس، وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو تاکنون 
با  هر ثبت سفارشی را که در حوزه دارو و شیرخشک، 
اولویت ارسال کرده  است بانک مرکزی ارز آن را بلافاصله 

تخصیص داده و تامین کرده است.

درصد بالایی از سالمندان پوکی 

استخوان دارند

مدیریت  دفتر  عضلانی  اسکلتی،  اداره  رییس   
بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی گفت: درصد بالایی از جمعیت سالمند کشور 
بیماری  این  شیوع  هستند.  استخوان  پوکی  به  مبتلا 
به عواملی همچون تاثیر عوامل ژنتیکی، نبود فعالیت 
و  کلسیم  ناکافی  دریافت  و  نامناسب  تغذیه  فیزیکی، 
ویتامین D، مصرف دخانیات و شرایط محیطی متنوع 

مرتبط است.
»فاطمه  بهداشت،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
روز  مناسبت  به  )پنجشنبه(  امروز  حاجی ولی زاده« 
جهانی و هفته پوکی استخوان اظهار داشت: بر اساس 
گزارش سازمان جهانی بهداشت، سالیانه ۴۱ میلیون 
مرگ در جهان به دلیل ابتلا به بیماری های غیرواگیر 
رخ می دهد که در مجموع ۷۱ درصد کل مرگ ها را 

شامل می شود.
شایع ترین  عنوان  به  استخوان  پوکی  ادامه داد:  وی 
شایع ترین  از  یکی  استخوان،  متابولیکی  بیماری 
اجتماعی  اقتصادی-  تهدید  و یک  بیماری های مزمن 
به یک  تبدیل  با سالمندی جمعیت  است که همگام 

همه گیری جهانی شده است.
بیماری  این  اضافه کرد:  بهداشت  وزارت  مسوول  این 
می تواند با تخریب بافت استخوان، کاهش تراکم توده 
استخوانی و از دست رفتن کیفیت ریزساختار استخوان، 
خاصیت  افزایش  و  استخوان  توان  رفتن  دست  از  به 

شکنندگی آن منجر شود.
ولی زاده یادآور شد: این بیماری به عنوان یک بیماری 
بروز شکستگی  تا زمان  از موارد  خاموش در بسیاری 
همزمان  تشخیص،  نخستین  و  نبوده  شناسایی  قابل 
اتفاق  آن  از  پس  مدت ها  و حتی  اولین شکستگی  با 

می افتد.
وی ادامه داد: تخمین زده می شود که ۲۰۰ میلیون زن 
در دنیا مبتلا به پوکی استخوان باشند که تقریبا معادل 
یک مورد از هر ۱۰ زن ۶۰ ساله، یک مورد از هر پنج 
زن ۷۰ ساله، ۲ مورد از هر پنج زن ۸۰ ساله و ۲ مورد 

از هر سه زن ۹۰ ساله خواهد بود.
رییس اداره اسکلتی، عضلانی دفتر مدیریت بیماری های 
غیرواگیر وزارت بهداشت گفت: شکستگی های ناشی از 
پوکی استخوان که با توجه به کاهش کیفیت و کمیت 
استخوان و در اثر ضربات بسیار خفیف یا سقوط از یک 
از  زیادی  عوارض  به  منجر  می دهند  رخ  کوتاه  ارتفاع 
جمله تغییر کیفیت زندگی، ایجاد درد و ناتوانی و از 
دست دادن استقلال افراد و نیز افزایش نرخ مرگ در 

سالمندان می شود.
پوکی  جهانی  روز  و  همگانی  پویش  افزود:  ولی زاده 
استخوان هر ساله ۲۸ مهر تا پنجم آبان و امسال با شعار 
دانشگاه های  همه  در  بسازیم«  بهتری  »استخوان های 
علوم پزشکی، اجرا می شود. بنابراین باید توجه به پوکی 
در  ویژه  به  خاموش  بیماری  یک  عنوان  به  استخوان 

سالمندان بیشتر شود.
وی بیان داشت: در چند دهه گذشته یکی از تغییرات 
چشمگیر در حوزه سلامت تغییر الگوی مرگ و میر و 

افزایش سهم بیماری های غیر واگیر بوده است.
این مسوول وزارت بهداشت با بیان اینکه در جمعیت 
بالای ۵۰ سال، یک نفر از هر سه زن و یک نفر از هر 
پنج مرد شکستگی استئوپروتیک را در طول عمر خود 
تجربه خواهند کرد، اظهار داشت: ارتقای سطح آگاهی و 
نگرش و عملکرد افراد جامعه درباره این بیماری، عوامل 
مؤثر بر آن و راه های پیشگیری و تشخیص زودهنگام 
پوکی  مدیریت  می تواند  بیماری  مدیریت  و  درمان  و 

استخوان و عوارض آن در جامعه را بهبود بخشد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۱۷۰ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
بهارستان  ثبت ملک  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای بهنام محمودی صومعه فرزند فامیل بشماره شناسنامه 
۱۷5۳ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۴9/۲5 متر مربع پلاک 
۲۰۳۲ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۶ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه 
خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی دهقانی محمدآبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۲9
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۱5
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۱۷۴ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
بهارستان  ثبت ملک  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای موسی غلامی فرزند احداله بشماره شناسنامه ۲ نسبت 
به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۲۴۲۰/۱۰ متر مربع پلاک ۲۲۲۲ فرعی از ۱۴۳ اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای حاتم 
رضایی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۲9        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۱5
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ضرغامی:موافقت دولت با لغو 
روادید برخی کشورها

 وزیر میراث فرهنگی و گردشگری گفت: امروز در 
کشورهای  بیشتر  برای  روادید  لغو  پیشنهاد  دولت 
به  نسبت  بررسی ها  ادامه  و  آورد  رأی  مطرح شده 
وجود  درباره شان  ملاحظاتی  که  کشورها  برخی 

داشت، به جلسه آینده موکول شد.
عزت الله  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
ضرغامی روز چهارشنبه در حاشیه هیات دولت در 
گفت و گو با خبرنگاران درباره لغو روادید با کشورها، 
گفت: صبح امروز جلسه کمیسیون سیاسی و امنیتی 
دولت به ریاست وزیر کشور برگزار بخش زیادی از 
کشورهایی که پیشنهاد لغو روادیدشان داده شده بود 

به اتفاق آرا، رأی آوردند.
برخی  درباره  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  وزیر 
به جلسه  بررسی  ادامه  بود  که ملاحظاتی  کشورها 
از بررسی در  آینده کمیسیون موکول شد که پس 
جلسه آینده اسامی تمامی این کشورها اعلام می شود.

ضرورت  یک  عنوان  به  امروز  گفت:  ضرغامی 
گردشگری، درهای کشور باید باز شود تا گردشگران 
نسبی  مزیت  این  کنند.  سفر  ایران  به  بتوانند 
باوجود  می آید  ایران  به  که  گردشگری  هر  ماست. 
برخی مشکلاتی که در کشور داریم، دیدگاهش در 
نظرسنجی ها بالای ۹۰ درصد نسبت به ایران عوض 
منتفی  ایران هراسی  تبلیغات  تمام  یعنی  می شود. 

می شود.
وزیر میراث فرهنگی و گردشگری این را هم گفت: 
خوشبختانه امروز کشور منسجم و همراه است. باید 
درهای کشور را باز کنیم تا گردشگران راحت به ایران 

بیایند. این حق همه مردم دنیاست.
وی یادآور شد: لغو متقابل روادید هم به طور طبیعی 
در  ما  آنچه  اما  است  خارجه  وزارت  کار  دستور  در 
وزارت میراث فرهنگی و گردشگری دنبال می کنیم 
به  راحت  بتوانند  مردم همه کشورها  که  است  این 

ایران سفر کنند.

سیدجواد هاشمی: فیلمی که کودکان 
را بخنداند و تربیت کند نداریم 

کارگردان فیلم »آهوی پیشونی سفید« با تاکید بر این که باید 
برای بچه ها فیلم های »الف ویژه« ساخت، گفت: ما فیلم کودک 
و نوجوانی که بچه ها پای آن بنشینند و خوب بخندند و یاد 

بگیرند و در بعد تربیت و آموزش سیر بشوند نداریم.
به گزارش خبرنگار سینمایی ایرنا، سیدجواد هاشمی در ۹ فیلم 
کودک و نوجوان به عنوان کارگردان و تهیه کننده مشارکت 
داشته است. شهر گربه ها، تورنادو، پیشونی سفید ۲، پیشونی 
سفید ۳ و آهوی پیشونی سفید از جمله این فیلم ها هستند. 
فیلم  بین المللی  جشنواره  پنجمین  و  سی  در  امسال  وی 
کودکان و نوجوانان اصفهان نیز به عنوان مهمان حضور داشت.

بخشی از مصاحبه خبرنگار فرهنگی ایرنا با سیدجواد هاشمی 
در ایام برگزاری این جشنواره منتشر شد. آنچه در ادامه می آید 

مشروح این مصاحبه است.
با سینمای کودک  بازیگر ضمن مقایسه فیلم های امروز  این 
در دهه شصت بیان کرد: الان از جهت کمیت تعداد فیلم ها 
برای کودک و نوجوان بد نیست. ولی از جهت کیفیت وضعیت 

افتضاح است.
وی با بیان این که سینما بدون بچه های امروز در آینده سقوط 
خواهد کرد اظهار داشت: نفوذ در قلب آینده هر جامعه ای به 
از کودکی شروع کنیم. اگر در هر  اتفاق می افتد که  شرطی 
کشوری قرار است آینده درخشان برای سینما و جامعه رقم 
بخورد باید برای بچه ها فیلم های بزرگ ساخت و آنها را جدی 
گرفت. اگر بچه های امروز به سینما رفتن عادت نکنند چگونه 
ممکن است فردا سینمای ما از علاقه مندان پر شود؟ بچه ها 
اگر به ماهواره و نتفلیکس و دیدن فیلم از طریق گوشی رو 
بیاورند، چگونه ممکن است فردا به سینما بروند؟ اگر بچه های 
امروز به سینما رفتن عادت نکنند چگونه ممکن است فردا 

سینمای ما از علاقه مندان پر شود؟
با آدم ها  ارتباط  برای  نافذ  ادامه داد: هنر تنها واژه  هاشمی 
در سراسر دنیاست. فوتبال وقتی هنرمندانه است جذاب می 
شود. این هنر تکنیک آدم هاست. وگرنه می گویند چه بازی 
بدی بود. ما بچه ها را تحویل نمی گیریم. من در ایران خیلی 
تلاش کردم این کار را بکنم. باید برای بچه ها فیلم های الف 
ویژه ساخت. من از نه فیلمی که ساختم هشت تایش فیلم 
هایی است که پرهزینه ترین فیلم های تاریخ سینمای کودک 

بوده است.
به  بیننده فیلم های کودک نسبت  این که الان  بیان  با  وی 
دهه شصت کمتر نیست گفت: دهه شصت را مدام مثال می 
زنند. ولی اگر کارها را بشماریم در دهه شصت کمتر از ده فیلم 
ماندگار برای بچه ها ساخته شده است. شهر موش ها، کلاه 
قرمزی و پسرخاله، گلنار، پاتال و آرزوهای کوچک فیلم های 
خوب دهه شصت هستند. این طور نیست که ما فکر کنیم 
بوده است. آن زمان  زیاد  ماندگار آن زمان  فیلم های  تعداد 
فضای مجازی و پلتفرم و گوشی موبایل و نت فلیکس نبود. 
مجبور بودند بچه ها را به سینما ببرند. الان بیننده فیلم های 
هست  ای  بچه  نیست.  کمتر  شصت  دهه  به  نسبت  کودک 
که باب اسفنجی را ندیده باشد؟ هر کسی که به اینترنت و 
تلویزیون متصل باشد قطعا فیلم های کودکان را می بیند. دهه 
شصت سینما رونق داشت چون گزینه دیگری وجود نداشت. 
های  فیلم  بینندگان  تعداد  دهه شصت  که  ندارم  قبول  من 

کودک بیشتر بود.

ساماندهی  کارگروه  در سی ونهمین جلسه   
مدیریت  بر  اعضا  انبوه،  پیامک  خدمات 
تعیین  و  انبوه  پیامک  مجازی  اپراتورهای 
وزارت  از  مجوز  فاقد  سامانه های  تکلیف 

فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کردند.
و  فرهنگ  توسعه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
هنر در فضای مجازی، این جلسه با حضور 
و  فرهنگ  وزیر  اسماعیلی«  »محمدمهدی 
ارشاد اسلامی، سردار »وحید مجید« رئیس 
پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات فراجا و 

نمایندگان دستگاه های عضو برگزار شد.
حامد حاجی ملامیرزایی دبیر و نایب رئیس 
ارزش  پیامکی  خدمات  ساماندهی  کارگروه 
افزوده و پیامک انبوه در شبکه های ارتباطی 
جلسه  سی ونهمین  افزود:  جلسه  این  در 
مصوبه  موجب  به  انبوه  پیامک  کارگروه 
و  حفظ  در  مجازی  فضای  عالی  شورای 
صیانت از ارزش ها و فرهنگ اسلامی ایرانی، 
انبوه  پیامک  ارسال  ساخت  زیر  و  بستر  در 

تشکیل شده است.
وظایف،  مصوبات،  از  گزارشی  ارائه  با  وی 
ماموریت ها، اقدامات و نتایج فعالیت های ۳۸ 
جلسه ای که از ابتدای فعالیت این کارگروه 
موضوع  گفت:  است،  شده  تشکیل  امروز  تا 
از عرصه فضای مجازی حذف  انبوه  پیامک 

نشده و همچنان مصطلح است.
رییس مرکز توسعه فرهنگ و هنر در فضای 
در  انبوه  پیامک  خاطرنشان کرد:  مجازی 
بسترهای فرهنگ سازی عمومی، اطلاع رسانی 
حیات  تبلیغات  و  بانکی  سیستم  در  به ویژه 
زنده و کاربردهای خود را دارد و صیانت از 

این حوزه در دستور کار قرار گرفته است.
ارشاد  وی خاطرنشان کرد: وزارت فرهنگ و 
با  را  انبوه  پیامک  کارگروه  ریاست  اسلامی 
عالی ترین مقام خود برعهده دارد و اعضای 
مختلفی از سازمان ها، نهادها و وزارتخانه هایی 
که در بستر فضای پیامک انبوه ذینفع هستند 

در آن حضور دارند.
پیامک  ساماندهی  به  اشاره  با  ملامیرزایی 
انبوه توسط اپراتورها، تاکید کرد: برای آن که 
در شکل دهی پیام، ارزش افزوده  فرهنگی و 
دهنده های  ارائه  شود،  رعایت  آن  محتوایی 
از  مجوز  دریافت  با  انبوه  پیامک  سرویس 
عنوان  به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
اپراتور محتوایی فعالیت می کنند و بخش های 
مختلف از جمله بانک ها، نهادها، سازمان ها، 
و  دولتی  مختلف  نهادهای  و  وزارتخانه ها 

غیردولتی از خدمات آنها بهره می برند.
لحاظ  به  زیست بوم  این  تصریح کرد:  وی 
سیاست های  بر  مبتنی  سیاست گذاری 
شورای عالی فضای مجازی اداره می شود، اما 
حضور تنظیم گران بخشی هم در اینجا حائز 

اهمیت است.
این مسوول بیان داشت: در آن سند سیاستی، 
وزارت  رادیویی  مقررات  تنظیم  سازمان 
ارتباطات و فناوری اطلاعات تنظیمگر بخشی 
اپراتور است و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
مسوولیت کارگروه ساماندهی خدمات پیامک 
تولید  لایه  تنظیم گری  عنوان  به  را  انبوه 
کنندگان محتوا و پیام پردازان بر عهده دارد.

خدمات  ساماندهی  کارگروه  رئیس  نایب 
در  انبوه  پیامک  و  افزوده  ارزش  پیامکی 
وضعیت  ترسیم  در  ارتباطی،  شبکه های 
ذینفعان مختلف و بازیگرانی که در زیست بوم 
پیامک انبوه فعالیت می کنند، گفت: سالیانه 
نزدیک به ۱۳۰ میلیارد پیامک تجاری، حوزه 
بانکی، تبلیغاتی در سال ارسال می شود که 
این مهم نشان از حیات پیامک انبوه و نقش 
موثر آن در اطلاع رسانی های کلان دارد و 
علاوه بر این ۹۰ میلیارد پیامک نیز در حوزه 

مسوولیت اجتماعی منتشر می شود.
وی تشکیل کارگروه به منظور پایش محتوا 
ارزشهای  و  مقررات  و  قوانین  چارچوب  در 
مرکز  به  گزارش  ارائه  و  اسلامی   - ایرانی 
ملی فضای مجازی، مجوزدار کردن هرگونه 
در  کشور  در  پیامکی  محتوایی  فعالیت 
چارچوب قوانین و مقررات از وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، تصویب آییننامه در خصوص 
نحوه برخورد با تخلفات، حفظ و صیانت از 
اطلاعات خصوصی مخاطبان پیام در خصوص 

در  یا  فروش  واگذاری،  عدم 
اطلاعات  دادن  قرار  اختیار 
از  پیام  مخاطبان  خصوصی 
خدمات  ارائه کنندگان  سوی 
ارتباطی و محتوایی، پایش و 
پیامک های  محتوای  ممیزی 
انبوه به صورت پس از انتشار، 
نظارت  امکان  آوردن  فراهم 
برخط دبیرخانه کارگروه برای 
ارسال  تعداد  محتوا،  بررسی 
از  مخاطبان  گروه  و  شده 
خدمات  ارائه کنندگان  سوی 
ارتباطی و فراهم کردن امکان 
یا غیرفعال کردن  فعال سازی 

دریافت پیامک های انبوه برای 
خدمات  ارائه کنندگان  سوی  از  کاربران 
مهم ترین  را   ۸۰۰ سامانه  توسط  ارتباطی 
وظایف و تکالیفی عنوان کرد که سند شورای 
عالی فضای مجازی برای کارگروه ساماندهی 
خدمات پیامکی ارزش افزوده و پیامک انبوه 
در شبکه های ارتباطی تدوین و تصویب کرده 

است.
با مروری بر تکالیف و  ملامیرزایی در ادامه 
شورای  مصوبه  اساس  بر  کارگروه  عملکرد 
عالی فضای مجازی، گفت: در ۳۸ جلسه ای 
مصوبه،   ۶۷ است،  شده  برگزار  تاکنون  که 
چهار عنوان ضوابط کلی و الزامات ابلاغی و 
۵۵ مصوبه اجرا شده داشته است و این بدان 
مناسب  چرخه  کارگروه  این  که  است  معنا 
تدوین، اجرا و ارزشیابی خود را دنبال می کند.

در  هنر  و  فرهنگ  توسعه  مرکز  رییس 
فضای مجازی اظهار داشت: از لحاظ حضور 
نمایندگان عضو کارگروه از ۳۸ جلسه برگزار 
شده، دادستانی کل کشور ۳۷ جلسه، وزارت 
جلسه،   ۳۲ واجا  جلسه،   ۳۳ دادگستری 
ملی ۲۹  مرکز  ارتباطات ۳۲ جلسه،  وزارت 
جلسه، سازمان تبلیغات اسلامی ۲۷ جلسه، 
نماینده سرخط های پیامک انبوه ۲۰ جلسه، 
بهداشت  وزارت  و  جلسه   ۱۵ کشور  وزارت 
مشارکت  گانه   ۳۸ جلسات  در  جلسه   ۹

داشته اند.
و  ماموریت ها  چهارچوب  در  داد:  ادامه  وی 
وجود  ابلاغی  سیاست های  در  که  تکالیفی 
دارد اقداماتی را مرکز توسعه فرهنگ و هنر 
این  دبیرخانه  عنوان  به  مجازی  فضای  در 
کارگروه دنبال کرده است که نخستین آن 
وظایف  تشکیل  نامه  آیین  ابلاغ  و  تصویب 
فرهنگ  وزیر  ناحیه  از  که  بوده  کارگروه 
ابلاغ   ۱۳۹۴ شهریور  سوم  تاریخ  در  وقت 
جلسات  صورت  همه  همچنین  است،  شده 
کارگروه پیامکی برای نماینده مرکز ملی به 
منظور هماهنگی و نظارت بر عملکرد مرکز 
طبق  چنانچه  است  شده  ارسال  کارگروه  و 
در  ملی  مرکز  نماینده  که  گزارشی  آخرین 
ارائه داد، تشکیل این کارگروه در  جلسه ای 
فضای  عالی  شورای  مصوبات  مجموع  بین 
بهترین  که  بوده  مصوباتی  از  یکی  مجازی 
و  مداوم  و  داشته  اجرا  لحاظ  از  را  وضعیت 

مستمر دنبال شده است.
ملامیرزایی اعطاء مجوز فعالیت به ۹ شرکت 
 ۵ معرفی  و  پیامکی  خدمات  دهنده  ارائه 
دریافت  برای  جدید  شرکت   ۸ از  شرکت 
پنل  ایجاد  فتا،  پلیس  به  امنیت  گواهینامه 
پیامکی  محتواهای  ممیزی  مکانیزه  کاملا 
ارزش افزوده با دستگاه های مسئول، تصویب 
دیجیتال،  رسانی  پیام  محتوایی  ضوابط 
و  ایمنی  تأمین  اجرایی  مقررات  تصویب 
های  در شبکه  انبوه  پیامک  ارسال  سلامت 
ارتباطی، طراحی و پیاده سازی فاز اول سامانه 
محتواهای  انتشار  از  پس  نظارت  برخط 
پایان  تا  اندازی کامل آن  راه  نیز  و  پیامکی 
به  کارگروه  سایت  اندازی  راه  جاری،  سال 

 https://smsregulatory.farhang.gov.ir آدرس
)/https://smsregulatory.farhang.gov.ir( و ایجاد 
راه اندازی  مردمی،  گزارشات  دریافت  بخش 
لینک  حاوی  پیامک های  استعلام  بخش 
سایت  طریق  از  کلاهبرداری(  )فیشینگ/ 
و  طراحی  و  جاری  سال  پایان  تا  کارگروه 
وزارت  توسط   *  ۸۰۰# سامانه  اندازی  راه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات را سایر اقدامات 

کارگروه بر اساس تکالیف قید شده در سند 
شورای عالی فضای مجازی دانست.

ساماندهی  کارگروه  رئیس  نایب  و  دبیر 
خدمات پیامکی ارزش افزوده و پیامک انبوه 
در شبکه های ارتباطی افزود: تا کنون حدود 
۵ هزار سرشماره ارسال پیامک انبوه دارای 
این  و  شده اند  فعال  غیر  عمومی  شکایت 
نشان از آن دارد که زیست بوم پیامک انبوه 
کشور رها نیست و کاملا برای آن سیاست، 
ضوابط، سامانه ها و ذینفعان دیده شده البته 
آنها  رفع  مشغول  که  هست  هم  مشکلاتی 
هستیم و برگزاری این جلسات به رفع آنها 

کمک می کند.
گزارش  اساس  بر  کرد:  تصریح  ملامیرزایی 
در  نفر  هزار   ۲ از  بیش  شده،  ارائه  آماری 
پیامکی  خدمات  دهنده  ارائه  شرکت های 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  از  مجوز  دارای 
اسلامی به صورت مستقیم مشغول فعالیت 

هستند.
وی استفاده نهادها و دستگاه های دولتی از 
به جای شماره(  نام  )درج   mask سرویس 
سوء  و  کلاهبرداری  از  جلوگیری  هدف  با 
دولتی،  دستگاه های  نهادها،  نام  از  استفاده 
بانک ها و نیز کاندیداهای ریاست جمهوری 
اقدامات  مهم ترین  از  را  انتخابات  ایام  در 
امنیت سامانه های  تامین  کارگروه در حوزه 

ارسال پیامک را عنوان کرد.
رییس مرکز توسعه فرهنگ و هنر در فضای 
ابلاغ مقررات  و  بر تصویب  ادامه  مجازی در 
اجرایی تأمین ایمنی و سلامت ارسال پیامک 
این  توسط  ارتباطی  شبکه های  در  انبوه 
اساس  این  بر  گفت:  و  کرد  تاکید  کارگروه 
تدوین ضوابط با همکاری پلیس فتا، مرکز افتا 
و تصویب آن در کارگروه، ابلاغ به شرکت های 
ارائه دهنده خدمات پیامکی و تعیین مهلت 
نیز  و  آن  اجرایی سازی  برای  ماهه   ۳ زمانی 
از  رسانی  پیام  امنیت  گواهینامه  دریافت 
پلیس فتا، بازدید از شرکت های ارائه دهنده 
خدمات پیامکی توسط پلیس فتا به صورت 
به  منوط  مجوز  سالانه  تمدید  و  سالیانه 
ارائه گواهینامه امنیت پیام رسانی و تصویب 
زمان های  در  انبوه  پیامک  ارسال  مقررات  و 
است  گرفته  صورت  اضطراری  و  غیرعادی 
هوش  از  استفاده  با  هوشمند  تنظیم گری  و 

مصنوعی در دستور کار ما قرار دارد.
حوزه  چالش های  مهم ترین  درباره  وی 
با  انبوه خاطرنشان کرد:  تنظیم گری پیامک 
توجه به این که کارگروه موجودیت فرابخشی 
دارد، لازم است همه نهادها و دستگاه ها نقش 
خود را در کارگروه جدی تلقی کنند. بخش 
قابل توجهی از مصوبات کارگروه ناظر به همه 
دستگاه ها است و لازم است عموم مردم در 

فعالیت های این کارگروه نقش داشته باشند.
ملامیرزایی تصریح کرد: واقعا دنبال ضمانت 
اجرایی برخی از این مصوبات هستیم چرا که 
 )MVNO( برخی از این اپراتورهای مجازی
را  برای محتوای خود  فرهنگ  وزارت  مجوز 
بر هم  باعث  نتیجه  در  و  نمی کنند  دریافت 
نیاز  که  شده اند  بوم  زیست  این  نظم  زدن 
این  مصوبات  برای  قوی  اجرایی  ضمانت  به 

کارگروه است.
رییس مرکز توسعه فرهنگ و هنر در فضای 
مجازی خواستار طراحی ساز و کار مناسب 
متخلفان  با  برخورد  اجرایی  ضمانت  برای 

حوزه پیامک انبوه شد.
وی در راستای ضمانت اجرایی مناسب برای 

مصوبات کارگروه پیشنهاد کرد تا دبیر جلسات 
کارگروه پیامکی در کمیسیون تنظیم مقررات 
و ارتباطات حضور داشته باشد و درصدی از 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  به  اپراتورها  درآمد 
پیامک،  حوزه  فرهنگ سازی  برای  اسلامی 

ارتقاء سواد رسانه ای و . . . اختصاص یابد.
ملامیرزایی در ادامه، به منظور رفع خلاء های 
قانونی و مقررات گذاری فعلی خواستار دنبال 
کردن مجدانه چارچوب و الگوی تعرفه گذاری 
تسهیم  الگوی  اصلاح  انبوه،  پیامک  خدمات 
و  انبوه  پیامک  ارسال  از  حاصل  درآمد 
متخلفان  با  برخورد  سازوکار  و  جرم انگاری 

شد.
رییس مرکز توسعه فرهنگ و هنر در فضای 
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  مجازی 
شکل گیری  وجودی  فلسفه  اینکه  بیان  با 
دولت  خدمات  ارائه  مجازی  اپراتورهای 
روی  متنوع  عمومی  خدمات  و  الکترونیک 
حاضر  حال  در  گفت:  بود«  مردم  به  تلفن 
اپراتورهای مجازی در کشور ما به پایین ترین 
بسنده  اطلاع رسانی  خدمات  ارائه  سطح 
کرده اند و از آنجا که نتوانسته اند جهش لازم 
برای برآوردن نیازهای عمومی و پیوستن به 
وارد  لذا  باشند  داشته  را  الکترونیک  دولت 
شده اند  انبوه  پیامک  شرکت های  با  رقابت 
تقلیل  پیامک  ارسال  به  را  خود  خدمات  و 
داده اند و در نتیجه باعث ایجاد هرج و مرج 

در بازار پیامک انبوه شده اند.
ملامیرزایی برای رفع این معضلات پیشنهاد 
پیامکی  خدمات  ساماندهی  کارگروه  تا  داد 
شبکه های  در  انبوه  پیامک  و  افزوده  ارزش 
ارسال  اپراتورهای  تعرفه گذاری   در  ارتباطی 
فعال  مشارکت  و  کند  ورود  انبوه  پیامک 
شرکت های  متضرر شدن  از  تا  باشد  داشته 
فعالیت  رسمی  مجوز  دارای  انبوه  پیامک 

جلوگیری شود.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه شرکت های 
وزارت  مجوز  با  می توانند  مجازی  اپراتور 
ارتباطات خدمات بسیار گسترده ای به مردم 
در  صرفا  می خواهند  اگر  اما  بدهند  ارائه 
پایین ترین سطح خدمات یعنی حوزه پیامک 
فعالیت داشته باشند، باید از وزارت فرهنگ 

مجوز بگیرند.
رییس مرکز توسعه فرهنگ و هنر در فضای 
مجازی پیشنهاد کرد: اپراتورهای مجازی به 
جای ورود و انجام کارهای بسیار سطح پایین 
و  کرده  پیدا  رسانی جهش  اطلاع  حوزه  در 
به دولت الکترونیک و ارائه خدمات عمومی 

بپیوندند.
ملامیرزایی درباره اقبال عموم مردم به پیامک 
گفت: بنا بر آمار، مردم ۹۰ درصد پیامک های 
ارسالی را کمتر از ۳ دقیقه می خوانند این در 
حالی است که در پیام رسان ها این آمار ۵۰ 
رسانی  اطلاع  جریان  در  یعنی  است  درصد 
پیامک همچنان جایگاه واقعی خود را دارد 

و مورد اطمینان و اقبال مردم است
وی تصریح کرد: ما به دنبال توسعه فرهنگ و 

هنر در بستر پیامک انبوه هستیم
جلسه  سی ونهمین  در  گزارش،  این  بر  بنا 
ارزش  پیامکی  خدمات  ساماندهی  کارگروه 
افزوده و پیامک انبوه در شبکه های ارتباطی، 
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  از  نمایندگانی 
واجا،  اسلامی،  تبلیغات  سازمان  اطلاعات، 
نماینده  و  دادستانی  دادگستری،  وزارت 
حضور  کشور  انبوه  پیامک  سرخط های 

داشتند.

درخواست اختصاص درصدی از درآمد اپراتورها 
به وزارت فرهنگ برای فرهنگ سازی حوزه پیامک 

خبر
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محمد گلریز که صدایش به عنوان میراث شفاهی ایران 
گفت:  است،  شده  ثبت  فرهنگی  میراث  سازمان  در 
خواندن برای مردم غزه و فلسطین را افتخاری برای 
خودم می دانم و آرزو دارم روزی برای مردم فلسطین 
که  می خواهم  خداوند  از  شوم  حمایت  اگر  و  بخوانم 

آلبومی برای مردم فلسطین منتشر کنم.
ایرنا  فرهنگی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  گلریز  محمد 
اظهار داشت هنرمندان ما جمع شدند که حمایت های 
خود را از مردم فلسطین و همچنین انزجار خود را از 
رژیم کودک کش اسرائیل غاصب اعلام کنند. من هم 
به عنوان عضو کوچکی از جامعه هنری وظیفه خودم 
دانستم تا در این عرصه وارد میدان شوم و با صدای 
رابطه  این  در  می توانم  که  کارهایی  و  خودم  حقیر 
انجام دهم جامعه را ترغیب و تشویق کنم که حامی 

رزمندگان فلسطین و مقاومت باشند.
باید در جاهایی خرج کنیم که  را  افزود: ما هنر  وی 
لازم است. امروز، واقعا آزادگان جهان احتیاج به این 
مسائل دارند و می بینیم که در اعصار مختلف ملت های 
کشورهای دیگر چقدر در این رابطه فعالیت دارند و به 
صحنه می آیند و ما هم باید به وظیفه خودمان عمل 

کنیم و در عرصه هنرهای مختلف وارد میدان شویم.
در  که  کردند  ثابت  اکثرا  ما  هنرمندان  گفت:  گلریز 
مواقع حساس و در جاهایی که لازم بوده است پای کار 
آمدند و حمایت کردند و با کارهای هنری خودشان در 

عرصه های مختلف خیلی تاثیرگذار بودند.
او که کاری با نام فلسطین با شعری از مرحوم محمود 
رمضان  نام  به  بسیجی  یک  آهنگسازی  و  شاهرخی 
عظیمی عرضه کرده گفت: خواندن برای مردم غزه و 
دارم  آرزو  می دانم.  خودم  برای  افتخاری  را  فلسطین 
و  شوم  حمایت  اگر  و  بخوانم  فلسطین  مردم  برای 
سرمایه گذاری کنند و از خداوند می خواهم که آلبومی 

برای مردم فلسطین آماده کنم.
عرصه  در  همیشه  افزود:  حماسی  خواننده  این 
سروده های حماسی، آیینی و کارهایی که برای شهدا 
انجام شده همیشه پیشقدم بودم ولی خودم به تنهایی 
نمی توانم این کار را انجام دهم و باید حمایت شوم. این 
را وظیفه خودم می دانم و افتخار می کنم که در این راه 

انجام وظیفه کنم.

مفاخر ایران با ابزار هنر به جامعه 

شناسانده شوند
 

رییس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی کشور و مشاور وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: مفاخر کشورمان باید با 
ابزارهای جدید هنری به جامعه به مخصوص نسل جوان 

شناسانده شود.
نشست  در  شالویی  محمود  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
سیدرضا  آیت الله  بزرگداشت  کنگره  اجرایی  شورای 
فاضلیان از عالمان شناخته شده استان همدان و امام 
جمعه فقید ملایر افزود: با توجه به تاکید وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی مبنی بر برگزاری باشکوه این بزرگداشت، 
انجمن آثار و مفاخر فرهنگی درصدد است که این مهم 

را با برنامه ریزی مناسب به انجام رساند.
وی اظهار کرد: توصیه اکید رییس جمهور و وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی در دولت مردمی بر این است که مفاخر 
ایران به طور گسترده ت با مدد ابزارهای جدید هنری و 
شیوه های نو، خاصه به نسل جدید معرفی شوند تا جنبه 

هویت بخشی این فعالیت ها ظهور بیشتر داشته باشد.
رییس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی کشور تصریح کرد: 
در بزرگداشت چهره هایی از جمله آیت الله فاضلیان باید 
تلاش شود که آنان ابتدا در شهر و استان محل سکونت 
خود به خوبی و شایستگی شناسانده شوند و در ادامه 
جایگاه و اهمیت این چهره ها در سطوح ملی و فراملی 

برای همگان تبیین شود.
کرد:  بیان  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  شالویی 
بخش دانشگاهی و دانش آموزی کنگره های بزرگداشت 
مفاخر فرهنگی ایران، خاصه کنگره آیت الله فاضلیان 
باید به صورت ویژه و جدی از سوی دانشگاه ها و وزارت 
آموزش و پرورش مورد نظر باشند تا انتقال میراث ژرف 
عالمان و بزرگان گذشته این سرزمین به بهترین وجه 

ممکن به نسل نوی ایران صورت پذیرد.
نیز  همدان  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
پس از ارایه گزارشی از فعالیت های مقدماتی در رابطه 
با کنگره بزرگداشت آیت الله فاضلیان در سال گذشته 
به  و  ملی  مفاخر  و  آثار  انجمن  همت  به  کرد:  عنوان 
منظور پاسداشت مقام این عالم ربانی، کنگره بزرگداشت 

ایشان سال آینده در همدان برگزار می شود.
مسعود ویژه افزود: تاکنون سه نشست درباره تشکیل 
شورای اجرایی این آیین نکوداشت برگزار شده است و 
به زودی شورای سیاست گذاری ملاقاتی با وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامی خواهند داشت.
این  اجرایی  شورای  اعضای  همچنین  نشست  این  در 
رویداد فرهنگی و دینی دیدگاه ها و نقطه نظرات اجرایی 

و راهبردی خود را ارایه کردند.
به گزارش ایرنا، مدیران انجمن آثار و مفاخر فرهنگی، 
نمایندگان وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، امام جمعه 
ملایر، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان، مدیرکل 
از  جمعی  و  همدان،  استاندار  نماینده  و  سیما  و  صدا 
حوزه های  از  استادانی  بهمراه  حقیقی  شخصیت های 
کنگره  اجرایی  شورای  اعضای  قم  و  همدان  علمیه 
نکوداشت آیت الله سیدرضا فاضلیان را تشکیل می دهند.
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اخبار

وزیر دفاع در بازدید از سازمان سپند؛

دشمن در طراحی های جدید علیه ایران 

سراغ تهدیدات ناشناخته و نو رفته است

بیان  با  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر 
آنها  از  خطایی  هر  که  دانند  می  دشمنان  اینکه 
جمهوری  محکم  و  قاطع  واکنش  با  بزند  سر 
دشمن  گفت:  شد،  خواهد  مواجه  ایران  اسلامی 
در طراحی های جدید علیه ایران سراغ تهدیدات 

ناشناخته و نو رفته اند.
سرتیپ  امیر  ایرنا،  دفاعی  خبرنگار  گزارش  به 
از  هفتگی  بازدید  برنامه  در  آشتیانی  محمدرضا 
سازمان های وزارت دفاع از سازمان سپند بازدید 
روسای  و  مدیران  جمع  در  حضور  با  و  کرد 
گروه های این سازمان در جریان آخرین پیشرفت 

ها و دستاوردهای این مجموعه قرار گرفت.
در این دیدار وزیر دفاع با اشاره به دغدغه فرمانده 
العالی( نسبت به سازمان  معظم کل قوا )مدظله 
ایشان  ارزشمند  بسیار  پیام  به  اشاره  با  و  سپند 
راه  تداوم  بر  زاده،  فخری  شهادت شهید  روز  در 
این شهید بزرگوار و برنامه های علمی وی تاکید 
و آن را از اولویت های اصلی برنامه های مجموعه 

سپند یاد کرد.
خنثی  و  رهگیری  کشف،  توان  مسلح  نیروهای 

سازی انواع تهدیدات را دارند
در  دشمنان  اینکه  بیان  با  آشتیانی  سرتیپ 
خصوص توانایی دفاعی جمهوری اسلامی ایران به 
شناخت رسیده اند و به خوبی می دانند نیروهای 
سازی  خنثی  و  رهگیری  کشف،  توان  ما  مسلح 
انواع تهدیدات شناخته شده و متعارف را دارند، 
خطایی  هر  که  دانند  می  دشمنان  کرد:  تصریح 
محکم  و  قاطع  واکنش  با  بزند  سر  ها  آن  از 
جمهوری اسلامی ایران مواجه خواهد شد، لذا در 
طراحی های جدید علیه جمهوری اسلامی ایران 
اند که لازم  رفته  نو  و  ناشناخته  تهدیدات  سراغ 
راستای  در  گذشته  همانند  سپند  سازمان  است 
شناسایی و راه کارهای مقابله با این نوع تهدیدات 

اقدام نماید.
به  اشاره  با  ایران  اسلامی  جمهوری  دفاع  وزیر 
تهدیدات در محیط دنیای جدید  پیچیدگی های 
محصولات  کیفی  و  کمی  ارتقا  و  آمادگی  حفظ 
افزود: سپند نقش مهمی  دفاعی را یادآور شد و 
ایران  اسلامی  جمهوری  بازدارندگی  راهبرد  در 
داشته و می بایست با اکتساب فناوری های نوین 
و مرزدانشی با بهره گیری از ظرفیت های ملی، 
شرکت های دانش بنیان، نخبگان و حتی تعامل 
با جهان، قابلیت های جدیدی را به صنایع دفاعی 

اضافه نماید.
با  کشور  اینکه  به  اشاره  با  آشتیانی  سرتیپ 
در  ایثار  و  فداکاری  شجاعت،  خطرپذیری، 
مدیران  تربیت  می رود،  پیش  تعقل  و  تدبر  کنار 
اسلامی  انقلاب  تراز  در  ویژگی هایی  با  دانشمند 
و  شد  خواستار  دفاعی  دانش  های  عرصه  در  را 
خط  است  لازم  امروز  پیچیده  محیط  در  افزود: 
البته  از مرزهای موجود جلوتر برود.  دفاع کشور 
این به معنی تجاور و تعرض به مرزهای دیگران 
نیست بلکه اصلاح تفکر دفاع از خودمان است در 
سایبری  فضایی،  شناختی،  های  حوزه  تفکر  این 
برخودار  بالایی  اهمیت  از  جدید  های  عرصه  و 

هستند که باید توجه به ویژه ای به آن ها کرد.
در  فناوری  انقلاب  لزوم  بر  ادامه  در  دفاع  وزیر 
اشاره کرد و گفت: نقش سازمان سپند و  کشور 
بسیار  فناورانه  انقلاب  تفکر شهید فخری زاده در 
مهم و تاثیر گذار است و موفقیت در این مسیر با 
تلاش جهادی و بی وقفه دانشمندان، پژوهشگران 
با  برداشتن  قدم  و  خدا  به  توکل  و  مدیران  و 

اخلاص اتفاق می افتد.
وزیر دفاع با اشاره به میثاق نامه ارزشمند کارکنان 
سپند با شهدا به ویژه شهید فخری زاده، اعتقاد 
به  اعتماد  راسخ،  عزم  خدا،  برای  جهاد  به  قلبی 
نفس، استقامت و امید به آینده، مایوس نشدن و 
خسته نشدن و احساس تعلق و تعهد سازمانی را 
بسیار مهم توصیف و بر حمایت از سازمان سپند 

تاکید کرد.
سازمان سپند ضمن  مدیران  دیدار  این  ابتدا  در 
برنامه ها  پیشرفت  از  گزارشی  میثاق نامه  قرائت 
و پروژه های درحال اجرا و نتایج و دستاوردهای 

آنان ارائه کردند.

 وزیر کشور گفت: جامعه فلسطین و غزه امروز 
با هویت شهیدان خود در میدان می جنگند و 

مقاومت می کند.
در  وحیدی  احمد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
یادواره ۲ هزار و ۸۰۰ شهید شهرستان اراک در 
گلزار شهدای این شهرستان افزود: وقتی جامعه 
به جایگاه والایی برسد، شکست و ترس برایش 

معنا ندارد.
وی با بیان اینکه هویت ما به هویت شهیدان 
وابسته شده است، ادامه داد: وابسته شدن به این 
هویت، جامعه را امن می سازد و در جامعه ای که 
برای خدا شهید می دهد ترس نیست و می تواند 

حرکت بی توقف را به جلو برود.
و ۸۰۰ شهید  هزار  کرد: ۲  اظهار  وزیر کشور 
شهرستان اراک ما را به میهمانی شهدا خوانده 
و میهمان شهدا هستیم، چرا که زمان متعلق 
به ما  تا  آنان به حق پیوستند  به شهداست و 

بشارت دهند.
و  بی ترس  شهیدان  مسیر  اینکه  بیان  با  وی 
رفته  راههای  نوردیدن  در  و  حق  به  رسیدن 
سالکان  راه  به  را  ما  شهیدان  افزود:  است، 
پرواز  و  رسیدن  و  تذکر  محفل  که  می خوانند 

است.
وحیدی بیان کرد: شهیدان هویت ساز هستند 
و اگر بخواهیم هویت خود را تعریف کنیم باید 

بدانیم شهدا چگونه در این راه قدم برداشتند.
و  خیابان  به  را  هویت شهر  وزیر کشور گفت: 
انقلاب  را  آن  بلکه شهدا می سازند؛  ساختمان 
ما و  انقلابی  امروز هویت  و  داد  ما  به  اسلامی 
شهدایی  هویت  اسلامی،  امت  هویت  بخش 

است.
و  زهره وند  آنجفی  شهیدان  کرد:  بیان  وی 
مسلمی، پرافتخار هستند و هیچ قدرت شیطانی 

نمی تواند با آنان مقابله کند.
وحیدی گفت: در جامعه کنونی ترس معنا ندارد 
با  که  برنامه هایی  به  همه  از  بیش  خودمان  و 

عنوان شهدا برگزار می شود، نیاز داریم.
با وجود امام عصر )عج(، به  وی افزود: جامعه 
اوج خود می رسد، اما به قلب ها و روح های آماده 

و بسترسازی نیاز دارد.
مدافع  شهدای  توسط  جدید  درهای  گشایش 

حرم
مدافع حرم  اینکه شهدای  بیان  با  وزیر کشور 
درهای جدیدی برای ما گشودند، افزود: مدیون 
دریچه  که  هستیم  رهبری  و  امام  شهیدان، 

جدیدی از باب شهادت را برای ما باز کردند.
وی، شهیدان را رمز و راز مانایی انقلاب دانست 
در  سختی  امتحان  تروریست ها  داد:  ادامه  و 
این  پس  از  ما  جامعه  اما  زدند  رقم  خیابان ها 
ترورها، مستحکم بنا شد که هرگز تروریست ها 

به خواسته های خود دست 
نیافتند.

دشمن  اگر  افزود:  وحیدی 
برنامه های  با  و  آورد  فشار 
فتنه ۸۸  از جمله  سیاسی 
در  حادثه  ایجاد  دنبال  به 
کشور بود، فتنه گران رسوا 
و جامعه ما با سرافرازی به 

مسیر خود ادامه داد.
سال  داد:  ادامه  وحیدی 
جنگ  دشمن  گذشته 
اما  انداخت  راه  ترکیبی 
خورد؛  محکم  سیلی 
در  اگر  که  است  طبیعی 
پیروزی  باشیم  خدا  مسیر 

اینچنین است.
وی گفت: دشمن در جنگ 
مراحل  تمامی  در  هم  غزه 
شکست خورد و در جنگ ۳۳ روزه هم آمریکا و 
تمامی قدرت های شیطانی و غرب برای از بین 
بردن حزب الله آمدند، اما آنچه باقی ماند، حزب 

الله بود و استکبار عقب نشینی کرد.
وی اظهار کرد: امروز شیاطین ظلم که در راس 
آن آمریکا قرار دارد سراسیمه حمایت های خود 
را به پای رژیم جانی و کودک کش می ریزند، 
اما از ترس بر خود می لرزند و به بشارت رهبر 
آنکه  سنگین  حادثه  این  پس  انقلاب،  فرزانه 
عقب نشینی خواهد کرد دشمن استکبار است 

و فلسطین پیروز خواهد شد.
امروز روز دیگری است  وی خاطر نشان کرد: 
که  اسلامی  امت  پرچم  شدن  برافراشته  برای 
همگان بدانند اسلام عزیز بر همه پیروز است 
که رمز این پیروزی درشهادت و فداکاری است.

شهدا، ترسیم کننده مسیر کمال
فرمانده سپاه روح الله استان مرکزی نیز گفت: 
مسیر زندگی و کمال از راه روشنی که شهدا 

برای ما ترسیم می کنند، فراهم است.
سرهنگ محسن کریمی افزود: استان مرکزی 
افتخار دارد زمانی که ۶۵۰ هزار نفر جمعیت 
داشت ۷۵ هزار رزمنده، یک هزار و ۴۰۰ شهید 
 ۳۰۰ و  هزار   ۲ و  فراجا  شهید   ۲۲۰ ارتشی، 

شهید دانش آموز تقدیم اسلام و انقلاب کرد.
نمادی  شهیدان،  از  هرکدام  کرد:  بیان  وی 
درخشان و شخصیتی بی نظیر هستند که باید 

راه آنان را ادامه داد.
با  دیدار  شهدا،  شامخ  مقام  به  احترام  ادای 
نماینده ولی فقیه در استان، بازدید از صنایع، 
میدانی  بازدیدهای  جلسات،  برخی  در  حضور 
شهید  و ۸۰۰  هزار   ۲ یادواره  در  سخنرانی  و 
شهرستان اراک بخشی از برنامه های وزیر کشور 
در جریان این سفر یک روزه به استان مرکزی 

است.
سیاست دولت حمایت از تولید داخل است

پارس  واگن سازی  شرکت  گفت:  کشور  وزیر   
صاحب نام  و  ظرفیت  با  صنایع  از  یکی  اراک 
حمایت  نیز  دولت  سیاست  و  است  کشور 
تولیدی و سایر صنایع  این واحد  از  همه جانبه 

داخلی تاثیرگذار است.
به گزارش ایرنا، »احمد وحیدی« در جریان سفر 
به استان مرکزی در آیین تحویل ۸۰ دستگاه 
در  اراک  پارس  واگن سازی  شرکت  واگن  انواع 
این  پارس  واگن سازی  افزود:  خبرنگاران  جمع 
ظرفیت را دارد که می تواند صنایع دیگر را به 

راه اندازد.
وی بیان کرد: این واحد تولیدی می تواند آینده 
خیلی قوی تری داشته باشد، به خصوص امروز 
این  است،  مطرح  السیر  سریع  قطارهای  که 

تکنولوژی باید به داخل منتقل شود.
وزیر کشور ادامه داد: واگن پارس، یک صنعتی 
می تواند  که  است  توانمند  و  مجرب  قدیمی، 
از  بسیاری  جبران  و  کنونی  تولید  بر  اضافه 
تکنولوژی  انتقال  زمینه ساز  کشور،  نیازهای 
قطارهای پیشرفته تری باشد که کشور احتیاج 

دارد.
وحیدی اظهار کرد: خط سریع السیری که بین 
تهران - اصفهان و تهران - مشهد وجود دارد، 
با  هم  مترو  و  است  کشور  قطار  آینده  مسایل 

سرعت در حال افزایش است.
نیز  لوکوموتیو  شرکت،  این  کرد:  عنوان  وی، 
استفاده  این ظرفیت  از  باید  که  تولید می کند 

و بهره گیری شود.
وزیر کشور، با یادآوری ورود لوکوموتیو از خارج، 
داخل  تولید  از  حمایت  دولت  سیاست  افزود: 
است و این قراردادها مربوط به سابق است که 
در گذشته با فاینانس خارجی برای واردات واگن 
مترو بسته شده بود و در حال پیگیری است و 
قرارداد  این  از  بررسی شود که چه مقدار  باید 

قابل انتقال به داخل است.

وزیر کشور: جامعه فلسطین و غزه با هویت 
شهدای خود مقاومت می کند 

اخبار

امیرعبداللهیان:جنایت و حمله به بیمارستان غزه 

برای هر انسان با وجدانی غیرقابل تحمل است

 حسین امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه ایران ساعتی 
جنایتی  که  گفت  عربستان  جده  فرودگاه  در  پیش 
صهیونیستی  کش  کودک  و  جعلی  رژیم  حمله  در  که 
برای   ، گرفت  صورت  غزه  المعمدانی  بیمارستان  به 
مسلمانان و هر انسان دارای وجدان آگاه در جهان غیر 

قابل تحمل است.
در  شرکت  برای  که  عبداللهیان  امیر   ، ایرنا  گزارش  به 
به  اسلامی  همکاری  سازمان  اجرایی  کمیته  نشست 
افزود:  خبرنگاران  به  جده  فرودگاه  در   ، رفت  عربستان 
بمب  حمله  هدف  غزه  در  بیمارستان  یک  قبل  ساعتی 
های رژیم صهیونیستی قرار گرفت که براساس اطلاعاتی 
کادر   ، بیماران  از  نفر   ۵۰۰ از  بیش  تاکنون  داریم  که 
این  در  که  بیمارانی  همراهان  و  درمانی  و  پزشکی 
بیمارستان بودند، به شهادت رسیدند و این جنایتی غیر 

قابل تحمل است.
وی ادامه داد: از روز دوم حملات رژیم صیهونیستی که با 
هدف نسل کشی در غزه شروع شد، از دبیر کل سازمان 
همکاری های اسلامی OIC خواستار نشست اضطراری 
وزرای خارجه کشورهای عضو شدیم که در نهایت مقرر 
نهاد در محل دبیرخانه  این  شد نشست کمیته اجرایی 

این سازمان در جده به میزبانی ریاض برگزاری شود.
اظهار  این نشست  درباره هدف  ایران  امور خارجه  وزیر 
کرد : درباره اهداف مشخصی که در این نشست داریم 
امروز تبادل پیامی با فیصل بن فرحان وزیرامور خارجه 
عربستان داشتیم و تاکید ما بر سه محور است که شامل 
غیر  علیه  صهونیستی  رژیم  جنایت  فوری  توقف  یک 
نظامیان در غزه ، دوم باز شدن معبری برای انتقال آب 
، غذا ، دارو و سوخت برای مناطق مختلف غزه و سوم با 
اقداماتی که صیهونیست ها در کوچ اجباری مردم منطقه 

دارند، بشدت مقابله شود.
وی افزود: با وزیر خارجه عربستان رایزنی و توافق کردیم 
که یک قطعنامه پایانی قوی توسط اعضای شرکت کننده 
صادر کنیم تا شاهد یک اقدام جمعی جهانی برای توقف 
، نسل کشی و قتل عام که رژیم  جنایت علیه بشریت 

جعلی و کودک کش به راه انداخته؛ باشیم.
به گزارش ایرنا ؛ برگزاری این نشست فوق العاده پیرامون 
از  یکی  اشغالی  سرزمین های  اخیر  تحولات  بررسی 
به  ایران  اسلامی  جمهوری  دیپلماتیک  دستاوردهای 

حساب می آید.
همکاری  سازمان  نزد  ایران  نمایندگی  پیش  چندی 
کشورمان  آمادگی  رسمی  نامه ای  در  جده  در  اسلامی 
اعلام  سازمان  این  فوق العاده  نشست  از  میزبانی  در  را 

کرده بود.
حملات  از  پس  بلافاصله  ایران  گزارش،  این  اساس  بر 
مردم  علیه  صهیونیستی  رژیم  بار  فاجعه  و  وحشیانه 
مظلوم غزه متعاقب عملیات موفقیت امیز طوفان الاقصی 
که توسط گروه مقاومت فلسطین حماس صورت گرفت، 

تلاش های گسترده دیپلماتیک خود را آغاز کرد.
تماس های تلفنی آیت الله ابراهیم رئیسی رئیس جمهور 
جمله  از  منطقه  کشورهای  عالی  مقامات  با  کشورمان 
منطقه ای  و سفر  فرانسه  روسیه،  عراق،  قطر،  عربستان، 
لبنان  سوریه،  عراق،  کشور  چهار  به  خارجه  امور  وزیر 
ملل  دبیرکل سازمان  با  تلفنی  تماس  و  مکاتبه  قطر،  و 
با  ایران  دیپلماسی  دستگاه  رئیس  تلفنی  تماس های  و 
این  جمله  از  جهان  و  منطقه  سطح  در  خود  همتایان 

تلاش ها بوده است.

سرلشکر رشید: عبور از بازدارندگی اسرائیل 

بزرگترین پیامد عملیات تهاجمی حماس بود

 فرمانده قرارگاه مرکزی حضرت خاتم الانبیاء )ص( گفت: مهم 
ترین نتیجه عملیات تهاجمی حماس عبور از قدرت بازدارندگی 
اسرائیل است، این تحول راهبردی، معادلات را تغییر داده و 
اسرائیل غاصب برای حمله به غزه با هدف ایجاد بازدارندگی 

مجدد، در تنگنای استراتژیک قرار گرفته است.
به گزارش حوزه دفاعی ایرنا، سردار سرلشکر پاسدار غلامعلی 
رشید فرمانده قرارگاه مرکزی حضرت خاتم الانبیاء )ص( صبح 
امروز پنجشنبه در جمع فرماندهان بسیج مستضعفین سراسر 
کشور اظهار داشت: فلسفه وجودی بسیج از سوی حضرت امام 
)ره( شامل ایجاد بازدارندگی در برابر آمریکا با تشکیل بسیج 
مستضعفین و بسیج بیست میلیونی و گسترش آن به عنوان 

ارتش جهان اسلام بود.
نیروهای  و  تدبیر  با  فرماندهان  و  بسیج  سازمان  افزود:  وی 
فداکار بسیجی در برابر سه نوع تهدید شامل تهدیدات خارج از 
مرزهای ایران اسلامی و نیز در برابر تهدیدگران داخلی که به 
دنبال بی ثباتی و تجزیه با حمایت خارجی هستند و در برابر 
تهدیدات منطقه ای، وظیفه و مأموریت دارند و بار اصلی دفاع 

و مقابله با تهدیدات، همواره برعهده بسیج بوده و خواهد بود.
موفق  تهاجمی  عملیات  ارزیابی  در  رشید همچنین  سرلشکر 
رزمندگان مقاومت اسلامی در غزه بر علیه رژیم صهیونیستی، 
افزود: رژیم صهیونیستی در برابر تهاجم حماس دچار غافلگیری 
استراتژیک شد. مشخصه تهاجم حماس در تاریخ ۱۵ مهرماه 
۱۴۰۲)۷ اکتبر ۲۰۲۳( علاوه بر توانمندی اطلاعاتی و خلاقیت 
از  عبور  برای  ذهنی  قدرت  و  اراده  نمایش  تاکتیکی،  های 
مفهوم ساخته شده قدرت و توان اطلاعاتی و امنیتی - نظامی 
بازدارنده اسرائیل غاصب در طی ۷۰ سال گذشته است و الگوی 

بازدارندگی اسرائیل شکست خورد.
فرمانده قرارگاه مرکزی حضرت خاتم الانبیاء )ص( تاکید کرد: 
قدرت  از  عبور  حماس  تهاجمی  عملیات  نتیجه  ترین  مهم 
را  معادلات  راهبردی،  تحول  این  است،  اسرائیل  بازدارندگی 
تغییر داده و اسرائیل غاصب برای حمله به غزه با هدف ایجاد 

بازدارندگی مجدد، در تنگنای استراتژیک قرار گرفته است.
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معاون پارلمانی رییس جمهور از خیز دولت برای تربیت ۵۰۰ 
هزار نفر نیروی متخصص اقتصاد دیجیتال خبر داد.

به گزارش ایرنا، سید محمد حسینی معاون پارلمانی رییس 
جمهور در گفت و گویی تاکید کرد: برنامه هفتم یک رویکرد 
۵ ساله در بخش های مختلف کشور است لذا ضرورت داشت 
برنامه هفتم  راستا  این  در  و دولت  تنظیم شود  با دقت  که 
را براساس سیاست های ابلاغی و آسیب شناسی از ۶ برنامه 
قبلی و با تاکید و توصیه مقام معظم رهبری بر مبنای مسئله 

محوری تهیه کرده است.
اقتصادی،  رشد  مانند  موضوعاتی  برنامه  این  در  افزود:  وی 
از  مختلف  حوزه های  در  کشور  ظرفیت های  تورم،  کنترل 
های  صندوق  مشکلات  وری،  بهره  افزایش  ترانزیت،  جمله 
)دیجیتال(  رقومی  اقتصاد  و  دریامحور  اقتصاد  بازنشستگی، 

مورد توجه قرار گرفته است.
وی افزود: اهداف و سیاستگذاری های خوبی در برنامه هفتم 
در بخش های سیاسی، اقتصادی، سیاست خارجی و فرهنگی 
و آموزش و پرورش پیش بینی شده است و با اجرایی شدن آن 

می توان شاهد گشایش های اقتصادی قابل توجهی بود.
هفتم  برنامه  در  کرد:  بیان  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
پرورش،  و  آموزش  نهاد  پرورش در حوزه  به موضوع  توسعه 
مهارت آموزی به جوانان و نوجوانان و اهمیت فضای مجازی، 
تاکید جدی شده است و در حوزه اقتصاد دیجیتال و فضای 
مجازی تکلیف شده که ۵۰۰ هزار نیروی ماهر و متخصص 

تربیت شود.
رژیم صهیونیستی و حامیانش به پایان راه نزدیک شده اند

رژیم  اگر  می گوید  بایدن  اینکه  گفت:  رئیس جمهور  معاون 
صهیونیستی هم نبود ما آنرا ایجاد می کردیم حاکی از آنست 
سود  اسلامی  امت  پهلوی  بر  خنجری  وجود  از  استکبار  که 
می برد اما شرایط به گونه ای رقم خورده است که جنایت و 
و  بی دفاع  کودکان  و  زنان  علیه  صهیونیست ها  وحشیگری 
مظلوم فلسطین در سایه حمایت همه جانبه آمریکا و برخی 
کشورهای اروپایی، ماهیت واقعی آنها در دفاع از حقوق بشر 
را پیش دیدگان جهانیان قرار داده است و بی تردید با آگاهی 
ملت ها دیگر نمی توانند با شعارها و وعده های فریبنده، رژیم 
با  واقع  در  کنند،  تثبیت  و  تقویت  را  صهیونیستی  تبهکار 
بیداری و مقاومت مردم ستمدیده فلسطین و آگاه شدن افکار 
عمومی دنیا از حقایق منطقه، اسرائیل غاصب و حامیانش به 

پایان راه نزدیک شده اند.
حسینی در پاسخ به سوالی درباره ارزیابی عملکرد سازمان های 
بین المللی و حقوق بشری در قبال جنایات رژیم صهیونیستی 
در غزه و علیه زنان و کودکان بی پناه اظهار داشت: عملکرد 
مجامع  این  است  تاسف  مایه  واقعا  بین المللی  سازمان های 
که بعضاً به خاطر اتفاقی طبیعی برای یک زندانی در بعضی 
کشورهای مستقل، هیاهو و جنجال راه می اندازند و شبانه روز 
دم از حقوق بشر می زنند اما در روزهای گذشته در مقابل 
و  بی گناه  کودک  هزار   ۲ و  زن  هزار  از  بیش  شدن  کشته 
بی پناه نه تنها سکوت کردند بلکه در مواردی از اقدام رژیم 

صهیونیستی حمایت کردند.
وی افزود: رفتار بی رحمانه رژیم جعلی و نامشروع صهیونیستی 
حاکی از اوج شقاوت و قساوت است و این جرثومه فساد در 
برای  انسان ها هیچ محدودیتی  علیه  و جنایت  ارتکاب جرم 
خود قائل نیست و آشکارا بیمارستان، مدرسه، کلیسا، مسجد، 
بازار، واحدهای مسکونی و محل تجمع مردم بی دفاع را مورد 
حمله وحشیانه قرار می دهد. البته این کار نشانه استیصال 
رژیم است چراکه توان مقابله با رزمندگان مقاومت در میدان 
نبرد را ندارد و برای جبران ناتوانی خود به کشتار گسترده و 

کودککشی روی آورده است.
عملیات  کرد:  عنوان  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
صهیونیست  اشغالگری  سال   ۷۵ طول  در  طوفان الاقصی 
و  آسا  برق  عملیات  این  است،  بوده  بی بدیل  و  بی نظیر  ها 
به  اشغالگر وارد کرد که  ارتش  به  هوشمندانه ضربه مهلکی 
تعبیر رهبر فرزانه انقلاب دیگر قابل جبران و ترمیم نیست 
این عملیات پیروزمندانه و غافلگیر کننده نشان داد که رژیم 

صهیونیستی رفتنی است.
حسینی افزود: مردم فلسطین با تحمل ۷۵ سال فشار، تهدید، 
محرومیت، محاصره، بمباران و ناامنی، زندان و شکنجه دیگر 
تحمل این وضع برایش میسر نیست و با انگیزه و اعتقاد اراده 
کرده است که به این شرایط خاتمه دهد و در جبهه مقابل 
صهیونیست ها در وضعیت روحی شکننده ای قرار دارند و با 
وجود حمایت های مالی و تسلیحاتی آمریکا پس از گذشت ۱۸ 
روز از شروع عملیات طوفان الاقصی، جرات و شهامت حمله 
زمینی به غزه را ندارند چرا که می دانند رزمندگان مقاومت 
در آمادگی کامل منتظر ورود آنان هستند تا غزه را به باتلاق 
و جهنمی برای صهیونیست ها تبدیل کنند که امکان خروج 
از آن را نداشته باشند.معاون رئیس جمهور در امور مجلس 
گفت: مقاومت پیروزی بزرگی را رقم زد و بسیاری از نقشه 
بر هم زد، غربی ها قصد  را  برای منطقه  اروپا  های آمریکا و 
داشتند رژیم صهیونیستی را در منطقه کاملا مسلط نمایند، 
مردم غزه را به سمت کشورهای دیگر مثل مصر و اردن کوچ 
داده و رابطه این رژیم با کشورهای عربی و اسلامی را عادی 

سازی کنند، که این عملیات تمام معادلات آنان را برهم زد.
حسینی خاطرنشان کرد: عملیات طوفان الاقصی نه تنها یک 
رژیم  برای  امنیتی  و  اطلاعاتی  نظامی،  مفتضحانه  شکست 
صهیونیستی بود بلکه شکست بزرگتر در سطح افکار عمومی 

جهان بود که ماهیت واقعی این رژیم سفاک عیان ساخت.
معاون رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درباره نقش اعتراض 
و راهپیمایی ملت های جهان در محکومیت جنایت های رژیم 
افکار عمومی و اعتراضات  صهیونیستی اظهار داشت: امروزه 
مردمی به ویژه در قالب اجتماعات گسترده و تداوم مقاومت 
می تواند دولت هایی راکه از رژیم صهیونیستی حمایت کرده و 
یا در قبال مظالمش سکوت کرده اند، به عقب نشینی وادار 
نماید، همانگونه که کشورهای خواهان عادی سازی روابط با 
اسرائیل پس از این اتفاقات تحت تاثیر واکنش های گسترده 
مردمی دیگر از عادی سازی دم نمی زنند بلکه رفتار ددمنشانه 

در  امروز  افزود:  کنند.حسینی  می  محکوم  را  صهیونیت ها 
اروپا با اینکه برای تظاهرات در حمایت از فلسطین، مجازات 
تعیین کرده و به شدت برخورد می کنند اما مردم همچنان 
در  مردم  تداوم حضور  و  ادامه می دهند  اعتراضات خود  به 
رژیم  حامی  دولت های  کار  صهیونیستی،  رژیم  محکومیت 
صهیونیستی در سرکوب معترضان را با دشواری مواجه خواهد 
کرد. وی یادآور شد: امروز مردم فلسطین بخوبی فهمیده اند 
آنرا در  به صلح رسید و  توان  با رژیم صهیونیستی نمی  که 
زمان یاسر عرفات تجربه کرده اند که صهیونیست ها نه تنها به 
تعهدات خود عمل نمی کنند بلکه بدنبال پاکسازی و گسترش 
و  عزت  راه  بعنوان  را  مبارزه  راه  لذا  هستند،  سازی  شهرک 
شرافت برگزیده اند و در این راه جبهه مقاومت در منطقه و 

افکار عمومی جهان حامی آنها است.
معاون رئیس جمهور خاطرنشان کرد: امروز منافع آمریکا در 
معرض آسیب قرار داد اگر زمانی پایگاه عین الاسد مورد حمله 
ایران قرار گرفت که در طول دوران بعد از جنگ جهانی دوم 
به این طرف بی سابقه بود، امروز این طلسم شکسته شده و 
هر از چندی نیروهای مقاومت به این پایگاه و سایر پایگاههای 
آمریکا در منطقه حمله می کنند، لذا تداوم حمایت آمریکا و 
انگلیس از جنایت صهیونیست ها به هیچ عنوان به نفع آنها 
نیست، بلکه اسیب جدی خواهند دید و مقاومت مانع استمرار 

ددمنشی صهیونیست ها خواهد شد.
معاون رئیس جمهور تصریح کرد: نشانه های فروپاشی رژیم 
صهیونیستی آشکار شده است و آمریکا و برخی کشورهای 
اروپایی با تنفس مصنوعی بدنبال سرپا نگه داشتن این رژیم 
پارلمانی رئیس جمهور در  نتانیاهو هستند. معاون  و  جعلی 
بخش دیگری از این برنامه تلویزیونی در پاسخ به سوالی درباره 
برنامه هفتم توسعه اظهارداشت: دولت بلافاصله پس از ابلاغ 
را  توسعه  برنامه هفتم  رهبری،  از جانب  سیاست های کلی 

تدوین و تقدیم مجلس کرد و این برنامه پس از بررسی در 
بررسی  حال  در  مجلس  علنی  صحن  در  تلفیق  کمیسیون 
است و انتظار می رود در روزهای آتی رسیدگی به آن به پایان 
برسید.حسینی با اشاره به ویژگی های بارز برنامه هفتم توسعه 
تاکید کرد: برنامه هفتم یک رویکرد ۵ ساله در بخش های 
مختلف کشور است لذا ضرورت داشت که با دقت تنظیم شود 
براساس سیاست های  را  هفتم  برنامه  راستا  این  در  دولت  و 
ابلاغی و آسیب شناسی از ۶ برنامه قبلی و با تاکید و توصیه 
مقام معظم رهبری بر مبنای مسئله محوری تهیه کرد و در 
آن موضوعاتی مانند رشد اقتصادی، کنترل تورم، ظرفیت های 
کشور در حوزه های مختلف از جمله ترانزیت، افزایش بهره 
وری، مشکلات صندوق های بازنشستگی، اقتصاد دریا محور و 

اقتصاد رقومی )دیجیتال( مورد توجه قرار گرفته است.
وی در پاسخ به سوالی درباره تغییرات زیادی که نمایندگان 
در  بررسی  ابتدای  در  گفت:  اند،  داشته  لایحه  این  مفاد  در 
کمیسیون تلفیق تغییرات زیادی در لایحه صورت گرفت و 
بعضاً معادل موادی که در لایحه وجود داشت احکام و مواد 
جدیدی به آن ملحق شد که بار مالی داشت و خلاف اصل 
نباید  شاکله لایحه  اینکه  به  توجه  با  بود  اساسی  قانون   ۷۵
تغییر کند طی جلسات سران دو قوه و گفت و گو با اعضای 

کمیسیون این مشکل با تفاهم در حال حل و فصل است.
و  اهداف  کرد:  خاطرنشان  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
سیاست های خوبی در برنامه هفتم در بخش های سیاسی، 
شده  پیش بینی  پرورش  و  آموزش  و  فرهنگی  و  اقتصادی 
گشایش های  شاهد  توان  می  آن  شدن  اجرایی  با  و  است 
اقتصادی بود. در این برنامه به موضوع پرورش دانش آموزان، 
مهارت آموزی و توجه به فضای مجازی تاکید جدی شده است 
و در حوزه اقتصاد دیجیتال و فضای مجازی تکلیف شده که 

۵۰۰ هزار نیروی ماهر و متخصص تربیت شود.

معاون رییس جمهور خبر داد : خیز دولت برای تربیت 
۵۰۰هزار نفر نیروی متخصص اقتصاد دیجیتال
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 شهرستان
خبر

طرح ریزی برنامه های تحقیقاتی 
 مشترک بین دانشمندان 

ایران و روسیه

اقتصاد دانش بنیان رئیس   معاون علمی، فناوری و 
طرح ریزی  گفت:  مسکو  به  ورود  بدو  در  جمهوری 
برنامه های تحقیقاتی مشترک بین دانشمندان ایران 

و روسیه در دستورکار است.
به گزارش ایرنا، دکتر روح الله دهقانی فیروزآبادی که 
بنا به دعوت رسمی دنیس مانتوروف معاون نخست 
وزیر و وزیر صنعت و بازرگانی روسیه سفر کرده است، 

این سخنان را سه شنبه در آغاز این سفر بیان کرد.
رئیس  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
مناسبات  توسعه  به  رو  روند  به  اشاره  با  جمهوری 
ایران  علم  بنیادهای  همکاری  با  گفت:  دوجانبه 
در  کشور  دو  دانشمندان  از  تعدادی  از  روسیه،  و 

برنامه های تحقیقاتی استفاده می شود.
دهقانی فیروزآبادی همچنین درباره برنامه های سفر 
دو روزه خود به مسکو اظهار داشت: در این سفر با 
مقامات دولت روسیه در حوزه علم و فناوری جلساتی 

خواهیم داشت.
در  همکاری ها  توسعه  برای  روسیه  و  ایران  توافق 

صنایع خودرو، هواپیماسازی و فضا
بنیان رئیس  اقتصاد دانش  معاون علمی، فناوری و 
به مسکو  جمهوری چهارشنبه در دومین روز سفر 
تجارت  و  صنعت  وزیر  و  وزیر  نخست  معاون  با 
فدراسیون روسیه دیدار کرد که طی آن طرفین بر 
جمله  از  مختلف  حوزه های  در  همکاری ها  توسعه 

صنایع خودرو، هواپیماسازی و فضا توافق کردند.
روح الله دهقانی فیروزآبادی و دنیس مانتوروف در این 
دیدار درباره زمینه های همکاری دو کشور در عرصه 

های فناوری، بحث و تبادل نظر کردند.
در این جلسه که کاظم جلالی سفیر ایران در مسکو 
جمهوری  رئیس  علمی  دستیار  فورسنکو  آندره  و 
روسیه نیز حضور داشتند، مانتوروف معاون نخست 
وزیر و وزیر صنعت و تجارت فدراسیون روسیه ضمن 
از  اشاره به همکاری های رو به گسترش دوجانبه، 
صنعت، خودروسازی، قطعات و لوازم یدکی خودرو، 
هواپیماسازی، دارو و تجهیزات پزشکی و فضایی به 
عنوان زمینه های مورد علاقه همکاری بین دو کشور 

یاد کرد.
دهقانی معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
رئیس جمهوری نیز در این جلسه، روسیه را به عنوان 
کشوری مطرح در حوزه های مختلف ارزیابی کرد و 
تحریم های ظالمانه را زمینه پیشرفت ایران به ویژه 

در بخش های فناوری و دانش بنیان دانست.
معاون رئیس جمهوری، آمادگی ایران جهت همکاری 
دانش  تجهیزات  بهداشت،  و  سلامت  علمی،  های 
انرژی  بنیان، محیط زیست و غذای سالم و پایدار، 
و حوزه حمل و نقل در بخش های کشتی سازی، 

خودرو و هواپیماسازی را اعلام کرد.
در پایان این دیدار، طرفین توافق کردند در بخش 
های مختلف با ایجاد کارگروه های تخصصی، زمینه 
های مورد علاقه را با جدیت در اسرع وقت پیگیری 

کنند.
بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
معاون  رسمی  دعوت  به  سه شنبه  جمهوری  رئیس 
آندره  با  دیدار  شد.  مسکو  وارد  روسیه  نخست وزیر 
روسیه  جمهوری  رئیس  علمی  دستیار  فورسنکو 
دیگر  از  فناوری،  و  علمی  مراکز  برخی  از  بازدید  و 
برنامه های دهقانی فیروزآبادی در این سفر بوده است.

استاندار: حفظ سرمایه های طبیعی و 

تولید ثروت راهبرد دولت برای توسعه 

اردبیل است

از ظرفیت ها و منابع  بر صیانت  تاکید  با  اردبیل  استاندار 
طبیعی استان به عنوان سرمایه ای ملی، گفت: اردبیل در 
آینده نگین درخشان گردشگری خواهد شد و باید در کنار 
تولید ثروت، این ظرفیت مهم را برای نسل های آینده حفظ 

کنیم.
شهرستانی  سفر  سومین  جریان  در  عاملی  سیدحامد   
این  فعالان  و  نخبگان  از  جمعی  با  نشست  در  نمین  به 
شهرستان با تاکید بر لزوم حفظ وحدت و همدلی در استان 
افزود: واقعیت این است جایی که اختلاف باشد، توسعه رخ 
نمی دهد؛ البته اختلاف سلیقه، تضارب آرا و انتقاد به طور 
حتم باید باشد، اما اگر مسیر آنها سمت و سوی دیگری 

داشته باشد، به نتیجه نخواهیم رسید.
وی با اشاره به انتخابات پیش روی مجلس شورای اسلامی، 
اظهار کرد: تمام تلاش ما در این مدت این بود که وارد 
حاشیه  وارد  اگر  چون  نشویم؛  اختلاف ها  و  حاشیه ها 

می شدیم، کارها روی زمین می ماند.
کرد: ۸۵  خاطرنشان  اردبیل  استان  در  دولت  عالی  مقام 
درصد اعتبارات ملی است و در این شرایط اگر کنار هم 
باشیم و از این اعتبارها برای استان استفاده کنیم، موفق 
برای  و هر کس  باشیم  داشته  اختلاف  اگر  اما  می شویم؛ 

خودش کار کند، استان به جایی نمی رسد.
عاملی اضافه کرد: با وجود همه اختلاف ها، باید در این مورد 
در استان اجماع داشته باشیم و اگر قرار باشد این مسیر را 

نرویم، شرایط به همین شکل ادامه خواهد داشت.
استاندار اردبیل با بیان اینکه با نمایش و عکس انداختن 
به نتیجه نمی رسیم، ادامه داد: اگر به واقع می خواهیم گره 
مشکلات استان را باز کنیم، باید همه در کنار هم باشیم و 

از ظرفیت ها و منابع ملی نیز استفاده کنیم.

ابلاغ  در  تاخیر  دلایل  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
آیین نامه خودروهای کارکرده را تشریح کرد.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، عباس علی آبادی 
روز یکشنبه پس از حضور در مرکز ارتباطات مردمی 
ریاست جمهوری در جمع خبرنگاران درباره آیین نامه 
کرد:  عنوان  خارجی  دوم  دست  خودروهای  واردات 
دوم  دست  خودروهای  واردات  آیین نامه  خوشبختانه 
خارجی در جلسه هفته قبل به تصویب هیات وزیران 
رسید و به زودی ابلاغ می شود. »دفتر دولت به زودی 
این آیین نامه را ابلاغ کنند تا مردم نیز به خواسته خود 

برسند.«
آیین نامه  ابلاغ  پروسه  شدن  طولانی  درباره  وی 
خودروهای خارجی دست دوم گفت: خودروهای دست 
دوم پدیده معمولی نیستند ممکن است قدیمی باشند 
و باید »استانداردها را پاس بکنند« تا مقرراتی بر آنها 
حاکم شود. بنابراین بحث و صحبت درباره این خودروها 

در نشست های تخصصی طبیعی و بدیهی است.
وزیر صمت ادامه داد: از آنجایی که به مردم این امکان 
را می دهیم که شخصاً برای وادارات این خودروها اقدام 
از نوسان  باید نگران »ارز« هم باشیم تا جامعه  کنند 
نرخ آسیب نبیند. به همین دلیل مباحث طولانی در 
کارگروه ها و کمیسیون ها انجام شد و دولت مصوب کرد 
یک کمیته ناظر به این مساله نظارت کند تا توده مردم 

از این موضوع زیان نبینند.
احتکار  بحث  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  آبادی  علی 
این  جریان  در  گفت:  خودروسازان  سوی  از  خودرو 
چه  حکومتی  تعزیرات  که  نمی دانم  و  نیستم  موضوع 
تایید  را  احتکاری  اگر  اما  است  کرده  تایید  را  چیزی 

کرده باشد قاعدتاً باید با آن برخورد قضایی کند.
این  است  مسلم  که  آن چیزی  اما  افزود:  وزیر صمت 
تولید  خودرو  توجهی  قابل  عدد  روزانه  ما  که  است 
می کنیم. یعنی فقط دو خودروساز بزرگ روزانه حدود 
۴۳۰۰ خودرو تولید می کنند لذا تولید یک هفته این 

خودروسازان عدد بزرگی می شود.
تاییدیه های  مشکلات  با  بعضا  آنها  داد:  ادامه  وی 
استاندارد مواجه می شوند و ممکن است کسری هایی 
داشته باشند. به نظرم من در حال حاضر احتکاری در 

کار نیست و خودروها تحویل مردم می شوند.
وزیر صمت در پاسخ به سوالی درباره مطرح شدن بحثی 
درباره عدم موافقت وزارت صمت با قیمت گذاری خودرو 
از سوی شورای رقابت گفت: قیمت گذاری و نظارت بر 
اقتصاد  که  هستیم  معتقد  هستند.  موضوع  دو  بازار 

کارکردهای خود را دارد.
علی آبادی افزود: افراد اقتصادی نظرات متفاوتی دارند. 
شخصاً معتقد هستم که باید میزان دخالت دولت در 
و  حکمرانی  سمت  به  بیشتر  و  دهیم  کاهش  را  بازار 
حاکمیت و اعمال نظارت برویم. این سیاستی است که 
در وزارت صمت دنبال می کنم و برای اینکه انحصارات 
در  اما  زیادی طول خواهد کشید  زمان  شکسته شود 
آن صورت نیازی به قیمت گذاری دستوری وجود ندارد.

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر برگزاری فردای جلسه 
هیات عالی نظارت در مورد صلاحیت صلاح ورزی گفت: 
هیات عالی نظارت باید در این زمینه تصمیم گیری کند.

وزیر صمت در پاسخ به سوالی درباره برنامه ها و اقدامات 
اجناس  در  استانداردها  تطبیق  برای  صمت  وزارت 
دنیا  گوشه  هر  در  استاندارد  گفت:  داخلی  تولیدات  و 
داریم.  ملی  استانداردهای  نیز  ما  دارد  را  خود  تعریف 
اتفاقاً ممکن است  درزمینه استاندارد با سایر کشورها 
تابع  استاندارد  اما  باشیم  داشته  مشترک  موضوعات 
شرایط هر محل و منطقه و سیاست هایی است که در 
آنجا دنبال می شود بنابراین تلاش می کنیم که تولیدات 
خود را در سطح استاندارد و در خور شان مردم  ارتقا 

دهیم.
صادراتی  محصولات  استاندارد  زمینه  در  آبادی  علی 
هم عنوان کرد: محصولات خود را هر جا صادر کنیم 
استاندارد کشور مبدا را باید در نظر بگیریم به عنوان 
باید  شود  صادر  روسیه  به  بخواهد  کالایی  اگر  مثال 
در  را  استانداردهای خود  این کشور  و گمرک  روسیه 

زمینه اعمال کند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت ادامه داد: اگر ما این کار 
را انجام ندهیم نمی توانیم در آن بازارها حضور داشته 
باشیم لذا با در نظر گرفتن این موضوع تلاش می کنیم 
اینکه  ضمن  دهیم.  ارتقا  را  محصولاتمان  کیفیت  که 
کیفیت و استاندارد دو مفهوم متفاوت هستند ما باید 
همان باشیم که ادعا می کنیم و اگر می گوییم کیفیت 

فلان کالا این است کیفیت باید همان باشد.
شیوه  تغییر  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  علی آبادی 
افزایش قیمت  بر کالاها و عدم دریافت مجوز  نظارت 
بیان کرد: ما در  از سوی تولیدکنندگان برخی کالاها 
بعضی کالاها قیمت گذاری نداریم و اصطلاحا می گوییم 
برخی  و  می شوند  کنترل  پسینی  شکل  به  قیمت ها 

کالاها نیز پیشینی کنترل می شوند.
وی گفت: معتقدم برای رشد تولید باید به سمت اقتصاد 
بازار برویم. قیمت ها با رقابت تعیین می شود  بنابراین 

تلاش می کنیم که انحصار را برداریم تا این رقابت به 
نحو مناسبی شکل بگیرد.

وزیر صمت در پاسخ به سوال دیگری درباره پیامک های 
ارسالی سامانه یکپارچه خودرو مبنی بر واریز مبالغی 
روز   ۳ مدت  ظرف  خودرو  کنندگان  ثبت نام  برای 
گفت: ما برای این قضیه مقررات داریم. طبق مقررات، 
گرنه  و  پرداخت هستند.  به  متقاضیان خودرو موظف 
برای  تعهدی  اینکه  بدون  می ایستند  صف  در  همه 

دریافت خودرو داشته باشند.
علی آبادی در پاسخ به سوالی مبنی بر حذف برخی از 
به دلیل  ثبت نام کنندگان خودرو در سامانه یکپارچه 
عدم پرداخت به  موقع مبالغ تعیین شده گفت: پیامک ها 
مورد  احیانا  اگر  بررسی کنم.  تا  بفرستید  برای من  را 
مشخصی خلاف قانون بود برای من بفرستید تا شخصا 

رسیدگی کنم.
ابتکار  وی گفت: پاسخگویی مستقیم مسئولان دولت 
بسیار ارزنده ای است که توسط دولت سیزدهم دنبال 
بتوانیم  تا  است  لازم  بیشتری  زمان  اگرچه  می شود. 
مردم  مشکلات  و  نیازها  شناسایی  با  مناسب  طور  به 

پاسخگوی آن باشیم بدهیم.
همراه  به  امروز  افزود:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
شهرک های  خودرو،  زمینه  در  صمت  وزارت  معاونان 
صنعتی، مشکلات معدن و... سوالاتی مطرح شد که به 
آن پاسخ دادیم. برخی از موارد را هم قرار شد بررسی 

و رسیدگی کنیم.
امکان تهاتر کالا با بلاروس میسر شد

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: امکان تهاتر کالا با 
بلاروس برای نخستین بار میسر شد که با فعالیت های 

سابق متمایز خواهد بود.
ملی  روز  هفتمین  و  بیست  در  علی آبادی«  »عباس   
رژیم  اقدامات سفاکانه  به  نسبت  تالم  ابراز  با  صادرات 
اشغالگر قدس در حمله به غزه و کشتار زنان و کودکان، 
اظهار داشت: در سفر اخیر به بلاروس در معیت »محمد 
مخبر« معاون اول رئیس جمهوری که »مهدی صفری« 
نیز  خارجه  امور  وزارت  اقتصادی  دیپلماسی  معاون 
حضور داشت، اتفاق مبارکی رقم خورد که آن، میسر 
شدن امکان تهاتر کالا بین دو کشور است به نحوی که 

متمایز با فعالیت های سابق باشد.
توسعه  رئیس کل سازمان  پیشتر »مهدی ضیغمی«   
و  ایران  تجارت  افزایش  برای  رایزنی  از  ایران  تجارت 
و  معدنی  صنعتی،  همکاری های  توسعه  و  بلاروس 
کشاورزی دو کشور خبر داد و گفت: بر اساس توافقات 

انجام شده، حجم تجاری دو کشور تا دو سال آینده به 
۴۰۰ میلیون دلار می رسد.

رشد صادرات  محور به جای جایگزینی واردات
صمت  وزارت  رویکردهای  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
رشد صادرات  محور در مقابل جایگزینی واردات است، 
خلق  شده  ارائه  برنامه های  اصلی  رویکرد  تصریح کرد: 
ثروت، اشتغال  زایی و کاهش فاصله فناوری با کشورهای 
پیشرو و با تمرکز در حمایت از تولید صادرات  محور یا 
خدمات دارای فناوری متوسط و بالا به جای تمرکز بر 

جایگزینی واردات است.
علی آبادی گفت: این رویکرد با تمرکز بر توسعه صنایع 
دارای مزیت رقابتی در عرصه بین المللی بدون یارانه و 
رانت های پنهان منجر به بهبود پایدار تراز تجاری کشور 

و در نهایت کاهش اثرگذاری تحریم  ها خواهد شد.
وی افزود: در مقابل این رویکرد، جهتگیری جایگزینی 
واردات با افزایش تعرفه ها و در برخی موارد ممنوعیت 
واردات در کوتاه مدت بازار رقابتی شرکت های داخلی را 
حذف و سودآوری آنها را افزایش می دهد، اما بهره وری 

و کیفیت را کاهش می دهد.
وزیر صمت با بیان اینکه رویکرد جایگزینی واردات در 
از کشورهای در حال  دهه های ۸۰ و ۹۰ در بسیاری 
توسعه امتحان شد و در همه کشورها شکست خورد، 
تاکید کرد: کشورهایی که رشد صادرات  محور را زودتر 
اخیر  کشورهای  موفق  نمونه های  جزو  کردند،  دنبال 

هستند.
وی با بیان اینکه صادرات، موتور رشد تجارت با کشورها 
و پیشرفت اقتصاد به سمت دستیابی به رفاه و پیشرفت 
مردم است، گفت: در ایران نیز توسعه صادرات غیرنفتی 
از اهداف محوری  و رهایی از صادرات نفت خام یکی 
توسعه اقتصاد کشور است، اما به منظور رسیدن به هدف 
صادرات پایدار و توسعه صنعتی باید زمینه  لازم را فراهم 
کرد که یکی از مهمترین رویکردها برای رسیدن به این 
هدف افزایش رقابت پذیری، نوآوری و فناوری و پرهیز از 

ایجاد شرایط گلخانه ای است.
وی افزود: برای دستیابی به تجارت پایدار، باید فضای 
صدور  از  و  باشد  پیش بینی  قابل  اقتصادی  کلان 

دستورالعمل و قوانین متعدد جلوگیری شود.
اسناد  در  صادرات  جایگاه  خاطرنشان کرد:  آبادی  علی 
فرادستی و سیاست های اقتصاد مقاومتی عبارت از موارد 
مهمی نظیر حمایت همه جانبه و هدفمند از صادرات 
با خالص  و  افزوده  ارزش  تناسب  به  و خدمات  کالاها 
از طریق سیاست هایی مانند گسترش  ارزآوری مثبت 
خارجی،  تجارت  خدمات  گسترش  و  لازم  مشوق های 
سرمایه گذاری  تشویق  نیاز،  مورد  خدمات  و  ترانزیت 
خارجی برای تولید صادرات محور در داخل کشور است.

ملی  تولیدات  در  برنامه ریزی  همچنین  ادامه داد:  وی 
متناسب با نیازهای صادراتی کشورها هدف، شکل گیری 
اقتصادی  پیوندهای  به  تنوع بخشی  جدید،  بازارهای 
ساز  از  استفاده  منطقه،  کشورهای  به ویژه  کشورها  با 
برای تسریع  ارزهای ملی،  از  استفاده  تهاتری و  و کار 
مبادلات با هدف گسترش پایدار سهم ایران در بازارهای 

کشورهای هدف خواهد بود.
متوسط  رشد  هدف گذاری  اینکه  بیان  با  صمت  وزیر 
اقتصادی هشت درصدی در لایحه برنامه هفتم توسعه 
اقتصادی کشور الزاماتی دارد، تاکید کرد: برخی از این 
 ۲۰ حدود  رشد  به  رسیدن  از  است  عبارت  الزامات 
درصدی در صادرات غیرنفتی که خود نیازمند سالیانه 

۶۰ تا ۸۰ میلیارد دلار سرمایه است.
تولید محصولات  اینکه ظرفیت  سازی در  بیان  با  وی 
رقابت  پذیر صادراتی و حمایت جدی و کارآمد از این 
بهبود فضای کسب و کار  تولیدات و تلاش در جهت 
نیازمند تعریف و شناسایی پروژه های صادراتی با ارزش 
افزوده بالا است، گفت: بدیهی است که برای ظرفیت  
و  نیازمند جذب سرمایه های داخلی و خارجی  سازی 
تکنولوژی و دانش فنی هستیم و برای این منظور باید 
روابط اقتصادی و سیاسی و تجاری و اقتصادی کشور با 
جهان به ویژه با کشورهای همسایه بهبود باید و تنش  

زدایی از عرصه روابط میان کشورها انجام شود.

توضیحات وزیر صمت درباره واردات 
خودروهای کارکرده

خبر

۲ هزار هکتار از اراضی کشت و صنعت 
مغان به زراعت چوب اختصاص یافت
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به  مغان  صنعت  و  کشت  اراضی  از  هکتار  هزار   ۲  
زراعت چوب اختصاص یافت و با مساعد شدن شرایط 
منطقه ای کشت نهال صنوبر در اراضی پیش بینی شده 

این مجتمع بزرگ تولیدی طی آیینی آغاز شد.
به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی شرکت کشت 
و صنعت مغان، مدیرعامل این شرکت روز چهارشنبه 
و  ظرفیت ها  از  استفاده  گفت:  نهال  کاشت  آیین  در 
بارورسازی  برای  تولیدی  بنگاه  این  توانمندی های 
اقتصادی آن آغاز شده و در این راستا زراعت چوب در 

دستور کار این مجموعه قرار گرفته است.
شرکت  اولویت  در  چوب  زراعت  افزود:  بهزاد  صمد 
کشت و صنعت مغان قرار گرفته و در مرحله اول کشت 
درخت صنوبر در حدود ۲ هزار هکتار از تپه ماهورها، 

بین مزارع و جاده ها آغاز شده است.
وی هدف از اجرای زراعت چوب را استفاده از ظرفیت 
به  بیان کرد:  اعلام و  این شرکت  خالی و بلااستفاده 
دنبال کشت درخت صنوبر، زراعت چوب نیز به عنوان 
این  تولیدی  اهداف  مجموعه  به  جدید  فعالیت  یک 
شرکت افزوده شده و بسیاری از اراضی این مجموعه 
که تا به حال مورد توجه قرار نگرفته بود، به زراعت 

چوب اختصاص خواهد یافت.
مدیرعامل شرکت کشت و صنعت و دامپروری مغان 
افزایش درآمدزایی این شرکت، ایجاد اشتغال برای سه 
و  به صورت مستقیم  نفر در هر هکتار زراعت چوب 
۱۰ هزار نفر به صورت غیرمستقیم را از جمله اهداف 

جنبی این اقدام ذکر کرد.
جنبه های  از  زراعت چوب  کرد:  اظهار  همچنین  وی 
مختلف از جمله اشتغالزایی، رفع نیاز به واردات چوب، 
درآمدزایی، سرسبزی منطقه، تولید اکسیژن و مسائل 
و  کشت  شرکت  و  بوده  اهمیت  حائز  زیستی  امنیت 
صنعت و دامپروری مغان به عنوان یک جنگلبان وارد 

این عرصه شده است.
بهزاد اضافه کرد: زراعت چوب یک محصول جدید در 
مجتمع عظیم ملی کشت و صنعت به شمار می رود و 
کاشت درخت می تواند به عنوان یک فعالیت اقتصادی 
نیاز  از  تامین بخش  تولیدی مهم نقش موثری در  و 
کشور ایفا کند و امیدواریم فرهنگ کاشت درخت در 
کنار مزارع با این اقدام کشت و صنعت در منطقه مغان 

رونق بگیرد.
وی زراعت چوب در کشت و مغان را گامی مهم در 
راستای اهداف طرح مردمی تولید و کشت یک میلیارد 
ریاست جمهوری  دستور  اساس  بر  کشور  در  درخت 

عنوان کرد.
ایرنا، شرکت کشت و صنعت و دامپروری  به گزارش 
به بخش خصوصی واگذار  مغان که چند سال پیش 
شده و پس از کشمکش های زیاد واگذاری آن ابطال 
شد، طی ۲ سال اخیر با اقدامات انجام شده مدیریت 
جدید، در مسیر احیا، حفظ اشتغال و سودآوری قرار 

گرفته است.
مجتمع کشت و صنعت و دامپروری مغان که هم اکنون 
به عنوان زیر مجموعه وزارت جهاد کشاورزی محسوب 
می شود، در زمینه تولید محصولات کشاورزی، دامی 
و صنایع وابسته با ۲ هزار و ۷۰۰ نفر نیروی انسانی 
شاغل فعالیت می کند و به عنوان پیشانی تولید بخش 

کشاورزی استان در حال فعالیت و تولید است.
بزرگترین  عنوان  به  اقتصادی  بزرگ  مجموعه  این 
شرکت کشت و صنعت کشور با داشتن اراضی وسیع 
زراعی به مساحت بیش از ۲۰ هزار هکتار زمین زراعی، 
بزرگ  مجتمع  میوه،  باغات  هکتار   ۳۰۰ و  هزار   ۲
میوه  فرآوری  لبنیات،  قند،  کارخانه های  دامپروری، 
نیازهای حوزه  و سایر  دام  تولید غذای  واحد  و چند 
کشاورزی از شرکت های منحصر بفرد کشور محسوب 

می شود.
تولیدات  افزایش  امکان  فعلی،  مدیران  اعلام  به  بنا 
یک  به  مغان  دامپروری  و  صنعت  و  کشت  شرکت 
تولیدات  میزان  به طوری که  دارد  میلیون تن وجود 
این شرکت در سال گذشته ۶۰۰ هزار تن بود و امسال 
به ۷۰۰ هزار تن می رسد و تا سه سال آینده هم به 

ظرفیت تولید یک میلیون تن محصول خواهد رسید.
باغ موجود  از ۲ هزار و ۳۰۰ هکتار  نیمی  اینک  هم 
و  صنعت  و  کشت  تولیدی  بزرگ  مجتمع  اراضی  در 
دامپروری مغان به علت نبود سرمایه گذاری در طول 

سالیان متمادی پیر و فرسوده شده است.
بنا به گفته مدیرعامل این مجموعه، عملیات اقتصادی تر 
کردن باغات شرکت کشت و صنعت و دامپروری مغان، 
آغاز شده  از سال گذشته  درختان  اصلاح  و  نوسازی 
است به طوری که سال گذشته ۱۲۰ هکتار از باغات 

این واحد تولیدی نوسازی و بهسازی شد.
برنامه های میان مدت ایجاد نهالستان گونه های گواهی 
در  مادر  باغ  بافت،  آزمایشگاه کشت  آبی،  لیبل  شده 
سطح  در  غیرمتراکم  الگویی  باغ  هکتار،   ۵۰ سطح 
هکتار  میزان ۲  به  متراکم  الگویی  باغ  هکتار،  هشت 
و نیز کشت ارقام خالص و سالم )لیبل آبی( در ناحیه 
چهار مجتمع باغات میوه به وسعت ۱۰ هکتار در دست 
در  تحولی  شاهد  آنها  عملیاتی شدن  با  که  اجراست 
مجتمع  در  ایران  یکپارچه  باغی  مجموعه  بزرگترین 

کشت و صنعت و دامپروری مغان خواهیم بود.
باغات کشت و صنعت مغان  توسعه  بلندمدت  برنامه 
نیز شامل آماده سازی زمین جهت اجرای ۳۰ هکتار 
باغ زیتون، ۴۰ هکتار باغ گیلاس و ۲۸ هکتار باغ بادام 
در حال اجراست که با تسریع در تهیه نهال های این 
باغات، مراحل بعدی توسعه باغات این مجتمع ادامه 

خواهد یافت.
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به  دویرانی  مریم  خانم  دادخواست  شعبه  این   140291920003363160 کلاسه  پرونده  خصوص  در 
طرفیت دادستان دادسرای عمومی و انقلاب رباط کریم به خواسته تقاضای صدور حکم موت فرضی پدرش 
آقای نظرعلی دویرانی فرزند جواد تحت کلاسه 0200554 که مراتب در شعبه هشتم دادگاهعمومی حقوقی 
دادگستری رباط کریم تحت رسیدگی قرار گرفته در راستای اعمال ماده 1023 قانون مدنی در یکی از روزنامه 
های کثیرالانتشار اعلام گردد )سه دفعه متوالی هرکدام به فاصله یک ماه ( تا چنانچه اشخاصی از غایب مذکور 

اطلاع داشته باشند مراتب را به اطلاع این محکمه برسانند.
دادرس دادگاه شعبه 8دادگاه عمومی حقوقی شهرستان رباط کریم - ابوذر کاکائی 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001606 مورخ 1402/04/26 و رأی اصلاحی 
شماره 140260301022002900 مورخ 1402/05/31 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رسول نجفی فرزند محمدقاسم شماره 
شناسنامه 1661 صادره از اسدآباد نسبت به سه دانگ مشاع به مساحت 2630/575 مشاع از پلاک شماره 
215 فرعی از 107 اصلی که به صورت باغ درآمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی رضا قلی بیگ و علی قلی حجازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 15 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 30 / 07 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001605 مورخ 1402/04/26 و رأی اصلاحی 
شماره 140260301022002899 مورخ 1402/05/31 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
محمد شماره  فرزند  اباسلت خدابنده  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  سند رسمی 
شناسنامه 697 صادره از تاکستان نسبت به سه دانگ مشاع به مساحت 2630/575 متر مربع مشاع از پلاک 
شماره 215 فرعی از 107 اصلی که به صورت باغ درآمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی رضا قلی بیگ و علی قلی حجازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 

داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 15 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 30 / 07 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   19660 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  حسینی)وکیل(  زمین  نسب  تیموری  محمدامین  آقای 
اینکه پلاک ثبتی 7927 فرعی از 165 اصلی )که عبارتست از سند  1402/07/20 اعلام داشته نظر به 
مالکیت سه دانگ یک باب خانه به مساحت 158 متر مربع قطعه 99تفکیکی پلاک 7927 فرعی از 165 اصلی 
با سریال چاپی 551592 سری - سال 91 به نام بتول خالصی ثبت و صادرشده است و بعلت اسباب کشی 
مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق 
ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206002409 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای خسرو قربان زاده فرزند محمدامین بشماره شناسنامه 932 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 118/52 متر مربع قسمتی از پلاک 44 فرعی از 141 واقع در صالحیه خریداری 
از مالکان رسمی آقایان رسول، حسینعلی و عباسعلی همگی دهقان نیری محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/30     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/16

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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اخبار

ضرورت استفاده حداکثری از 
فناوری های ارتباطی برای تحول در 

نظام اداری

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره به ضرورت استفاده 
ایجاد  برای  ارتباطی و اطلاعاتی  نوین  فناوری های  از  حداکثری 
تحول در نظام اداری کشور، تاکید کرد: برای حذف امضای طلایی، 
افزایش رضایت مندی مردم و از بین بردن ریشه های فساد حتما 

باید به ابزارهای فناوری اطلاعات متوسل شد.
به گزارش ایرنا از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، عیسی زارع 
پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در نشست مشترک مدیران 
ارشد و نمایندگان سازمان اداری و استخدامی کشور در شورای 
راهبری تحول اداری دستگاه های اجرایی با معاونان توسعه مدیریت 
و منابع دستگاه های اجرایی که به میزبانی وزارت ارتباطات در 
اینکه برای ایجاد تحول  با بیان  سالن شهید قندی برگزار  شد، 
با تدوین »الگوی تحول در نظام اداری«،  در نظام اداری کشور 
چارچوب خوبی شکل گرفته است، گفت: میان وزارت ارتباطات 
اتحاد  یک  بار،  نخستین  برای  استخدامی  و  اداری  سازمان  و 
استراتژیک و همدلانه ای شکل گرفته است تا به اهداف تعیین شده 

برای رسیدن به الگوی تحول در نظام اداری دست پیدا کنیم.
اتحاد  این  باهم  ما  مردمی سیزدهم  دولت  ابتدای  از  افزود:  وی 
همدلانه را دنبال کردیم تا دولت را برای تسهیل زندگی شهروندان 

به یک آیکون در گوشی های مردم تبدیل کنیم.
زارع پور با اشاره به اینکه برای رسیدن به این حرف و شعار غیر از 
اتحاد شکل گرفته، نیازمند ابزار بودیم، تصریح کرد: در قانون بودجه 
۱۴۰۱ و ۱۴۰۲، برنامه تحول و شکل گیری دولت هوشمند، تبدیل 
به قانون شد و در بند »و« تبصره ۷ قانون بودجه ۱۴۰۱ برای همه 
دستگاه ها تکلیف شد که پنجره ملی خدمات دولت هوشمند را 

شکل دهند.
وزیر ارتباطات با بیان اینکه مقدمات کار دولت هوشمند با تدبیر در 
دولت سیزدهم شکل گرفت، گفت: امسال ۹۸ درصد دستگاه ها به 
پنجره ملی دولت هوشمند متصل شده اند و در حال حاضر اگرچه 
کیفیت خدمات ارائه شده متفاوت است اما قریب به ۵۰ درصد 

خدمات در این پنجره ارائه می شود.
وی افزود: امسال هم در بند ج تبصره هفت قانون بودجه ۱۴۰۲ نیز 
پیش بینی شده است با تشکیل کمیته نظارت بر هوشمندسازی، به 
کیفیت خدمات رسیدگی شود و بر همین اساس در قالب کمیته 
نظارت هر هفته با حضور معاون محترم سازمان اداری و استخدامی 
و رئیس سازمان برنامه وبودجه کیفیت خدمات دستگاه ها بررسی 
می شود و اشکالات موجود را به آن ها گوشزد و اگر منابع، کمک 
فنی و یا اصلاح ساختار و فرایندی نیاز داشته باشند در قالب این 

کمیته ارائه می شود.
زارع پور در ادامه با تأکید بر اینکه امسال در قانون بودجه، سه 
تکلیف مهم پیش بینی  شده است که با تحقق این سه تکلیف حتما 
مردم می توانند طعم شیرین فناوری در حکمرانی بچشند، گفت: 
اولین تکلیف این است که تمام خدمات دستگاه ها تا دی ماه باید 
از طریق پنجره خدمات دولت هوشمند ارائه شود. دوم اینکه باید 
تمام استعلامات بر خط شود و سومین تکلیف هم که بسیار مهم 
است و اصل و غایت دولت هوشمند محسوب می شود این است 
که ۲۰ درصد خدمات کاملا هوشمند یعنی بدون نیاز به مراجعه 
و بدون نیاز به ارسال مدارک به صورت برخط و در هر ساعت از 

شبانه روز ارائه شود.
وزیر ارتباطات بابیان اینکه یکی از رویکردهای جدی در الگوی 
تحول نظام اداری، توجه به فناوری است، گفت: اعتقاد دارم ایجاد 
تحول در نظام اداری بدون توجه به فناوری بی معنی است و برای 
حذف امضای طلایی، افزایش رضایت مندی مردم و از بین بردن 
ریشه های فساد حتماً باید به ابزارهای فناوری اطلاعات متوسل 

شد.
وی با تأکید بر اینکه عزم و اراده دولت هم بر این است که این 
تحول را به هر شکل ممکن رقم بزند، افزود: با شکل گیری همکاری 
و همدلی با سازمان اداری و استخدامی حتما به اهداف تعیین شده 
دست پیدا خواهیم کرد؛ البته در ماده ۱۰۵ و ۱۰۶ این برنامه 
تحقق اهداف پیش بینی  شده تبدیل به قانون می شود بنابراین 
بسیار امیدواریم که با ریل گذاری انجام  گرفته در میان مدت و تا 
پایان دولت، مردم طعم شیرین استفاده از فناوری های جدید در 

حکمرانی را بچشند.
پروژه فیبرنوری تا اتصال آخرین ساختمان در کشور ادامه خواهد 

داشت
اساس  بر  کرد:  اعلام  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
پیش بینی های انجام گرفته در برنامه هفتم توسعه، مسیر پروژه 
فیبر نوری منازل و کسب و کارها تا اتصال آخرین ساختمان به 

فیبر نوری در کشور ادامه خواهد داشت.
»عیسی زارع پور« در جلسه بررسی پیشرفت پروژه ملی فیبر نوری 
منازل و کسب و کارها با حضور مدیران اپراتورهای فعال در این 
پروژه با تاکید بر اینکه این پروژه بزرگ و ملی است و تضمین کننده 
آینده نیم قرن کشور، گفت: شما هم به عنوان مجریان این پروژه 

باید به خودتان ببالید که در این پروژه بزرگ و ملی سهم دارید.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات افزود: هر قدمی که در این پروژه 
برداشته می شود حتماً برای پیشرفت کشور و امیدآفرینی است و هر 
خانه ای که به فیبر نوری متصل می شود امید مردم به آینده بیشتر 

می شود و می تواند به کمک رشد و پیشرفت کشور بیاید.
وی با تاکید بر اینکه پروژه فیبر نوری منازل و کسب کارها به 
خوبی در مسیر حرکت خود قرار گرفته است، تصریح کرد: هرچه 
برای انجام این پروژه نیاز بوده از تامین مالی تا هماهنگی های بین 
دستگاهی به ویژه با شهرداران انجام گرفته است و تجربه یک سال 
اخیر نیز نشان داده است که هر مشکلی در مسیر این پروژه وجود 
داشته است به فضل الهی و با کمک یکدیگر حل شده است و 
در حال حاضر الحمدلله در این پروژه دیگر مشکل حل نشدنی 

وجود ندارد.
زارع پور با بیان اینکه شرکت های فعال در این پروژه مقدمات خوبی 
را فراهم کرده اند اما نیاز است اکنون توسعه کارگاه را به طور ویژه 
مورد توجه قرار دهند، خاطرنشان کرد: باید روند کار شتاب دو 
چندانی بگیرد و پیش از آغاز فصل سرما به ویژه در استان های 
غربی و شمالی، کار حفاری به پایان برسد تا بتوان در پایان سال 
به تعهدات پیش بینی شده دست پیدا کرد که این کار نیازمند یک 
عزم و اراده جدی و کار جهادی است؛ بنابراین ضروری است از امروز 

برنامه ریزی جدیدی را طراحی کنید.

از توافق برای ایجاد  وزیر راه و شهرسازی 
کریدورهای  ریلی  زنجیره  تکمیل  کارگروه 
قرقیزستان،  به  چین  از  غرب  به  شرق 

ازبکستان، ترکمنستان و ایران خبر داد.
به گزارش ایرنا از وزارت راه و شهرسازی، 
شرکت  به منظور  که  بذرپاش«  »مهرداد 
کشورهای  نخست وزیران  نشست  در 
همراه  به  شانگ های  پیمان  عضو 
بیشکک  در  جمهور  رئیس  اول  معاون 
در  می برد،  سر  به  قرقیزستان(  )پایتخت 
اول  معاون  دوجانبه  نشست های  حاشیه 
نخست  با  همراه  هیأت  و  رئیس جمهور 
قرقیزستان،  و  روسیه  مقام های  و  وزیران 
افزود: یکی از نکات مورد توافق با نخست 
لجستیک  مراکز  ساخت  قرقیزستان،  وزیر 

در هر دو کشور است.
در  منظور،  همین  به  بیان داشت:  وی 
ایجاد  لجستیک  مرکز  یک  بندرعباس 
بتوانند  تولیدکنندگان  تا  شد  خواهد 
برای  برعکس  و  کنند  صادر  ایران  به  کالا 
مرکز  یک  قرقیستان  در  نیز  ایرانی  طرف 
ایجاد  تولیدات  صادرات  برای  لجستیک 

خواهد شد.
دیگری  نکات  از  یکی  ادامه داد:  بذرپاش 
است  ریلی  مسیر  بود،  مهم  بسیار  که 
ازبکستان،  قرقیزستان،  به  چین  از  که 
جنوب(  دریای  )تا  ایران  و  ترکمنستان 
ریلی  شبکه  یک  این،  شود.  می  متصل 
زنجیره  تکمیل  راستای  در  مهم  بسیار 
است  منطقه  غرب  به  شرق  کردیدورهای 
که تصمیم گرفته شد کارگروه مشترک در 
همه کشورها در این زمینه تشکیل شود و 
قرار شد فردا در نشست شانگهای هم این 

موضوع بیشتر پیگیری شود.
نکته  شد:  یادآور  شهرسازی  و  راه  وزیر 
دیگر، افزایش تعداد پروازها به منظور تردد 
توافق  با  نیز  مهم  این  که  بود  تجار  بهتر 

همراه شد.
درباره  بعدی،  محور  کرد:  تاکید  وی 
استفاده از ارزهای مشترک ملی دو کشور 
بود که در این زمینه هم تصمیمات خوبی 

گرفته شد.
پروژه های  همه  همچنین  گفت:  بذرپاش 
مشترک مهم با روسیه بررسی و تصمیمات 

خوبی گرفته شد.
در  کرد:  تصریح  شهرسازی  و  راه  وزیر 
به  که  روسی  کامیون های  مشکل  زمینه 
هم  آن  برعکس،  یا  می کنند  سفر  ایران 
آذربایجان می گذرند،  مرز جمهوری  از  که 
گفت وگوهایی انجام شد و قرار است وزرای 
در  آذربایجان  جمهوری  و  روسیه  ایران، 
رفع  را  مشکلات  و  باشند  حاضر  منطقه 

کنند.
پروژه های  در  سرمایه گذاری  گفت:  وی 
ریلی و حمل و نقلی هم در این نشست ها 

مطرح شد.
یک میلیون قطعه زمین شهری و روستایی 

تا پایان سال به مردم واگذار می شود
میلیون  یک  گفت:  و شهرسازی  راه  وزیر   
پایان  تا  روستایی  و  شهری  زمین  قطعه 

سال به مردم واگذار می شود.
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
شهرسازی  و  راه  وزیر  بذرپاش  مهرداد 
جمع  در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در 
با  که  توافقاتی  از  یکی  گفت:  خبرنگاران 
ترانزیتی  انجام شد تعرفه  ارمنستان  کشور 
از  یکی  همواره  بود،  جاده ای  عوارض  و 
تجاری  و  خصوصی  بخش  درخواست های 
و  ترانزیتی  های  تعرفه  کاهش  کشور 

عوارض جاده است.
دولتی  داخل  مقررات  یک  آنها  افزود:  وی 
اخذ  را  مراکز  برخی  مصوبه  باید  و  دارند 
کنند، حداکثر ظرف سه تا چهار ماه آینده 
این کار را انجام خواهند داد، توافق اصولی 
وزرای  با  هم  و  وزیر  نخست  با  هم  آن 
شد،  انجام  آنها  زیرساخت  وزیر  و  مربوطه 
از  خودرو  هزار   ۲۷  -۲۶ سالانه   حدودا 
طرف ایران وارد خاک ارمنستان شود و به 
همین میزان هم خودرو از خاک ارمنستان 

وارد خاک ایران می شود.

توافق  اینکه  بیان  با  و شهرسازی  راه  وزیر 
شرکت های  حضور  شد  انجام  که  دیگری 
مدرسه  ساخت  های  پروژه  در  ایرانی 
کشور  داشت:   اظهار  بود،  ارمنستان  در 
ساخت  حوزه  در  بزرگی  پروژه  ارمنستان 
کردند  در خواست  و  کرده  تعریف  مدرسه 
حوزه  در  که  ایرانی  خوب  شرکت های 
مدرسه سازی فعال هستند را معرفی کنیم. 
ساخت حدود ۴۰۰ مدرسه در دستور کار 

دولت ارمنستان قرار دارد.
پرورش  و  آموزش  وزیر  از  داد:  ادامه  وی 
نوسازی  سازمان  که  کردیم  درخواست 
مدارس که ظرفیت خوب و تجربه خوبی در 
حوزه ساخت مدرسه دارند را برای اجرای 
این پروژه معرفی کند که شرکت هایی که 
هستند  نوسازی  سازمان  با  قرارداد  طرف 

نسبت به عملیات ساخت اقدام کنند.
وزارت آموزش و پرورش زمین های مازاده 
خود را به مسکن فرهنگیان اختصاص دهد

وزیر راه و شهرسازی گفت: به دنبال انعقاد 
قرارداد هستیم و روی اجزای توافق بحث 
را  خوبی  زمین  سهم  بتوانیم  که  می شود 
پرورش  و  آموزش  عزیزان  مسکن  برای 
اقشار  فرهیخته ترین  و  بهترین  از  یکی  که 
جامعه هستند و ما باید همه ظرفیت هایمان 
که  فرهیخته  قشر  این  به  کمک  برای  را 
این  فرزندان  برای  را  کشور  این  آینده 

سرزمین رقم می زنند قرار دهیم.
را  عزم  این  نیز  دولت  داد:  ادامه  بذرپاش 
وزیر  با  آینده  هفته  دو  یکی  و ظرف  دارد 
منعقد  نهایی  توافق  پرورش  و  آموزش 
آموزش  و  راه  وزارت  معاونین  شد  خواهد 
متن  کردن  نهایی  حال  در  پرورش  و 
هم  پرورش  و  آموزش  ازوزارت  هستند. 
را  خود  مازاد  زمین های  که  خواسته ایم 
بیاورد مولدسازی معنایی غیر از این ندارد 
که دستگاه ها زمین های مازاد خود را برای 
امر ساخت برای پرسنل خودشان بیاورند.

اعضای هیات علمی  تامین مسکن  قرارگاه 
علوم  وزارت  در  دانشگاه ها  پرسنل  و 

تشکیل شد
وزارت  با  نیز  توافق  همین  داد:  ادامه  وی 
 ۱۰ در  اکنون  است  شده  انجام  نیز  علوم 
شده  آغاز  تقریبا  اجرایی  عملیات  دانشگاه 
از  برخی  است.  رسیده  نهایی  مرحله  به  و 
این زمین ها مشکلاتی دارد از جمله اینکه 
زمین باید تغییر کاربری پیدا کند و برخی 
هستند  شهری  محدوده  از  خارج  زمین ها 
اما مسیر  الحاق به محدوده شوند  باید  که 
علوم  وزارت  در  قرارگاهی  است  آغاز شده 
و  علمی  اعضای هیات  تامین مسکن  برای 

پرسنل دانشگاه تشکیل شده است.
دانشگاه   ۱۰ حدود  اکنون  افزود:  وی 
همین  اند.  داشته  خوبی  خیلی  پیشرفت 
داشتیم  مذاکره ای  علوم  وزیر  با  هم  امروز 
دهیم  افزایش  را  تعداد  این  بتوانیم  که 
همه  سال  پایان  تا  سریع تر  هرچه  و 
را  توافق  همین  شود.  شامل  را  دانشگاه ها 
حدود  و  دادیم  انجام  نیز  آزاد  دانشگاه  با 
قرار  اجرایی  دانشگاه در مدار عملیات   ۱۰

زیادی  زمین های  نیز   اینها  است.  گرفته 
متعلق  آنها  زمین های  از  بخشی  که  دارند 

به وزارت راه و شهرسازی است. 
توافق وزارت راه با دانشگاه آزاد برای مولد 

سازی زمین ها
از آنجایی  وزیر راه و شهرسازی بیان کرد: 
گفتیم  آنها  به  داریم  زمین  کمبود  ما  که 
متعلق  زمین هایی که  ما حاضریم که همه 
اکنون در  یا دولت است و  به وزارت راه و 
مختلف  واحدهای  در  آزاد  دانشگاه  اختیار 
ساخت  برای  را  گرفته  قرار  دانشگاهی 
علمی  هیات  برای  اول  درجه  در  مسکن 
خوابگاه  یا  و  آزاد  دانشگاه  خود  پرسنل  و 
احداث  آزاد  دانشگاه  در  باید  که  متاهلین 
متقاضیانی  عموم  برای  آن  مازاد  و  شود 
که  دهیم  قرار  هستند  منطقه  آن  در  که 
خوبی  پیشرفت  نیز  موضوع  این  الحمدالله 

دارد. 
و  بهداشت  وزارت  با  کرد:  عنوان  بذرپاش 
درمان نیز مذاکراتی داشتیم. وزیر بهداشت 
با  که  داشت  تقاضایی  چنین  نیز  درمان  و 
قرار  و  شده  حاصل  کلی  توافقاتی  نیز  وی 
اعضای  حوزه  در  بتوانند  معاون  دو  شد 
علوم  دانشگاه  پرسنل  و  علمی  هیات 
البته  دهند.  انجام  را  کار  این  نیز  پزشکی 
هر  به  ولی  است  محدودتر  آنها  زمین های 

حال در دستور ما کار ما قرار دارد.
نهضت  بتوانیم  امیدواریم  داد:  ادامه  وی 
حوزه  در  مختلف  دستگاه های  با  توافق 
چه  دانشگاه  پرسنل  و  علمی  هیات های 
و در  پزشکی  و چه غیرعلوم  پزشکی  علوم 
وزارت آموزش و پرورش و دانشگاه آزاد را 

هرچه سریع تر اجرایی کنیم.
عملکرد بانک های خصوصی در نهضت ملی 

مسکن تقریبا صفر بوده است
بانک های خصوصی  ادامه داد: عملکرد  وی 
بوده  صفر  تقریبا  مسکن  ملی  نهضت  در 

است.
دیگر  محور  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
در  ایرانی  شرکت های  فعالیت  ما  مذاکرات 
مشکلات  از  یکی  است.  ارمنستان  کشور 
در  همواره  که  بود  بانکی  ضمانت نامه  آنها 
این  که  می شدند  مشکل  دچار  زمینه  این 

موضوع نیز تا حدود زیادی مرتفع شد.
در  بانک  یک  نهایت  در  افزود:  بذرپاش   
برای  ایرانی  بانک   یک  و  ارمنستان  کشور 
شرکت های  برای  مشکلات  بتوانند  اینکه 
فعال در حوزه زیرساختی و اقتصادی کشور 
این  در  و  مشخص  کنند  مرتفع  ارمنستان 

رابطه توافق انجام شد.
گذرگاه  در  پل  احداث  اینکه  بیان  با  وی 
گفت:  بود،  مذاکرات  دیگر  موضوع  مرزی 
ارمنستان  و  ایران  میان  پل  یک  اکنون 
برقرار است اما به دلیل ظرفیت کم در این 
حجم از تردد جوابگوی همه نیازهای کشور 

نیست.
کرد:  خاطرنشان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
کارگروه مشترک برای آغاز عملیات اجرایی 
ماه   ۴ ظرف  که  شد  تشکیل  نیز  دوم  پل 
بتوانیم  و  برسد  اتمام  به  و  طراحی  آینده 

بعد از ۴ ماه عملیات اجرایی احداث پل را 
در صورت تایید کارگروه شروع کنیم.

تومان  میلیون   ۳۵۰ روستایی  مسکن  وام 
شد

مصوبه  دولت  در  امروز  کرد:  بیان  بذرپاش 
مسکن  نوسازی  و  بهسازی  برای  ارزان  وام 
به  نفر  هزار   ۲۵ زیر  شهرهای  و  روستایی 
میزان  همچنین  و  رسید  نهایی  تصویب 
میلیون  به ۳۵۰  میلیون  از ۲۰۰  وام  مبلغ 

تومان افزایش پیدا کرد.
وی گفت: تا پایان سال بر اساس هدفگذاری 
اختیار  در  روستایی  زمین  فقره  هزار   ۵۰۰
متقاضیان قرار می گیرد و در حوزه شهری 
مردم  تقدیم  زمین  قطعه  هزار   ۵۰۰ نیز 

خواهد شد. 
امروز  تا  کرد:  بیان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
قطعه  هزار   ۳۲۵ از  بیش  در حوزه شهری 
کشور  نقاط  اقصی  در  مردم  تقدیم  زمین 
تا  نیز  دیگر  قطعه  هزار   ۱۵۰ و  است  شده 
حوزه  در  و  شد  خواهد  واگذار  سال  پایان 
روستایی نیز همین رویه دنبال خواهد شد 
یک   ۱۴۰۲ سال  پایان  تا  مجموع  در  و  
روستایی  و  شهری  زمین  قطعه  میلیون 

تقدیم مردم می شود.
بذرپاش تصریح کرد: در جلسه قبلی دولت 
صندوق های  تاسیس  اجرایی  آیین نامه  نیز 
سرمایه گذاری در بخش ساختمان و مسکن 
به  را  خوبی  ظرفیت  که  رسید  تصویب  به 
سرمایه  بازار  حوزه  در  فعال  شرکت های 
در بخش مسکن  بتوانند  تا  ایجاد می کند 
در  شده  تعریف  مختلف  قالب های  در  و 
این  از  که  کنند  سرمایه گذاری  آیین نامه 
در  جدیدی  مالی  تامین  ظرفیت  طریق 
بازار  طریق  از  و  مسکن  ساخت  حوزه 

سرمایه نصیب کشور می شود.
وی با اشاره به اینکه امروز معاون اول رئیس 
جمهور را در سفر به کشور قرقیزستان برای 
شرکت در اجلاس نخست وزیران شانگهای 
همراهی می کند، گفت: یکی از اصلی ترین 
دستور کارهای این نشست فعالیت  کشورها 
اجرایی  عملیات  آغاز  و  ترانزیتی  حوزه  در 
در حوزه کریدورهای شرق به غرب و شمال 

به جنوب میان کشورها است.
در  روزها  این  گفت:  و شهرسازی  راه  وزیر 
بین المللی  و  منطقه ای  نشست های  تمامی 
اصلی  گذرگاه های  و  کریدورها  درباره 
دریایی و زمینی میان کشورها صحبت می 
مذاکرات  اصلی  از صحنه های  یکی  و  شود 
پیدا  اختصاص  موضوع  این  به  بین المللی 
کرده و همه کشورها در تلاش هستند که 
سهم قابل توجهی در این کریدورها داشته 
باشند زیرا زیرساخت فعالیت های اقتصادی  

آنها وابسته به همین است.
نیز  ما  کشور  در  کرد:  عنوان  بذرپاش 
انجام  مدت  این  در  خوبی  بسیار  اقدامات 
شده و توافقات خوبی با همسایگان شمالی  
همسایگان  با  است.همچنین  شده  انجام 
جنوبی حاشیه خلیج فارس  و سایر کشورها 
به  خوبی  قراردادهای  نیز  بندری  حوزه  در 

امضا رسیده است.

ایجاد کارگروه تکمیل زنجیره ریلی کریدورهای 
شرق به غرب از چین تا ایران 

اخبار

وزیر اقتصاد در نشست هماهنگی بانکها در موضوع 

مولدسازی و تسهیلات تبصره ۱۸ مطرح کرد؛

افزایش توان تسهیلات دهی و رفع ناترازی 
بانک ها با مولدسازی دارایی های مازاد

وزیر اقتصاد، مولدسازی را کمک به رشد اقتصادی و افزایش بهره وری 
اموال مازاد دولت برشمرد و تاکید کرد: این امر در بانکها منجر به کنترل 
رشد نقدینگی، افزایش توان تسهیلات دهی، رفع ناترازی و کسری های 

بانک ها می شود.
موضوع  در  بانکها  هماهنگی  جلسه  اقتصاد،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
احسان  سید  حضور  با   ۱۸ تبصره  تسهیلات  و  دارایی ها  مولدسازی 
خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی، مالک رحمتی معاون وزیر و رئیس 
کل سازمان خصوصی سازی، سیدعلی روحانی معاون سیاست گذاری 
اقتصادی و مدیران عامل برخی بانک های دولتی و خصوصی در محل 

این وزارتخانه برگزار شد.
وزیر اقتصاد در بخش اول این جلسه که با موضوع گزارش عملکرد بانکها 
در خصوص آیین نامه مولدسازی های دارایی های دولت آغاز شد با تاکید 
بر اهمیت فروش اموال مازاد بانکها گفت: اساسا هدف از مولدسازی کمک 

به رشد اقتصادی و افزایش بهره وری اموال مازاد دولت است.
وی افزود: این امر در بانکها منجر به کنترل رشد نقدینگی، افزایش توان 

تسهیلات دهی، رفع ناترازی و کسری های بانک ها می شود.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه پیشنهادی در دولت مطرح کردیم در صورتی 
که تا تاریخ ابلاغیه رهبر معظم انقلاب خود دستگاه ها در خصوص معرفی 
اموال مازاد خود اقدامی انجام ندهند، ما این املاک را شناسایی و معرفی 
کنیم و در این صورت دستگاه مورد نظر جریمه شود و چنانچه خود 
دستگاه کار خود را در این زمینه بدرستی انجام دهد؛ ۱۰۰ در صد منافع 

حاصل از مولد سازی به حساب خود شرکت دولتی برگردد.
ماه   ۵ این  در  خواست  سازی  خصوصی  سازمان  رییس  از  خاندوزی 
باقیمانده نسبت به تشکیل ماهانه این جلسات با بانکها اقدام کند تا رصد 
کنیم که عملکرد بانکها و شرکت های دولتی در معرفی املاک مازاد خود 

به چه صورتی است.
وزیر اقتصاد با اشاره به ماده ۸ آیین نامه اجرایی مولدسازی دارایی های 
دولت گفت : بر اساس این ماده در صورتی که در مهلت تعیین شده اموال 
مازاد توسط خود دستگاه اعلام نشده باشد، وزارت اقتصاد به عنوان مجری 

موارد مازاد را مورد بررسی قرار می دهد.
شامل  نامه  آیین  طبق  تشخیص  این  معیارهای  برخی  افزود:  وی 
مشمول  دستگاه های  ذاتی  وظایف  راستای  در  که  است  دارایی هایی 
استفاده نمی شود و همچنین دارایی هایی که فاقد توجیه اقتصادی از 
جنبه سرانه استاندارد یا ارزش منطقی و موقعیت جغرافیایی و یا بیش از 

یک سال راکد یا بدون استفاده باقی مانده است.
وی اظهار داشت: اینکه این امر با ابتکار عمل و اراده بانک ها و شرکت های 
دولتی انجام شود هم برازنده و مورد انتظار ما است و هم از نقاط برجسته 

مدیران خواهد بود.
گزارش عملکرد بانکها در اجرایی سازی منابع نقدی و اسناد خزانه اسلامی 
موضوع تبصره ۱۸ قانون بودجه سال ۱۴۰۱ کشور، از دیگر مسایل مورد 
بحث این جلسه هماهنگی بود که روحانی معاون سیاست گذاری وزیر 
اقتصاد گزارشی از وضعیت پرداخت بانکها در کشور به تفکیک استانی 
ارائه داد و مدیران بانکها نیز در ادامه گزارشی از عملکرد خود در پرداخت 

ها چه به صورت نقدی و چه به صورت اوراق ارائه کردند.
یکی از موضوعات در این خصوص تاخیر واریز منابع از سوی دستگاه های 
مرتبط با تسهیلات تبصره ۱۸ به حساب بانکهای کشور بود که وزیر 
اقتصاد ضمن دستور پیگیری علت این تاخیر، خواستار تهیه گزارشی از 
تاریخ واریز این منابع از خزانه به حساب دستگاه ها و زمان دقیق واریز این 

منابع از دستگاه ها به حساب بانکها شد.
درصد  دهم  اقتصادی ۶  مشارکت  بیکاری/  نرخ  درصدی  یک  کاهش 

افزایش یافت
سخنگوی اقتصادی دولت اظهار داشت: یکی از ویژگی های رشد اقتصادی 
طی ۲ سال اخیر این است که رشد اقتصادی با افزایش اشتغال توام 

بوده است.
وی ادامه داد: برخی از مقاطع در اقتصاد ایران، رشد اقتصادی مثبت بود 
اما بیکاری هم افزایش پیدا می کرد اما بر اساس تازه ترین اطلاعات مرکز 
آمار طی یکسال منتهی به تابستان امسال ۹۰۷ هزار نفر به جمعیت 

شاغل کشور افزوده شده است.
با یک درصد کاهش  بیکاری  نرخ  افزود:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
نرخ  با کاهش  بیکاری در گذشته  به ۷.۹ درصد رسیده است کاهش 
مشارکت فعالان اقتصادی همراه بود که شاخص مناسبی نبود اما در این 
دوره این کاهش همزمان با افزایش ۰.۶ درصدی نرخ مشارکت اقتصادی 

رقم خورده است.
بالاترین میزان اشتغال در بخش صنعت و خدمات را شاهد هستیم

خاندوزی با اشاره به اینکه در بخش صنعت جمعیت شاغل با افزایش 
۳۷۰ هزار نفری به ۸ میلیون و ۴۰۰ هزار نفر رسیده است، گفت: این 
میزان اشتغال در بخش صنعت، بالاترین رقم در تمام ادوار اقتصاد ایران 

است.
وی ادامه داد: تعداد شاغلان در بخش خدمات نیز به ۱۲ میلیون و ۴۵۹ 
هزار نفر رسیده است و در این بخش نیز با افزایش ۴۸۳ هزار نفری شاهد 

بالاترین میزان اشتغال هستیم.
سخنگوی اقتصادی دولت بیان داشت: در بخش کشاورزی البته با وجود 
افزایش ۵۹ هزار نفری جمعیت شاغلان، به دلیل خشکسالی های اخیر 

همچنان در سطوحی پایین تر از سال ۱۴۰۰ هستیم.
خاندوزی با اشاره به سهم مسکن در تورم و نیز سبد هزینه های خانوار 
گفت: از تأکیدات رییس حمهور است که کاهش بخش تورم مسکن در 

صدر برنامه های سیاست گذاران اقتصادی دولت باشد.
ترمز رشد قیمت  در بازار مسکن کشیده شد

وی با بیان اینکه آمار بخش مسکن مدتی متوقف بود البته حبس آمارها 
جزء برنامه های ما نبوده و نیست، اظهار داشت: تورم در بخش مسکن 
کاهنده بود به این معنا که شتاب قیمت ها در بخش مسکن، ارز   و سایر 

دارایی ها امیدبخش بوده است.
در  مسکن  قیمت  میانگین  داشت:  بیان  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
شهریور امسال نسبت به تیر ماه امسال پنج درصد کاهش یافته است 
و در بخش تورم نقطه ای مسکن در شهریور امسال نسبت به شهریور 
پارسال ۷۵.۲ درصد رشد داشته این در حالی است که در شهریور ماه ۴۶ 
درصد تورم نقطه ای مسکن نسبت به اردیبهشت امسال بوده و قیمت 

مسکن وارد دوره کاهشی شده است.
خاندوزی بیان کرد: در تهران طی شهریور امسال بیش از ۳ هزار فقره 
معامله انجام شده است که در مقایسه با مردادماه کاهش ۳۰۰ فقره ای 
داشته و نشان می دهد خریداران در انتظار قیمت های پایین تر هستند.

وی تصریح کرد: در حوزه مالیات بر عایدی مسکن یکی از مسائل مهم، 
کاهش سوداگری ها و سفته بازی بازار مسکن بوده است که از سوی 
برخی مشاوران املاک به قیمت ها دامن زده می شد و برخی مشاوران 
املاک تعطیل شدند در حوزه مالیات بر عایدی سرمایه هم این قانون در 

مجلس تصویب شده است که در کاهش قیمت مسکن مؤثر بوده است.
وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: دولت از مجلس درخواست دارد تا 
بعد از تکمیل لایحه برنامه هفتم، وضعیت مالیات برعایدی مسکن را 

تعیین تکلیف کند.
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 ورزشی
خبر

عنایتی: مدیریت مشترک فدراسیون و 
کمیته المپیک به تیم امید ضربه زد؛ از 

مردم عذرخواهی می کنم

سرمربی تیم فوتبال امید به انتقاد از مدیریت مشترک این تیم توسط 
فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک پرداخت.

به گزارش ایرنا، رضا عنایتی، سرمربی تیم فوتبال امید کشورمان 
یک  می خواهم  صحبت هایم  اول  گفت:  تلویزیونی  برنامه  یک  در 
تشکر ویژه از تیم هایی داشته باشم که با تیم امید برای در اختیار 
گذاشتن بازیکن همکاری کردند، از استقلال، گل  گهر، ذوب آهن، 

مس رفسنجان، شمس آذر، پیکان و فولاد تشکر می  کنم.
داشت:  اظهار  نکرد،  تشکر  پرسپولیس  از  چرا  اینکه  درباره  وی 

پرسپولیس به ما بازیکن نداد اما از کل لیگ تشکر می کنم.
سرمربی تیم امید با انتقاد از مدیریت دو تکه این تیم ، عنوان کرد: 
باید تکلیف تیم امید را مشخص کنیم، یا متعلق به فدراسیون فوتبال 
است و یا کمیته ملی المپیک، این مسئولیت ۵۰درصدری به تیم 
ضربه می زند و یک تصمیم جدی گرفته شود. اگر قرار است از طرف 
فدراسیون فوتبال حمایت شود، به صورت کامل به این مجموعه 
منتقل شود و اگر می خواهند به کمیته ملی المپیک منتقل شود، این 

کمیته مسئولیت حمایت را برعهده بگیرد.
وی تاکید کرد: از مردم عذرخواهی می کنم، و خیلی زودتر باید این 
کار را انجام می  دادم. همه تلاشمان را در ازبکستان و هانگژو کردیم. 
روی خوش فوتبال با ما نبود. در ازبکستان به خاطر کارت زرد بیشتر 

حذف شدیم و راهی مرحله نهایی انتخابی المپیک نشدیم.
تیم  در  کارش  شروع  در  عراق  تورنمنت  در  حضور  درباره  وی 
ابتدا در تورنمنت عراق شرکت کردیم و من  امید، عنوان کرد:در 
نمی دانستم که اسم تورنمنت غرب آسیا است و اگر می دانستم این 
مسابقات جدی است و به این بازی ها نمی رفتیم.شرایط خوبی در 
عراق داشتیم و از نحوه فوتبال بازیکنان و بدنی راضی بودیم. مشکل 

تیم ما عدم هماهنگی بود. زمان زیادی را از دست داده بودیم.
عنایتی درباره اینکه در مرحله اول انتخابی المپیک، تیم امید به 
دلیل کارت زرد بیشتر راهی مرحله نهایی شد، گفت:در جریان قانون 
کارت زرد بودیم و میرشاد ماجدی قبلا از این مسابقات به ما گفت 
که مراقب کارت زرد باشید، چون یک مرحله با یک کارت زرد کمتر 
صعود کرده بودیم و در هر جلسه تمرین و آنالیز این مسئله را تذکر 

می دادم.نکته قابل تامل اینکه بازیکنان با تجربه ما کارت گرفتند.
سرمربی تیم فوتبال امید درباره اگر در مرحله اول انتخابی المپیک 
اگر تذکر ناظر قراقستانی نبود، آریا برزگر دو کارته و محروم بازی 
می کرد و این نشان دهنده بی اطلاعی و ضعف مدیریت تیم است، 
اظهار داشت:این یک جوسازی الکی بود که اتفاق افتاد.از یک ماه 
قبل در جریان بودیم.درباره آریا بزرگر چند بار نامه نگاری کردیم. 
گفتند می تواند بازی کند اما عواقب آن با خودتان است. با توجه به 
جواب دو پهلوی کنفدراسیون فوتبال آسیا، تصمیم گرفتیم که برزگر 
بازی نکند. خبر اینکه ناظر قزاقستانی قبل از بازی در این باره تذکر 

داده است جوسازی بود.

یک  با  مصاحبه  در  فوتبال  ملی  تیم  مربی   
رسانه ایتالیایی از آمادگی مهاجم ایرانی پورتو 
برای پیوستن به اینتر در فصل نقل و انتقالات 

زمستانی خبر داد.
دو  فاصله  در  طارمی  مهدی  ایرنا،  گزارش  به 
ماه تا آغاز فصل نقل و انتقالات زمستانی بار 
و  است  گرفته  قرار  توجهات  کانون  در  دیگر 
این بار صحبت از حضور او در اینتر در ژانویه 
تا یک  تابستان گذشته هم  است. طارمی در 
در  اما  رفت  پیش  میلان  با  قرارداد  قدمی 
دقیقه ۹۰ حضور مهاجم ایرانی پورتو در جمع 

روسونری ها منتفی شد.
تنها  بازی   ۱۲ از  پس  فصل  این  در  طارمی 
توانسته ۲ گل به ثمر برساند و ۳ پاس گل به 
نام خود ثبت کند. قرارداد این بازیکن راست پا 

با پورتو تا تابستان ۲۰۲۴ اعتبار دارد.
بالا گرفتن شایعات درباره حضور  به  با توجه 
طارمی در فوتبال ایتالیا، سایت اسپورت ایتالیا 
در این باره با رحمان رضایی، مربی تیم ملی 
تیم های  و  سری آ  در  بازی  سابقه  که  فوتبال 
پروجیا ، مسینا و لیورنو رذا دارد در این باره 

صحبت کرده است.
ابتدا درباره وضعیت  این گفت وگو  رضایی در 
طارمی در آخرین اردوی تیم ملی، گفت:او در 
فرم فوق العاده ای است، ما در هفته های اخیر 
با ایران در اردن بودیم و او درخشان بازی کرد. 
فکر می کنم حتی اگر به یک تیم قوی تر مانند 
میلان و اینتر برود هم می تواند برای چند سال 
دیگر در سطح بالای فوتبال بازی کند و خیلی 
داده،  نشان  الان  تا  که  چیزی  این  از  بیشتر 

ظاهر شود.
مربی تیم ملی فوتبال در ادامه با بیان اینکه 
طارمی در هر تیمی باشد می تواند تفاوت ایجاد 
کند، اظهار داشت:او کاملًا می تواند تفاوت را 
ایجاد کند. او مهاجمی است که همه چیز دارد. 
می کند  استفاده  خوبی  به  آفساید  خط  از  او 
بدون اینکه به مدافعان امتیاز بدهد. او حتی 
زمانی که از عقب شروع می کند خوب است. 
به عنوان یک مهاجم او می داند چه کاری باید 
یا  دوم  مهاجم  عنوان  به  او حتی  انجام دهد. 
به عنوان وینگر هجومی عملکرد فوق العاده ای 

دارد، چه در سمت چپ و چه در سمت 
راست.

راه  بهترین  من  نظر  به  افزود:  رضایی 
این  او  توانایی های  از  استفاده  برای 
است که او را در نقشی قرار دهیم که 
بهترین عملکرد را داشته باشد و او به 
عنوان هافبک مهاجم دوم بازی کند. در 
آنجا او می تواند همه چیز را انجام دهد: 
حرکت به سمت راست یا چپ، دفاع از 
توپ، رد شدن از توپ. مهاجمانی مانند 
او که توپ ربایی کنند کم هستند. روزی 
بازیکنانی مثل کاکا، در این نقش تفاوت 
ایجاد می کردند، امروزچنین بازیکنانی 

اما کم هستند.
با  اینکه  با بیان  مربی تیم ملی فوتبال 
طارمی  خرید  توانایی ها،  این  به  توجه 
ایتالیایی  تیم های  برای  فرصت  یک 

یک  می تواند  منظر  این  کرد:از  عنوان  است، 
در  که  بازیکنانی  از  بسیاری  باشد.  فرصت 
تمام  قراردادشان  شدند،  ایتالیا  وارد  تابستان 
شده بود و اکنون در حال ایجاد تفاوت هستند. 
او  تا  بود  مربی هماساسی خواهد  نقش  البته 
 ۳۱ طارمی  باشد.  داشته  را  عملکرد  بهترین 
سال سن دارد و می تواند در ایتالیا خیلی خوب 

کار کند.
رضایی با بیان اینکه طارمی در لائوتارو مارتینز 
مورد  گفت:در  بود،  خواهد  چگونه  اینتر  در 
یک مهاجم بسیار قوی صحبت می  کنیم، آنها 
می توانند خیلی خوب با هم کار کنند. هر دو 
می دانند چگونه توپ را نگه دارند و تیم را به 
جلو حرکت دهند، اما همه چیز به این بستگی 

دارد که احتمالاً اینزاگی چه فکری می کند.
مربی تیم ملی فوتبال درباره اینکه آیا طارمی 
درباره بازی در ایتالیا، با او صحبت کرده است، 
یادآور شد:بله، ما در مورد آن صحبت کردیم. 
او احساس می کند زمان مناسبی برای تغییر 
است، تا یک جهش بیشتر به یک تیم بزرگ 
داشته باشد. او از نظر ذهنی آماده است. او به 
من گفت که در تابستان هم برای این تغییر 
آماده بود. به او گفتم بازی برای یک فصل دیگر 
در پورتو برای او خوب است و سال آینده او 

به  اشاره  با  رضایی  بود.  آماده تر خواهد  حتی 
انتقالات  و  نقل  که  است  آماده  اینکه طارمی 
زمستانی هم به یک تیم بزرگ برود، تصریح 
کرد: او آماده است تا در ژانویه برود و من هم 
برود.  دارد  اگر فرصت  توصیه کردم که  او  به 
حالا وقت رفتن است من هم به او گفتم که 
برود.او  پشیمانی  بدون  زمستان  در  تواند  می 

موافق بود.
اینکه  درباره  ایتالیا  پروجیای  اسبق  مدافع 
طارمی درباره پیشنهاد اینتر چه نظری داشت، 
ها  روزنامه  »در  گفتم:  او  به  اردن  در  گفت: 
خواندم که اینتر به دنبال توست...« و او به من 
فهماند که تمرکزش روی انجام بهترین  بازی ها 

در ماه های باقی مانده و سپس رفتن است.
رضایی با بیان اینکه از طارمی از پیشنهاد اینتر 
خوشحال شده است، تصریح کرد:خیلی او از 
این خبر بسیار خوشحال شد. اینتر اکنون در 
صدر جدول ایتالیا قرار دارد. برای او مهم است 
که ببیند عملکرد نراتزوری چقدر خوب است، 
و  برود.  تیمی  به چنین  دارد  دوست  واقعا  او 
احساس می کند برای یک ماجراجویی مانند 

رفتن به اینتر آماده است.
طارمی  تیم هایی  چه  دیگر  اینکه  درباره  وی 
تیم های  مطمئناً  کرد:  عنوان  می خواهند،  را 

وقتی  داشت.  خواهند  وجود  نیز  دیگری 
فینالیست  عنوان  به  اینتر  مانند  باشگاهی 
هستند،  شما  دنبال  به  اروپا  قهرمانان  لیگ 
به  چرا  می پرسند  و  می شوند  هوشیار  بقیه 
طارمی پیشنهاد ندهند. رضایی همچنین در 
این گفت وگو درباره حضور سردار آزمون دیگر 
او  گفت:  رم  آآس  در  ایران  ملی  تیم  مهاجم 
با مهاجمان خوبی  باید  وقتی به رم آمد دید 
رقابت کند.به نظرم می رسید که مدیریت او 
را بیشتر از مربی می خواهد.او به رم رسید و 
ناگهان لوکاکو پس از چند روز به این تیم آمد. 
او از نظر جسمی و روحی آماده نبود. آزمون در 
جالوروسی در محاصره مهاجمان بزرگی بود که 
می توانست با آنها بجنگد. مورینیو بازیکنانی 

می خواهد که زیاد بدوند و بجنگند.
اینکه آیا آزمون آیا برای رفتن به  وی درباره 
رم آماده بود، گفت:من می گویم که او از نظر 
روحی آماده نبود به تیمی برود که با این همه 
از نظر بدنی هم  او حتی  مهاجم رقابت کند. 
خوب نبود. من او را در تیم ملی دیدم، او چند 
کیلو اضافه وزن داشت و حتی مورینیو گفت 
که از نظر بدنی او هنوز آماده نبود: این چیزها 
شرایط را جا افتادن سریع یک بازیکن سخت 

می کند.

گفت وگوی مربی تیم ملی فوتبال با رسانه ایتالیایی؛

رحمان رضایی: طارمی گفت آماده یک ماجراجویی بزرگ در اینتر است

خبر

تدبیر سرمربی تیم ملی والیبال نشسته 
برای دیدار فینال
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سرمربی تیم ملی والیبال نشسته، گفت در بازی با کره 
تا  داده  را  زمین  در  فرصت حضور  بازیکنان  تمام  به 
در بازی پایانی با قزاقستان با مشکل خستگی رو به 

رو نشوند.
والیبال  ملی  تیم  هانگژو،  از  مهر  گزارش خبرنگار  به 
دیدار  به  جنوبی  کره  برابر  پیروزی  با  مردان  نشسته 

پایانی چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی راه یافت.
هادی رضایی در خصوص این بازی گفت: بازی خوبی 
بود و ما به بازیکنانمان در بین ست ها استراحت دادیم 
تا در بازی با قزاقستان از آمادگی بدنی بالایی برخوردار 

باشند.
تیم  قزاقستان  گفت:  قزاقستان  تیم  در خصوص  وی 
خوبی است و من فکر می کنم امسال برای بار دهم 
است که با این تیم بازی خواهیم کرد. چون قزاق ها 
در ایران اردو زدند و بعد ما در آنجا اردو زدیم. پس از 
آن هم رقابت های قهرمانی آسیا در این کشور برگزار 
شد. البته این موضوع برای قزاقستان برد-برد بود و می 
توانید تاثیر آن را در فینالیست شدن این تیم در بازی 

های پاراآسیایی مشاهده کنید.

منشازاده پس از کسب مدال طلا: حالا 
روی پارالمپیک متمرکز می شوم

بازی های  طلا  مدال  کسب  از  پس  منشازاده  سینا 
پاراآسیایی گفت: از امروز به بعد تمرکزم روی حضور 

پرقدرت در بازی های پارالمپیک خواهد بود.
به گزارش خبرنگار مهر از هانگژو، علی سینا منشازاده 
کامپوند  پاراتیراندازی  طلای  مدال  کسب  از  پس 
چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی در هانگژو چین 
گفت: خدا را شاکر هستم که در سه دیداری که کار 
بود و  تیر طلایی کشید لطف و محبتش همراهم  به 

توانستم به پیروزی برسم.
وی با بیان این که از کسب این مدال بسیار خوشحال 
است، ادامه داد: اگر توانستم به مدال طلا دست پیدا 
که  بود  فدراسیون  مسئولان  و  مربیان  زحمات  کنم 
حمایت کردند تا تمرینات خوبی داشته باشم. امیدوارم 

با این مدال پاسخ زحماتشان را داده باشم. 
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آگهی نوبتی سه ماهه دوم سال 1402
در اجرای ماده 12 قانون ثبت و مادتین 59 و 64 آئین نامه قانون ثبت ، املاکی که در سه ماهه تیر، مرداد 
و شهریور واقع در شهرستان رباط کریم از طرف اشخاص قبول ثبت شده و تاکنون آگهی های نوبتی منتشر 
نشده با ذکر شماره پلاک، نام ، نام خانوادگی متقاضی ، نوع ، مساحت و محل وقوع ملک به شرح ذیل آگهی 

میگردد:
161 فرعی از 160 اصلی

آقایان علی ، عباس، حسن ، رضا و بانوان فاطمه و افسر همگی توکلی فرزند علی اکبر ، ششدانگ عرصه و 
اعیان یک قطعه زمین بمساحت 4607/67 سانتی متر به نشانی: رباط کریم - خیابان امام محمد تقی )ع( - رو 

بروی یخچال قدیم
مورخ  چهارشنبه  روز  دوم:  نوبت      1402/08/01 مورخ  دوشنبه  روز  اول:  نوبت  انتشار:  تاریخ 

1402/09/01
چنانچه به هر علت روزهای مارالذکر تعطیل رسمی اعلام گردید آگهی نوبتی فردای روزهای اعلامی منتشر 

میگردد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

هیات   1402/06/28 مورخ   140260301022003770 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
زهرا حسینی فرزند سید مرتضی شماره شناسنامه 1950 صادره از مرکزی نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 107/33 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک – فرعی مفروز از قطعه 
– تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی رمضانعلی بهارلو محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 01 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 16 / 08 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

هیات   1402/05/30 مورخ   140260301022002838 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
اباد فرزند محمدرضا شماره شناسنامه 169 صادره از رباط کریم نسبت به مساحت  نسرین غلامی قوام 
1234 متر مربع مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 6728 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 437 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی عذرا ملکی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 01 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 16 / 08 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای مهدی عبدی فرزند جهانگیر طی درخواست وارده به شماره 14498 مورخ 1402/07/27 
با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 8 رباط کریم با اعلام اینکه سند مالکیت 
مساحت 110/41 / یکصد و ده متر و چهل و یک سانتیمتر مربع مشاع از 6094متر مربع ششدانگ یک 
قطعه زمین به مساحت 6094 / شش هزار و نود و چهار متر مربع به شماره پلاک 1301 فرعی از 160 
اصلی واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 128563 دفتر جلد 568 صفحه 319 به شماره سریال 
0211576 سری ب - 85  بنام مهدی عبدی فرزند جهانگیر ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که مالک 
جابجایی مفقود  به علت  با مشخصات صدرالذکر  مالکیت  نموده که سند  اعلام  وارده فوق  طی درخواست 
گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 
120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام 

معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید 
در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

تاریخ: 92/08/25                  کلاسه پرونده:730/1/82                 دادنامه:1149-82
مرجع رسیدگی:شعبه اول شورای حل اختلاف رباط کریم

خواهان: صندوق قرض الحسنه خیبر به مدیرعاملی آقای محرم زمهریری نژاد به نمایندگی مهدی هاشمی 
منفرد  نشانی: رباط کریم تقی آباد

خوانده: احمد رجبی   نشانی: مجهول المکان
خواسته: مطالبه طلب و خسارت تاخیر تادیه

گردشکار: شورا پس از وصول پرونده و ثبت آن به کلاسه فوق و جری تشریفات قانونی به شرح آتی ختم 
رسیدگی را اعلام و مبادرت به صدور نظریه مشورتی می نماید.

نظریه مشورتی اعتقاد به محکومیت خوانده:بنا به مراتب فوق قاضی شورا ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت 
به صدور رای می نماید.

در خصوص دادخواست صندوق قرض الحسنه خیبر به نمایندگی آقای مهدی هاشمی منفرد به طرفیت آقای 
احمد رجبی به خواسته مطالبه طلب به میزان یک میلیون تومان به استنادقرارداد به شماره 718 و با توجه به 
مجهول المکان بودن خوانده و بنا به درخواست نماینده خواهان و تجویز از ماده 73 ق آدم مفاد دادخواست 
و وقت رسیدگی از طریق نشر آگهی دریکی از روزنامه های کثیرالانتشار ابلاغ وقت رسیدگی صورت گرفته 
و خوانده درجلسه شورا حاضر نگردیده و لایحه ای نیز ارسال ننموده لذا قاضی شورا دعوی خواهان را به 
نحو مطروحه محمول بر صحت تلقی و با لحاظ نظریه مشورتی اعضای شورا به استناد مواد 198 ق آدم حکم به 
محکومیت خوانده به پرداخت مبلغ یک میلیون تومان و خسارت تاخیر تادیه از مورخه 90/8/6 لغایت وصول 
آن در حق خواهان صادر می نماید رای صادره غیابی ظرف 20روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در شورا و ظرف 

20 روز پس از ابلاغ قابل تجدید نظر در دادگستری رباط کریم می باشد.
قاضی شعبه اول شورای حل اختلاف رباط کریم 

تاریخ: 99/4/3                  کلاسه پرونده:1450/1/98                 شماره دادنامه:
مرجع رسیدگی:حوزه اول شوراهای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

خواهان: صندوق قرض الحسنه خیبر به مدیرعاملی آقای محرم زمهریری نژاد به نمایندگی مهدی هاشمی 
منفرد

خواندگان: فاطمه عبدی/محمد عبدی   هر دو آدرس: اسلامشهر قائمیه کوچه 13/4 پ 33
خواسته: مطالبه وجه به مبلغ 12500000 ریال به انضمام خسارات وارده دادرسی

گردشکار: بنا به مراتب قاضی شورا ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت به انشا رای می نماید.
                                                           رای قاضی شورا

در خصوص دعوی صندوق قرض الحسنه خیبر با مدیر عاملی محرم زمهریری نژاد به نمایندگی آقای مهدی 
هاشمی منفرد به طرفیت فاطمه عبدی/محمدعبدی به خواسته مطالبه وجه به مبلغ 12500000 ریال به 
 – ابرازی خواهان )کپی قرارداد شماره 60807  با عنایت به مستندات  انضمام خسارات وارده دادرسی 
1389/9/17( که دلالت بر این دارد که خوانده فاطمه عبدی مبلغ 25000000 ریال از خواهان وام دریافت 
نموده است و خوانده محمد عبدی نیز به عنوان ضامن وی می باشد خواندگان با وصف ابلاغ قانونی درجلسه 
رسیدگی حاضر نشده و لایحه ای نیزواصل نگردیده است لذا قاضی شورا به لحاظ مصون ماندن دعوی و 
مستندات خواهان از هرگونه خدشه و تعرض قانونی و با استصحاب بقاء دین بر ذمه خوانده و استحقاق 
خواهان در مطالبه آن وجه و به استناد مواد 265 و 271 قانون مدنی و مواد 522/519/515/198 قانون 
آئین دادرسی مدنی خواندگان را بطور تضامنی به پرداخت مبلغ 12500000 ریال بابت اصل خواسته و 
مبلغ 278500 ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ تقدیم دادخواست )98/12/3( تا 
یوم الوصول بر مبنای شاخص تورم اعلامی بانک مرکزی در حق خواهان محکوم و اعلام می دارد.رای صادره 
غیابی تلقی و ظرف مهلت 20روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه وپس از انقضای مهلت واخواهی  

ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم دادگستری شهرستان رباط کریم می باشد.
قاضی شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

تاریخ: 99/4/3                  کلاسه پرونده:1449/1/98                 شماره دادنامه:
مرجع رسیدگی:حوزه اول شوراهای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

خواهان: صندوق قرض الحسنه خیبر به مدیرعاملی آقای محرم زمهریری نژاد به نمایندگی مهدی هاشمی 
منفرد

خواندگان: 1-رضا عراقی 2 – حسین زارعی    آدرس: هر دو مجهول المکان
خواسته: مطالبه وجه طی 1فقره چک به مبلغ 7500000ریال به انضمام خسارات وارده دادرسی

گردشکار: بنا به مراتب قاضی شورا ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت به انشا رای می نماید.
                                                           رای قاضی شورا

در خصوص دعوی صندوق قرض الحسنه خیبر با مدیر عاملی محرم زمهریری نژاد به نمایندگی آقای مهدی 

هاشمی منفرد به طرفیت 1-رضا عراقی 2-حسین زارعی به خواسته مطالبه وجه طی یک فقره چک به شماره 
سریال 901/21250269 عهده پست بانک به مبلغ پانرده میلیون ریال که خواهان مبلغ هفت میلیون 
و پانصد هزار ریال به انضمام خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک 1394/9/15 تا یوم الوصول 
طبق شاخص تورم اعلامی بانک مرکزی با احتساب خسارات وارده دادرسی با عنایت به مستندات ابرازی 
خواهان )کپی مصدق چک برگشتی / کپی مصدق گواهی نامه عدم پرداخت چک( که دلالت بر استقرار دین 
ذمه خوانده و استحقاق خواهان در مطالبه آن وجه دارد و اینکه خوانده علی رغم آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
درجلسه حاضر نشده و لایحه ای نیزواصل نگردیده است مع الوصف قاضی شورا به لحاظ مصون ماندن دعوی 
و مستندات خواهان از هرگونه خدشه و تعرض قانونی و با استصحاب بقاء دین بر ذمه خوانده و استحقاق 
خواهان در مطالبه آن وجه و به استناد مواد 265 و 271 قانون مدنی و مواد 522/519/515/198 قانون 
آئین دادرسی مدنی و تبصره الحاقی ماده2 قانون مدنی و ماده 249 قانون تجارت خوانده را بطور تضامنی به 
پرداخت مبلغ 7500000 ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 296250 ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت 
بانک  اعلامی  تورم  مبنای شاخص  بر  الوصول  یوم  تا  تاریخ سررسید چک )1394/9/15(  از  تادیه  تاخیر 
مرکزی در حق خواهان محکوم و اعلام می دارد.رای صادره غیابی تلقی و ظرف مهلت 20روز پس از ابلاغ 
قابل واخواهی در این شعبه وپس از انقضای مهلت واخواهی  ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم 

دادگستری شهرستان رباط کریم می باشد.
قاضی شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

شماره دادنامه: 1007/94
مرجع صدور رای:شعبه چهارم شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

خواهان: صندوق قرض الحسنه خیبر                      به نشانی: رباط کریم – تقی آباد – صندوق خیبر
– فرهنگیان-بعداز چهارراه  خواندگان: 1- امیرعلی میرزاپور 2-غلامرضا احمدی   به نشانی: رباط کریم 

صدف-ساختمان میلاد-پلاک9-واحد9-طبقه5
خواسته: تقاضای مطالبه طلب به میزان 20/000/000)دومیلیون تومان( و هزینه رسیدگی و خسارت تاخیر 

تادیه از تاریخ 93/7/4 تا یوم الوصول
گردشکار: این شورا پس از وصول وثبت پرونده به کلاسه 94/4/548 و جری تشریفات قانونی قاضی شورا 

به شرح ذیل ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت به انشا رای می نماید.
                                                           رای قاضی شورا

در خصوص دعوی صندوق قرض الحسنه خیبربه نمایندگی آقای مهدی هاشمی منفرد به طرفیت خواندگان: 
1-امیرعلی میرزاپور 2-غلامرضا احمدی به خواسته مطالبه وجه طی یک فقره چک به سریال/سریال های 
06413310 عهده بانک/بانک های پست بانک به مبلغ بیست میلیون ریال به انضمام خسارات تاخیر تادیه 
از تاریخ صدور چک / چک ها تا یوم الوصول طبق شاخص تورم اعلامی بانک مرکزی بااحتساب خسارات 
ابرازی خواهان )چک و گواهی عدم پرداخت( که دلالت براستقرار دین  با عنایت به مستندات  دادرسی 
ذمه خواندگان و استحقاق خواهان درمطالبه آن وجه دارد و به خوانده ردیف اول به تجویز ماده 73 قانون 
ابلاغ قانونی گردیده خوانده در جلسه حضور نداشته ولایحه ای  نیز  ابلاغ و به خوانده ردیف دوم  آ.د.م 
نیزواصل نگردیده است مع الوصف قاضی شورا به لحاظ مصون ماندن دعوی و مستندات خواهان از هرگونه 
خدشه و تعرض قانونی و با استصحاب بقاء دین بر ذمه خوانده دعوی مطروحه را محمول بر صحت تلقی و 
به استناد مواد 522/519/515/198 قانون آئین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امورمدنی و 
تبصره الحاقی ماده2 قانون چک و مواد 302/301/365 قانون مدنی و ماده 249 قانون تجارت خوانده را به 
پرداخت مبلغ بیست میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ یکصد و پنجاه هزار ریال بابت هزینه دادرسی و 
خسارت تاخیر تادیه از تاریخ صدور چک/چک ها تا یوم الوصول بر مبنای شاخص تورم اعلامی بانک مرکزی در 
حق خواهان محکوم و اعلام می دارد.رای صادره غیابی تلقی و ظرف مهلت 20روز پس از ابلاغ قابل واخواهی 
در این شعبه وپس از انقضای مهلت واخواهی  ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم دادگستری 

شهرستان رباط کریم می باشد.
احد طاهری - قاضی شعبه چهارم شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

تاریخ: 95/5/17            کلاسه پرونده: 211/1/95          شماره دادنامه: 419-95
مرجع رسیدگی:شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

خواهان: صندوق قرض الحسنه خیبر به مدیرعاملی آقای محرم زمهریری نژاد به نمایندگی مهدی هاشمی 
منفرد  آدرس: رباط کریم – تقی آباد – صندوق خیبر

خواندگان: 1- سحر رمضان پور              آدرس: اسلامشهر – محمدیه – کوچه 32 – پ23
– خ یخسازی-روبروی عمران  – به طرف سه راه آدران  2- اصغر حسینی پوران   به نشانی: رباط کریم 

سوم-پ6
خواسته: تقاضای مطالبه طلب به میزان دومیلیون ریال و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ 90/12/21 تا یوم 

الوصول و کل هزینه ها
گردشکار: پس از وصول وثبت پرونده به کلاسه 211/1/95 و جری تشریفات قانونی قاضی شورا به شرح 

ذیل ختم رسیدگی را اعلام و مبادرت به صدور رای می نماید.
                                                           رای قاضی شورا

در خصوص دعوی صندوق قرض الحسنه خیبربه مدیر عاملی محرم زمهریری نژاد و نمایندگی آقای مهدی 
هاشمی منفرد به طرفیت خواندگان: 1- سحر رمضان پور 2- اصغر حسینی پوران به خواسته مطالبه طلب به 

میزان دو میلیون ریال و خسارات تاخیر تادیه از تاریخ صدور چک تا یوم الوصول طبق شاخص تورم اعلامی 
بانک مرکزی بااحتساب خسارات دادرسی با عنایت به مستندات ابرازی خواهان )کپی برابر اصل چک مورخه 
90/5/30( به مبلغ هشت میلیون و هفتصد و پنجاه هزار ریال)گواهی عدم پرداخت بانک( و اینکه خواهان 
خواسته خود را طبق شرح ذیل ستون خواسته به مبلغ دو میلیون ریال از هشت میلیون و هفتصد و پنجاه 
هزارریال مبلغ چک رامطالبه نموده و اینکه خواندگان با وصف ابلاغ آگهی وقت رسیدگی در جلسه حضور پیدا 
نکرده ولایحه ای نیزارسال ننموده اند مع الوصف قاضی شورا با استصحاب بقاء دین دعوی خواهان را محمول 
بر صحت تلقی و به استناد مواد 522/519/515/198 قانون آئین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب 
در امورمدنی و ماده 265 قانون مدنی تبصره الحاقی ماده2 قانون چک و ماده 249 قانون تجارت خواندگان 
را به طور تضامنی به پرداخت مبلغ دو میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ یک میلیون و صد و پنجاه هزار 
ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ صدور چک تا یوم الوصول بر مبنای شاخص تورم 
اعلامی بانک مرکزی در حق خواهان محکوم و اعلام می دارد.رای صادره غیابی تلقی و ظرف مهلت 20روز پس 
از ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه وپس از انقضای مهلت واخواهی  ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی 

در محاکم دادگستری شهرستان رباط کریم می باشد.
نجفی –معاون قضایی و قاضی شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

تاریخ: 94/7/25                  کلاسه پرونده:210/1/94                 
مرجع صدور رای:شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

بنا به مراتب و محتویات پرونده اعضاء شورا به شرح ذیل نظریه مشورتی خویش را اعلام می دارد.
نظریه مشورتی شورا: بنا به مراتب قاضی شورا ختم رسیدگی را اعلام و به شرح ذیل انشا رای می نماید.

                                                           رای قاضی شورا
در خصوص دعوی صندوق قرض الحسنه خیبر با مدیر عاملی محرم زمهریری نژاد به نمایندگی آقای مهدی 
هاشمی منفرد به طرفیت خواندگان 1- اصغر حسینی 2- یونس با شهامت به خواسته مطالبه وجه طی یک 
فقره چک به شماره سریال 308734 عهده بانک ملی به مبلغ بیست میلیون ریال به انضمام خسارت تاخیر 
تادیه از تاریخ صدور چک تا یوم الوصول طبق شاخص تورمی اعلامی بانک مرکزی با احتساب خسارات دادرسی 
با عنایت به مستندات ابرازی خواهان )کپی مصدق چک/ گواهی عدم پرداخت/کپی قرارداد79332( که 
دلالت بر استقرار دین ذمه خواندگان و استحقاق خواهان در مطالبه آن وجه دارد و اینکه خواندگان علی 
رغم آگهی ابلاغ وقت رسیدگی درجلسه حاضر نشده و لایحه ای نیزواصل نگردیده است مع الوصف قاضی 
شورا به لحاظ مصون ماندن دعوی و مستندات خواهان از هرگونه خدشه و تعرض قانونی و با استصحاب بقاء 
دین بر ذمه خواندگان دعوی مطروحه را محمول بر صحت تلقی و به استناد مواد 522/519/515/198 
قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امورمدنی و تبصره الحاقی ماده2 قانون چک و مواد 
302/301/265 قانون مدنی و ماده 249 قانون تجارت خواندگان را بطور تضامنی به پرداخت مبلغ بیست 
میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ صد و پنجاه هزار ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر تادیه از 
تاریخ صدور چک تا یوم الوصول بر مبنای شاخص تورم اعلامی بانک مرکزی در حق خواهان محکوم و اعلام می 
دارد.رای صادره غیابی تلقی و ظرف مهلت 20روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه وپس از انقضای 

مهلت واخواهی  ظرف 20 روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم دادگستری شهرستان رباط کریم می باشد.
نجفی – معاون قضایی و قاضی شعبه اول شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم 

شماره:   98/ 1 / 988    تاریخ: 98/10/17
آگهی اجرائیه

مشخصات محکوم له:   نام و نام خانوادگی: صندوق قرض الحسنه خیبر با مدیر عاملی محرم زمهریری نژاد به 
نمایندگی مهدی هاشمی منفرد     نشانی محل اقامت: رباط کریم تقی آباد صندوق خیبر

مشخصات محکوم علیه:   نام و نام خانوادگی: 1 - غلامرضا اسماعیلی  2 - اصغر محمدیان   2 – اسماعیل 
سرخیل   نشانی محل اقامت:مجهول المکان

محکوم به: بموجب دادنامه شماره 32/97 مورخ 97/1/21 شورای حل اختلاف رباط کریم شعبه اول  که 
وفق دادنامه شماره ----- شعبه ----- دادگاه ---- قطعیت حاصل کرده است.محکوم علیه محکوم 

است به انجام مفاد دادنامه فوق در حق محکوم له و پرداخت نیم عشر دولتی در حق صندوق دولت.
محکوم علیه مکلف است ازتاریخ ابلاغ اجرائیه:

1-پس ازابلاغ اجرائیه ظرف ده روز مفاد آن را بموقع اجرا بگذارد.
2- ترتیبی برای پرداخت محکوم به بدهد.

3-مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفاء محکوم به از آن میسر باشد و درصورتیکه خود را قادر به اجرای 
مفاد اجرائیه نداند باید ظرف مهلت ده روز جامع دارائی خود را به قسمت اجرا تسلیم کند اگر مالی ندارد 
صریحا اعلام نماید هرگاه ظرف سه سال بعد از انقضاء مهلت مذکور معلوم شود که قادر به اجرای حکم و 
پرداخت محکوم به بوده اید لیکن برای فرار در پرداخت اموال خود را معرفی نکنید یا صورت خلاف واقع از 
دارایی خود بدهید بنحوی که اجرای تمام یا قسمتی از مفاد اجرائیه مستعسر باشد به مجازات حبس از 61 

روز تا 6 مان محکوم خواهید شد.
4-علاوه بر موارد بالا که قسمتی از ماده 34 قانون اجرای احکام مدنی میباشد به مواردی از قانون اجرای 
احکام و قانون آئین دادرسی مدنی مصوب 79/1/21 و همچنین مفاد قانون نحوه اجرای محکومیتهای مالی 

مصوب 10 آبان 1377 که ظهر برگ اجرائیه درج گردیده است توجه نموده و به ان عمل نمایید.
شعبه 1 شورای حل اختلاف شهرستان رباط کریم  

پنجشنبه 4    آبان  1402



استان تهران
گزارش

پایان گروگان گیری ۳۰ هزار دلاری 
در رباط کریم

عاملان  دستگیری  از  کریم  رباط  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
گروگان گیری یک تبعه خارجی که ۳۰ هزار دلار برای آزادی 

گروگان درخواست کرده بودند، خبر داد.
خبر  این  اعلام  با  زنگنه  علی  سرهنگ   ، روز  اتفاق  گزارش  به 
طرح  اجرای  در  نصیرشهر   ۱۲ کلانتری  مأموران  داشت:  اظهار 
به  عبوری  خودروهای  کنترل  و  زنی  انتظامی حین گشت  های 

یک دستگاه خودرو پژو پارس مشکوک و آن را متوقف کردند.
وی افزود: پس از توقف خودرو یکی از سرنشینان آن با مشاهده 
پلیس از خودرو پیاده و با سرعت از محل متواری می شود که 
این امر باعث حساسیت ماموران شده و اقدام به بازرسی خودرو 

کردند.
ماموران  کرد:  تصریح  کریم،  رباط  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
در بازرسی از صندوق عقب این خودرو مشاهده کردند که یک 
از ماموران درخواست  پا و دهان بسته  و  با دست  تبعه خارجی 

کمک می کند.
تبعه خارجی، وی قصد  این  اظهارات  وی همچنین گفت: طبق 
مهاجرت به یکی از کشورهای اروپایی را داشته که با اشخاصی 
گروگان  با  افراد  این  و  شود  می  آشنا  بهارستان  شهرستان  در 
درخواست  اش  خانواده  از  همجوار،  شهرستان  در  وی  گرفتن 

۳۰هزار دلار در ازای آزادی وی می کنند.
این  در  نفر   ۳ دستگیری  به  اشاره  با  پایان  در  زنگنه  سرهنگ 
رابطه گفت: متهمان دستگیر شده پس از تشکیل پرونده جهت 
سیر مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی شده و همچنین تلاش 
برای دستگیری شخص متواری و کشف زوایای پنهان این پرونده 

همچنان ادامه دارد.

موجودی ذخایر سدهای تهران 
مطلوب نیست

به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، نخستین ماه سال آبی جاری برای 
منابع آبی کشور در حالی به پایان رسید که درصد پرشدگی سدها به 

۴۱ درصد کاهش یافت.
قبلی  اعلام  طبق  که  داد  رخ  حالی  در  پرشدگی  درصد  کاهش  این 
مصارف  برای  سدها  از  آب  خروج  میزان  کشور،  صنعت  سخنگوی 

مختلف نسبت به سال گذشته ۳۱ درصد رشد را نشان داد.
و  امیرکبیر  تهران شامل  استان  پنج گانه  دراین بین وضعیت سدهای 
طالقان در غرب استان و ماملو، لار و لتیان در شرق استان چندان 

مطلوب نیست.
بر اساس آمار منتشرشده از سوی شرکت مدیریت منابع آب ایران، 
حجم کل ذخایر آبی موجود در مخازن سدهای استان تهران به ۳۶۰ 
میلیون متر مکعب رسیده و این در حالی است که موجودی سامانه 
سدهای شرقی تهران نسبت به سال گذشته ۳۳ میلیون مترمکعب 
کاهش نشان می دهد. حجم آب سدهای پنج گانه استان، اکنون ۳۶۰ 
میلیون مترمکعب است. حجم کلی ذخایر سدهای سامانه شرق تهران 
نیز شامل لتیان، لار و ماملو هم اکنون ۷۲ میلیون متر مکعب اعلام 

شده است.
درصد پرشدگی فعلی این سدها نیز ۱۹ درصد است. این در حالی است 

که هر تهرانی روزانه ۲۱۰ لیتر آب مصرف می کند.
جمعیت تهران بر اساس برخی آمارها گاه تا ۲۰ میلیون نفر می رسد 
که ضرب و تقسیم مصرف هر فرد و تعداد جمعیت خود بیانگر داستان 

غم انگیز منابع آب تهران است.
چندی پیش معاون بهره برداری شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
گفت: هنوز وضعیت سدهای تهران به ویژه سدهای شرق تهران مطلوب 

نیست؛ بنابراین مدیریت مصرف باید همچنان در اولویت باشد.
شامل  تهران  سدهای  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  خسروی«  »حسام 
لار، لتیان و ماملو، امیرکبیر و طالقان نسبت به سال گذشته که سال 

سختی بود ۴۰ میلیون مترمکعب کاهش ذخیره دارند.
وی ادامه داد: این وضعیت در سدهای شرق تهران شامل لار، لتیان و 
ماملو بدتر هم هست و اگر این روند ادامه داشته باشد روزهای سختی 

برای تأمین آب خواهیم داشت.
معاون بهره برداری شرکت آب و فاضلاب استان تهران خاطرنشان کرد: 
بر همین اساس چند پروژه تأمین آب برای شرق تهران طراحی شده تا 

اگر مشکلی ایجاد شد، کار آبرسانی با وقفه روبه رو نشود.
خسروی گفت: این پروژه ها در قالب سه طرح مهم است تا اگر در اثر 
حادثه ای و یا باتوجه به ذخیره سدها مشکلی ایجاد شد مردم بی آب 

نمانند.

 تولیت آستان حضرت عبدالعظیم )ع( 
باشیم  شاهد  ساله  هر  گفت:امیدواریم 
و  جوانان  بین  در  مقدس  آستان  این 
را  بیشتری  قرآن  حافظان  نوجوانان 

تربیت کند.
سید  الاسلام  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
از  علی قاضی عسکر در مراسم تجلیل 
۳۰ حافظ کل قرآن کریم روز سه شنبه 
حضرت  آستان  صدوق  شیخ  تالار  در 
عبدالعظیم حسنی اظهارکرد: مسلمانان 
بدانند هر آنچه لازمه حیاط طیبه هست 
برای  هرچه  ما  دارد  وجود  قرآن  درون 
نیاز  اسلامی  و  دینی  و  خوب  زندگی 
از  باید  ما  و  داریم در قرآن وجود دارد 
این خوبیها الهام بگیریم و استفاده کنیم 
و خودمان را به قرآن نزدیک و براساس 

آن زندگیمان را تنظیم نماییم.
نوجوانان  اینکه  از  رضایت  ابراز  با  وی 
توانسته اند حافظ قرآن شوند و با آن انس 
افتخار  باعث  این  داشت:  اظهار  بگیرند 
عبدالعظیم  حضرت  آستان  که  است 
اینگونه نوجوان را تربیت کرده و با قرآن 
انس داده است و امیدواریم که هر ساله 
شاهد باشیم حافظان بیشتری را در این 

مراسم ببینیم می شود.
تولیت آستان مطهر حضرت عبدالعظیم 
حسنی افزود: یکی از موثرترین فعالیت 
های  حوزه  در  مقدس  آستان  های 
که  است  قرآنی  های  فعالیت  فرهنگی، 
طی سالیان گذشته فعالیت های بسیار 

و  حافظان  پرورش  راستای  در  موثری 
قاریان قرآن در این بخش انجام گرفته 
و شما جامعه قرآنی در انتقال و توسعه 
مفاهیم و فرهنگ قرآن در منطقه ری 

نیز نقش آفرین بوده اید.
وی با اشاره به جایگاه والای قرآن کریم 
گرانسنگ  حدیث  تبیین  همچنین  و 
ثقلین خاطرنشان کرد: طبق این حدیث 
نورانی اگر ما به قرآن کریم و اهل بیت 
نخواهیم  گمراه  هرگز  جوییم،  تمسک 
می  ما  به  اکرم)ص(  پیامبر  چون  شد 
بحران  و  مشکل  دچار  کجا  هر  آموزد، 
می شویم، نتیجه عدم تمسک و فاصله 

گرفتن از قرآن و اهل بیت)ع( است.
)ع(  عبدالعظیم  حضرت  آستان  تولیت 
قرآن  معجزات  از  یکی  اما  داشت:  بیان 

نتوانسه  به حال  تا  این است که کسی 
دستی در آن ببرد و حدود چهارده قرن 
کرده  آنرا حفظ  که خود خداوند  است 
و  کم  کریم  قرآن  از  )واو(  یک  و  است 

زیاد نشده است.
از معجزات قرآن  وی گفت: یکی دیگر 
نو بودن قرآن است که اگر کسی تازه به 
قرآن رجوع می کند یک چیز جدیدی 

در آن پیدا می کند و ما می بینیم.
قاضی عسکر تصریح کرد: ما در اسلام 
هستند  سنی  هم  که  داریم  مفسرینی 
علامه  چون  مفسربزرگی  شیعه  هم 
طباطبائی در گفتارش هیچ وقت نگفت 
بلکه  بردم  پی  قرآن  عمق  به  من  که 
توصیه می کنند که ما همه باید در پناه 

قرآن قرار بگیریم.

الکریم  سید  مقدس  آستان  تولیت 
و  تفسیر  به  پیش  از  بیش  پرداختن 
و  البلاغه  نهج  کریم،  قرآن  مفاهیم 
ویژه  به  و  جامعه  در  سجادیه  صحیفه 
در مراکز علوم دینی برای رفع نیازهای 
فرهنگی قشرهای مختلف را امری لازم 
خلاهای  از  یکی  شد:  یادآور  و  دانست 
کنونی جامعه ما کم پرداختن به مفاهیم 
صحیفه  و  البلاغه  نهج  کریم،  قرآن 
ما  جوانان  و  نوجوانان  و  است  سجادیه 
دارند و  فاصله  این مفاهیم  با  متاسفانه 
لذا اینگونه موارد، اهمیت فعالیت های 
شما در راستای توسعه فرهنگ قرآن را 

بیش از پیش نشان می دهد.
در انتهای مراسم از حافظان نوجوان و 

جوان دختر و پسر تجلیل بعمل آمد .

قاضی عسکر: آستان عبدالعظیم حسنی 
حافظان جوان قرآن بیشتری تربیت کند

گزارش

مدیرعامل بهشت زهرا: پیاده راه 
فرهنگی گلزار شهدا به حرم امام راحل 

ساخته می شود 

 مدیرعامل سازمان بهشت حضرت زهرا )س( و شهردار حرم مطهر امام 
خمینی )ره( گفت: اتصال فیزیکی گلزار شهدا به آستان مطهر حضرت 
امام خمینی )ره( به عنوان پیاده راه فرهنگی یکی از اهداف و اقدامات 
ما در آینده ای نزدیک است که انشالله  این اتفاق مهم برای استفاده 

شهروندان خواهد افتاد. 
با  ایرنا ، محمد جواد تاجیک در نشست خبری  به گزارش خبرنگار 
اصحاب رسانه با اشاره به پیروزی های مقاومت برابر استکبار جهانی 
و صهیونیست ها و ابراز همدردی با مردم مظلوم غزه اظهار داشت به 
دلیل تصمیم حکومت گدشته آرامستانهای تهران از اوایل دهه ۴۰ در 

شهر تهران بر چیده شدند و آرامستان بهشت زهرا )س( ایجاد شد .
تاجیک افزود موضوع آرامستان از وظایف شهرداری هاست و نیاز عموم 
مردم است و اقدامات سازمان با حضور شهروندان در ارامستانها نمایان 

می شود .
مدیرعامل سازمان بهشت حضرت زهرا )س( خاطرنشان کرد: با توجه 
به عملکرد یکساله سازمان ،بنده به عنوان مسئول سازمان بهشت زهرا 
س باید اذعان کنم بهشت زهرا در طول ۵۳ سال گذشته دچار یک 

فرسودگی شده است .
وی ادامه داد ظرفیت دفن اموات در این ارامستان رو به پایان است و 

باید فکری برای آن  کرد.
تاجیک تصریح کرد ۲ میلیون نفر از مردم مسلمان و شهروندان تهرانی 
طی سال های گدشته در بهشت زهرا تدفین شده اند . بر ای ۵۰ سال 

آینده با این جمعیت باید فکر اساسی تری شود .
مدیر عامل سازمان بهشت زهرا )س( اضافه کرد: یکی از اقدامات انجام 
شده تعیین تکلیف ارامستانهای جدید در پایتخت است . شهرداران 
گدشته زحمات و تلاش هایی داشتند اما هنوز به نتیجه نرسیده است .

تاجیک تاکید کرد: یکسال وقت داریم تا نگرانی مردم تهران برای دفن 
اموات خود را رفع کنیم . در سال آینده بر اساس مطالعات صورت 
جدید  مرکز  سه   ، آرامستان  انتخاب  های  شاخص  رعایت  و  گرفته 

احداث خواهد شد .
وی ادامه داد: سال آینده در نیمه اول سال با کمک شورای شهر و 
دستگاههای دیگر به همراه ارامستان بهشت زهرا، چهار ارامستان بر 

اساس جغرافیای پایتخت مهیای دفن اموات شهروندان خواهد بود .
تاجیک گفت: بهسازی مزار شهدا بعنوان معارف و ستارگان جامعه ما 
شروع شده و بر اساس نطر خانواده شهدا این بهسازی انجام می گیرد .

تدفین  آرامستان،  در  تدفین  امور  شدن  الکترونیکی  به  مسئول  این 
شهدای گمنام و مدافعان امنیت در بقاع متبرکه سطح شهر، بازسازی 
مزار شهدای گمنام و ساماندهی یادمان شهدای گمنام در سطح شهر 
که به شهرداری و متعاقب آن به سازمان بهشت زهرا )س( سپرده شده 

است از دیگر برنامه های این سازمان خواهد بود.

مدیرکل ورزش استان: ۱۵۰ طرح ورزشی 

نیمه کار در تهران وجود دارد

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران گفت: ۱۵۰ طرح ورزشی نیمه 
کاره هم اکنون در استان تهران وجود دارد که باید با همت فعالان 

حوزه ورزش تکمیل و بهره برداری شود.
به گزارش ایرنا، علی جوادی در آیین افتتاح سالن چند منظوره ورزشی 
اجاقی روستای نسوز بخش مرکزی شهرری اظهار امیدواری کرد که 
با همراهی ارکان و عناصر فعال در حوزه ورزش مانند خیران، دهیاری 
ها و شهرداری ها این طرح ها و مکان های ورزشی که از سال های 
تجهیز،  ورزشی  رزمایش  یک  در  را  است  رها شده  و  گذشته شروع 

تکمیل و در اختیار وزرش دوستان قرار دهیم.
وی افزود: در هفته تربیت بدنی امسال ۱۲ طرح ورزشی استان تهران 
در دست افتتاح است که ۲ طرح آن در شهرری به بهره برداری رسید.

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران گفت: به مناسبت هفته تربیت 
بدنی ۴۰ ویژه برنامه فرهنگی برای جوانان، بیش از ۵۰۰ برنامه ورزش 
های همگانی و ۸۰۰ برنامه در حوزه ورزش های قهرمانی پیش بینی 
شده است که شاهد اجرای آن در تمام شهرستان ها ی استان تهران 

خواهیم بود.
و  نهادهای مختلف، مردم  میان  با همدلی که  اظهار داشت:  جوادی 
خیران صورت گرفته در تلاش هستیم تا تمام مکان های ورزشی را 
تجهیز و آن مکانهایی که در دست ساخت هستند را با سرعت بیشتری 

تکمیل کنیم.
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران با اشاره به جنایت های رژیم 
صهیونیستی گفت: ورزشکاران ما در رده های مختلف اعلام انزجار خود 
را از حملات رژیم صهیونیستی و همراهی با مردم مظلوم غزه اعلام 

کرده اند.
کف  کامل  تعویض  و  تعمیرات  و  بازسازی  گزارش،  این  براساس 
پوش سالن چندمنظوره ورزشی اجاقی روستای نسوز بخش مرکزی 
شهرستان ری که با مساعدت اداره کل ورزش و جوانان استان تهران 
به بهره  بود  انجام شده  اداره ورزش وجوانان شهرستان ری  و همت 

برداری رسید و در اختیار ورزشکاران و ورزش دوستان قرار گرفت.  
این  است،  ورزشی  هیأت  دارای ۶۰  ری  شهرستان  ایرنا،  گزارش  به 
شهرستان به تنهایی پنج مدال از ۱۵ مدال المپیک را کسب کرده 
است، به همین دلیل این شهرستان را شهر طلایی کشور در المپیک 

می نامند.
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آگهی افرازپلاک ثبتی 648 فرعی از 115 اصلی 
نظر به اینکه آقای زاهد امامی اناری طی درخواست به شماره وارده 2004499 
مورخ 1401/3/29 تقاضای افراز سهمی خو را از پلاک 648 فرعی از 115 اصلی 
پرتوی  - زهرا هاتف  مالکیت 1  به  ماده 2  برابر گزارش  تفکیکی که  قطعه 13 
2 - ملک چیتگر 3 - زاهد امامی اناری 4 - سعید فاضلی 5 - محمدرضا محمدی 
6 - محمد دهقان زاده شاه اباد میباشد را نموده است لذا حسب تقاضای مذکور 
و به جهت اعلام متقاضی بر عدم دسترسی به مالکین مشاعی ، وقت معاینه محل 
و شروع عملیات افراز بتاریخ شنبه 1402/8/13 ساعت 11 در محل وقوع ملک 
کوچه  حافظ  خیابان   - خیابان سعدی   - الارد-میدان همدانی  از  بعد  آدرس:  به 
اول دست راست نبش ترانس برق تعیین و علیهذا بموجب این آگهی به مالکین 
مشاعی ابلاغ میگردد تا در تاریخ مقرر در محل ملک حاضر و چنانچه مدعی حق یا 
حقوقی برای خویش در پلاک مذکور بوده و یا اعتراضی نسبت به نحوه متصرفات 
متقاضی دارند در محل اعلام و یا مراتب را کتبا به ریاست اداره اعلام و ارسال 
نمایند در غیر اینصورت و یا عدم حضور مالکین مشاعی مانع ادامه عملیات افراز 
نخواهد بود واین عملیات برابر مقررات ادامه مییابد ضمنا هرگونه اقدام اداره 
ثبت در رابطه با پلاک مذکور در راستای عملیات افراز از طریق انتشار آگهی به 

اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای میرقاسم موسوی انجه برابر وکالتنامه های شماره 109715 مورخ 
1402/07/26 و 104674 مورخ 1401/02/04 و 94956 مورخ 1398/02/05 
دفتر خانه 8 رباط کریم طی درخواست وارده به شماره 14228 مورخ 1402/07/24 
با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 8 رباط کریم با اعلام 
اینکه سند مالکیت دو سهم مشاع از پنج سهم ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 
1300 / یکهزار و سیصدمترمربع به شماره پلاک 118 فرعی از 112 اصلی واقع درحصار 
مهتر جزء حوزه ثبتی رباط کریم ذیل دفاتر الکترونیکی 139720301022015973 
سند مالکیت تکبرگی به شماره سریال 879797 سری ب سال 97 بنام افشین رضایی 
فرزند احمد ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که طبق درخواست وکیل مالک بموجب 
وکالتنامه های فوق تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است و 
اعلام نموده که سند مالکیت با مشخصات صدرالذکر بعلت جابجایی مفقود گردیده است 
لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می 
گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود 
سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت 
نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

تکمیل  درباره  رئیس جمهور  اجرایی  معاون 
پردیس،  مهر  مسکن  تمام  نیمه  واحدهای 
گفت: برای تکمیل ۱۹ هزار واحد باقیمانده 
مسکن مهر در شهر جدید پردیس به زودی 

تأمین اعتبارات انجام خواهد شد.

جلسه  ایرنا،  گزارش  به 
بررسی و رفع مشکلات ملی 
شهر پردیس در راستای اجرا 
رئیس  دستور  پیگیری  و 
محسن  ریاست  به  جمهور 
اجرایی  معاون  منصوری 
سرپرست  و  رئیس جمهور 
نهاد ریاست جمهوری برگزار 

شد.
به  اشاره  با  جمهور  رئیس  اجرایی  معاون 
تکمیل واحدهای نیمه تمام مسکن مهر شهر 
پردیس، گفت: برای تکمیل ۱۹ هزار واحد 
باقیمانده مسکن مهر در شهر جدید پردیس 

به زودی تأمین اعتبارات انجام خواهد شد.
تکمیل  برای  شد  مقرر  افزود:  منصوری 
واحدهای باقیمانده مسکن مهر با پیشرفت 
تسهیلات  مسکن  بانک  درصد،   ۳۰ بالای 
لازم در اختیار شرکت شهرهای جدید کشور 

قرار دهد.
بخش  سرمایه گذار  ورود  با  شد:  یادآور  وی 
 - تهران  مترو  خط  احداث  برای  خصوصی 
پردیس، دولت حمایت های لازم را در دستور 

کار قرار خواهد داد.
آزادراه  پروژه  امتداد  مورد  در  منصوری 
گفت:  دماوند،  مشاء  به  پردیس  تهران- 
کیلومتر   ۱۲ طول  به  طرح  این  باقیمانده 

صورت  به  و  خصوصی  بخش  مشارکت  با 
تفاهم نامه با بانک مسکن انجام می شود.

به گفته معاون اجرایی رئیس جمهور موضوع 
به  هم  آزادراهی  عوارض  تعرفه های  اصلاح 

زودی در دولت پیگیری خواهد شد.
و  بررسی  جلسه  گزارش،  این  براساس 
حضور  با  پردیس  شهر  ملی  مشکلات  رفع 
نمایندگانی از وزارتخانه های راه و شهرسازی، 
کشور، نیرو، جهاد کشاورزی، صنعت، معدن 
و تجارت، علوم، تحقیقات و آموزش، معاونت 
سازمان  جمهور،  رئیس  فناوری  و  علمی 
و  برنامه  سازمان  و  زیست  محیط  حفاظت 

بودجه کشور برگزار شد.

معاون اجرایی رئیس جمهور خبر داد:

تامین اعتبار برای تکمیل پروژه های مسکن مهر پردیس

تهران  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
محصولات  تن  هزار   ۲۶ بر  افزون  صادرات  از 
سبزی و صیفی گلخانه های استان به روسیه در 

یک  سال و نیم اخیر خبر داد.
کشاورزی  جهاد  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
سفر  در  برادری«  »جبرئیل  تهران،  استان 
 Made in نمایشگاه  در  و حضور  روسیه  به 
های  توانمندی  به  اشاره  با  مسکو   Russia
صادراتی بخش کشاورزی استان گفت: ۲۶ هزار 
تن انواع فلفل، بادمجان، کاهو، کلم، کرفس و 
گوجه فرنگی تولیدی استان تهران از فروردین 
ماه سال گذشته تاکنون به کشور روسیه صادر 

شده است.
وی ادامه داد: بیشترین میزان صادرات در بین 

شهرستان های استان تهران مربوط به ورامین 
و پیشواست و صادرات اغلب از مرز آستارا انجام 

می شود.
برادری تصریح کرد: همچنین ۳۶هزار تن پسته 
و مغز پسته، زعفران، قارچ خوراکی، رز شاخه 
سبزیجات  زینتی(،  گل  )نوعی  آگاو  بریده، 
در  تهران  استان  از  دارویی  گیاهان  و  خشک 
یک سال اخیر صادر شده که قرنطینه و کنترل 
بهداشتی این محصولات توسط حفظ نباتات و 
قرنطینه سازمان جهاد کشاورزی استان انجام 

می شود.
وی درباره روند صادرات این محصولات گفت: 
بالا  ارزآوری  دلیل  به  تهران  استان  کشاورزان 
به کشورهای  مالی نسبت  تبادلات  و سهولت 

اروپایی، روسیه را مقصد مناسبی برای صادرات 
محصولات خود می دانند.

تهران  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
محموله ها  خروج  کارهای  همه  اضافه کرد: 
مورد  در  فقط  و  شود  می  انجام  گمرکات  در 
و  )فلفل  و صیفی  صادرات محصولات سبزی 
بادمجان( به روسیه، تاییدیه سلامت محصول 
از مبدا تولید )گلخانه و باغ( کنترل می شود 
و پس از اخذ گواهی سلامت از غذا و دارو و 
کیلینیک های درجه یک گیاهپزشکی امکان 
صادرات این کالاهای کشاورزی فراهم می شود. 
وی درباره علت این روند اظهار داشت: شرایط 
ایجاب می کند که سلامت محصولات  روسیه 
سبزی و صیفی از مرحله تولید تا سورتینگ 

تا محصولی سالم  بندی کنترل شود  بسته  و 
این  به  بیماری  و  ویروس  هرگونه  از  عاری  و 
و  گواهی ها  از صدور  پس  برسد؛ حتی  کشور 
را  ها  محموله  کلینیک  سلامت  های  تائیدیه 
نهایی در مرز  بهداشت  و گواهی  پلمب کرده 

صادر می شود.
برادری با بیان اینکه سازمان جهاد کشاورزی 
استان همپای کشاورزان در امر تولید تا بازار 
با  نشستی  سفر  این  ابتدای  در  گفت:  است، 
سفیر  با  تهران  استان  تولیدکنندگان  حضور 
ایران در مسکو برگزار شد که فعالان اقتصادی 
و گلخانه داران  از جمله کشاورزان  استان  این 
به طرح موانع فراروی توسعه مبادلات تجاری 

دوجانبه پرداختند.

۲۶ هزار تن سبزی و صیفی گلخانه های استان تهران به 
روسیه صادر شد
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سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد در مسیر تحقق و 
افزایش  و  بیمه  لیست هوشمند حق  عملیاتی سازی 
رضایت مندی و رفاه مخاطبان سازمان و نیز جلوگیری 
و کارفرمایان،  بیمه شدگان  از رفت وآمدهای مضاعف 
اینترنتی سازمان  از درگاه  سقف پرداخت حق بیمه 

تأمین اجتماعی حذف شد.
به  توجه  با  و  این  از  پیش  روز،  اتفاق  به گزارش 
محدودیت های قوانین و مقررات بانکی، پرداخت حق 
بیمه به مبلغ بیش از 500 میلیون ریال در سامانه 
مقدور  تأمین اجتماعی  غیرحضوری سازمان  خدمات 
نبود و بیمه شدگان و کارفرمایانی که قصد پرداخت 
با  باید  از 500 میلیون ریال را داشتند،  مبالغ بیش 
دریافت برگه پرداخت از سامانه، برای پرداخت مبلغ 

موردنظر، حضوری به شعب بانک مراجعه می کردند.
و  مالی  برنامه ریزی،  معاون  حسینی  مرتضی  سید 
پشتیبانی سازمان تامین اجتماعیبراساس این گزارش 
و  مالی  برنامه ریزی،  معاون  حسینی  مرتضی  سید 
و  مدیریت  توسعه  معاونت  سرپرست  و  پشتیبانی 
منابع انسانی سازمان تأمین اجتماعی درباره تغییرات 
سامانه  طریق  از  پرداخت ها  فرایند  در  صورت گرفته 
از  پیش  تا  گفت:  سازمان  این  غیرحضوری  خدمات 
اینترنتی  درگاه  طریق  از  بیمه  حق  واریز  برای  این 
نشانی  به  غیرحضوری  خدمات  سامانه  در  سازمان 
es.tamin.ir سقف 50 میلیون تومان پرداخت برای 
کارفرمایان محترم وجود داشت و اگر کارفرمایی قصد 
داشت بیش از این مبلغ را واریز کند، باید از سیستم 
حضوری  مراجعه  با  و  می گرفت  پرداخت«  »برگه 
به بانک، واریز را انجام می داد.وی افزود: مبالغ حق 
بیمه بسیاری از مجموعه های بزرگ اقتصادی، بیش 
از 50 میلیون تومان در ماه است و با توجه به این که 
اتفاق می افتد، حجم  پایان ماه  در  پرداخت ها عموماً 
هر  پایانی  روزهای  در  بانک ها  به  مراجعه  از  زیادی 
ماه صورت می گرفت که بعضاً کارفرمایان از شلوغی 
و ازدحام بانک ها و معطلی برای پرداخت حق بیمه، 
و  مالی  برنامه ریزی،  می کردند.معاون  نارضایتی  ابراز 
پشتیبانی سازمان تأمین اجتماعی ادامه داد: با پیگیری 
از طریق بانک مرکزی، موفق شدیم از بانک مرکزی 
مجوز بگیریم که سقف 50 میلیون تومان برای واریز از 
طریق درگاه سازمان به طور کلی برداشته شود. به این 
ترتیب در حال حاضر واریز حق بیمه به حساب سازمان 
از طریق درگاه اینترنتی سازمان، بدون مراجعه به بانک 

و با حجم نامحدود قابل انجام است.
وی افزود: در فرایند جدید پرداخت، اگر واریزکننده 

شخص حقیقی است، واریز باید با ثبت کد ملی انجام 
شود و اگر هم واریزکننده شخص حقوقی باشد، به 
شناسه ملی شرکت نیاز خواهد بود؛ اما نکته و موضوع 
مهم این است که براساس قوانین مبارزه با پولشویی، 
وجه  واریزکننده  ملی«  »شناسه  یا  ملی«  »کد  باید 
واریز  برای  حقیقی  اشخاص  یعنی  باشد؛  مشخص 
باید کد ملی مرتبط با کارت بانکی را در سامانه ثبت 
کنند. برای اشخاص حقوقی هم در حال حاضر بانک ها 
متقاضیان  و  می کنند  صادر  حقوقی«  بانکی  »کارت 
حقوقی می توانند با استفاده »شناسه ملی شرکت« و 

»شماره کارت حقوقی«، حق بیمه را پرداخت کنند.
افزود: تا اعلام بعدی، کارفرمایان  حسینی همچنین 
محترم می توانند در صورت تمایل به همان شیوه سابق 
هم پرداخت هایشان را انجام دهند و سیستم ما برای 
ما مدتی همچنان »برگه پرداخت« را صادر می کند اما 
بنا براین است که مراجعه حضوری به بانک را به سمت 
صفر ببریم، در نتیجه در ماه های آتی و با اعلام قبلی 
به ذی نفعان، صدور این برگه متوقف خواهد شد.گفتنی 
است براساس تغییرات صورت گرفته در درگاه اینترنتی 
درگاه  به  کاربر  انتقال  از  پیش  بیمه،  حق  پرداخت 
پرداخت، لازم است هویت شخص پرداخت کننده و 
کارتی که قصد پرداخت حق بیمه با آن را دارد، بررسی 
شود. پس از انتخاب درگاه پرداخت، کاربر به صفحه 
صفحه  می شود.در  منتقل  پرداخت  اطلاعات  جدید 
جدید اطلاعات پرداخت، اگر کاربر قصد پرداخت با 
کارتی را داشته باشد که متعلق به فردی است که کد 
به سامانه  برای ورود  نام کاربری  به عنوان  ملی وی 
خدمات غیرحضوری استفاده شده، باید گزینه دریافت 
کد ملی از طریق کاربر جاری را انتخاب کند. همچنین 
چنان چه کد ملی مرتبط با نام کاربری استفاده شده 
برای ورود به سامانه با کد ملی کارتی که کاربر قصد 
پرداخت از طریق آن کارت را دارد، متفاوت باشد یعنی 
کاربر با کارتی که متعلق به کاربر نیست، قصد پرداخت 
داشته باشد، لازم است گزینه کد ملی منطبق با شماره 
کارت را انتخاب کرده و کد ملی مربوط به کارتی را 
مورد  کند.در  وارد  دارد،  را  آن  با  پرداخت  قصد  که 
با  نیز چنانچه کاربر قصد پرداخت  اشخاص حقوقی 
کارت حقوقی را داشته باشد، باید گزینه "شناسه ملی 
منطبق با شماره کارت" را انتخاب کند و در مرحله 

بعد، شناسه ملی منطبق با کارت مذکور را وارد کند.
همچنین اگر کاربر از اتباع خارجی مقیم ایران باشد، 
باید کد اتباع منطبق با کد اتباع مرتبط با شماره کارتی 
را که قصد پرداخت با آن را دارد، در سامانه وارد کند.

سقف واریز درگاه اینترنتی سازمان 
تأمین اجتماعی برداشته شد گزارش

تهران  استان  سلامت  بیمه  مدیرکل 
منطقه   ۲۶0 شناسایی  به  اشاره  با 
گفت:  استان،  این  در  برخوردار  کم 
بیمه  این مناطق زیرپوشش  ساکنان 

رایگان سلامت قرار گرفتند.
غلام  محمد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
افتتاح  آیین  در  چهارشنبه  روز  نژاد 
پرند  شهر  در  سلامت  بیمه  شعبه 
معظم  مقام  ویژه  توجه  به  اشاره  با 
قشر  به  سیزدهم  دولت  و  رهبری 
آسیب پذیر و محله های کم برخوردار 
امیدواری  اظهار  شهرها،  حاشیه  در 

مشکلات  از  بخشی  رایگان  بیمه  برقراری  با  کرد 
ساکنان محله های کم برخوردار برطرف شود.

وی به اهمیت افتتاح مرکز بیمه سلامت در شهر پرند 
برای  مهم  اقدامات  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره 
رفاه حال مردم پرند افتتاح شعبه بیمه سلامت بود که 
امیدوارم انجام آن سبب شود تا خدمات درمانی را هر 

چه آسانتر در اختیار مردم قرار دهیم.
استان  سلامت  بیمه  مدیرکل 
سیزدهم  دولت  در  افزود:  تهران 
گذاری  سرمایه  حوزه سلامت  در 
است  شده  انجام  خوبی  های 
اول  دهک  پنج  راستا  همین  در 
سلامت  رایگان  بیمه  جامعه 
هستند و از آن استفاده می کنند.

این مسئول اظهار داشت: سلامت 
یکی از مقوله های مهم و اولویت 
دار در دولت سیزدهم بوده و در 
خوبی  گذاری  سرمایه  حوزه  این 

انجام شده است.

وی یادآور شد: اصل مهم برای همه ما، کاهش هزینه 
خدمات  به  مردم  تر  راحت  دسترسی  و  درمان  های 

درمانی است.
هم  کریم،  رباط  شهرستان  مسئولان  اعلام  براساس 
اکنون ۲ هزار و ۳۱۴ بیمار خاص و سخت درمان در 
این شهرستان زیر پوشش بیمه سلامت قرار دارند که 

تمام هزینه های درمانی آنها پرداخت می شود.
خبرنگار : ناهید کریمی

ساکنان ۲۶۰ محله کم برخوردار استان 
تهران بیمه رایگان سلامت شدند

نوشتار

نشریه اجتماعي - فرهنگي - اقتصادي
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 رییس سازمان برنامه و بودجه، تشکیل شورای عالی راهبری برنامه بروکراسی اضافی و 
بارمالی زیاد برای دولت عنوان کرد و گفت: این شورا سبب اخلال در فعالیت های دیوان 

محاسبات و سازمان برنامه و بودجه می شود.
به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، در نشست علنی نوبت دوم و عصر چهارشنبه )سوم 
آبان ماه( مجلس شورای اسلامی، در جریان بررسی جزییات لایحه برنامه هفتم توسعه، 
بندهای الحاقی)۱( و )۴( به تصویب نمایندگان رسید. همچنین بند الحاقی )۳( در ماده 
)۱۱۸( ابتدا به تصویب مجلس نرسید تا پیشنهاد حذف آن به رای گذاشته شود که این 

پیشنهاد تصویب شد و بندالحاقی )۳( از لایحه برنامه حذف شد.
در ادامه با نظر رییس مجلس شورای اسلامی نیز از بند الحاقی )۲( به دلیل قابل طرح 

نبودن، عبور کردند.
این  احکام  مالی  بار  نمایندگان رسید، دولت  به تصویب  الحاقی )۱( که  بند  اساس  بر 
قانون که مستلزم استفاده ازمنابع عمومی می باشد را در لوایح بودجه سنواتی در حدود 

درآمدهای وصولی و پیش بینی، اجرا می نماید.
با بندالحاقی )۱( اظهار داشت:  داودمنظور رئیس سازمان برنامه و بودجه در مخالفت 
احکامی که در لایحه برنامه پیش بینی شده است قطعا اجرای این احکام به بار مالی 
جدیدی نیاز دارد. البته برنامه بودجه سال آینده را بر اساس همین تکالیف در لایحه 
می نویسیم و تمام تلاش خود را برای افزایش ظرفیت بودجه ای کشور به کار می گیریم.

کشور  مالی  ظرفیت  که  است  این  مهم  نکته  افزود:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس 
محدودیت دارد و این یک اصل پذیرفتنی است که احکام را بر اساس منابع مالی دولت 

می توانیم انجام دهیم.
وی تاکید کرد: تمام احکامی که در لایحه تصویب شده و در آینده در بودجه تصویب 
خواهد شد، کمک خواهد کرد که قوانین را بهتر اجرا کنیم و این حکم می گوید توان 
ما برای اجرای برنامه به ظرفیت مالی دولت در آن سال بستگی دارد. به عنوان مثال در 
بودجه فروش نفت را بر اساس ۸5 دلار پیش بینی کردیم ولی آیا این موضوع محقق شد.

همچنین برای واگذاری دارایی ها دولت برنامه ریزی کردیم ولی این میزان دارایی برای 
دولت وجود نداشته است. به عبارتی دولت آنچه در توان دارد انجام می دهد.

در ادامه نیز بند الحاقی )۳( با رای مجلس از لایحه حذف شد.
داود منظور در مخالفت با بند الحاقی )۳( اظهار داشت: این حکم چند ملاحظه جدی 
دارد که نخست اینکه فوق العاده ای که مربوط به بدی آب و هوا و کمتر توسعه یافتگی 
است به مناطق جنگی تعمیم می  دهیم. اما اگر بخواهیم ۲5 درصد مزایا را که بر اساس 
حکم استخدامی یک فرد است صرفا به این دلیل که او در مناطق مرزی است به او 

اختصاص دهیم، قدری محل تامل است.
رییس سازمان برنامه و بودجه افزود: مناطقی در کشور داریم که به دلیل محرومیت از 
مناطق جنگی کشور وضع بدتری دارند و نمونه آن در کرمانشاه، خوزستان و ایلام است.

وی تصریح کرد: اینکه فوق العاده ویژه را به مناطق جنگ زده محدود کنیم، تبعیض 
محسوب می شود. از طرفی این احکام را دولت در لایحه پیش بینی نکرده و بار مالی 

دارد و مخالف اصل ۷5 قانون اساسی است.
بر اساس بند الحاقی )۴(، به منظور تأمین حسن اجرای برنامه و در راستای هماهنگ 
نمودن فعالیت دستگاه های دولت، شورای عالی راهبری برنامه با مسئولیت معاون اول 
رئیس جمهور و مرکب از رئیس سازمان )دبیر شورا( و وزیر امور اقتصادی و دارایی و 
وزرایی که رئیس کمیسیون های دایمی هیأت دولت هستند و رئیس کمیسیون برنامه 
و بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی )به عنوان ناظر( تشکیل می گردد. وظیفه 
دبیرخانه شورای عالی راهبری برنامه بر عهده سازمان خواهد بود. جلسات شورای عالی 
راهبری برنامه حداقل ماهی یکبار و با حضور دوسوم اعضا تشکیل می شود و تصمیمات 

آن با اکثریت مطلق عده حاضر پس از تأیید رئیس جمهور معتبر خواهد بود.
شورای عالی راهبری برنامه موظف است ضمن بررسی مستمر عملکرد دستگاه ها درعمل 
به تکالیف برنام های و اتخاذ سیاست های متناسب با قوت و ضعف این اقدامات حداکثر 
دو ماه پس ازاجرای قانون برای هر یک از دستگاه های اصلی و سیاستگذار مکلف در 
برنامه هفتم توسعه که از بودجه عمومی استفاده می کنند، یک ناظر مالی به پیشنهاد 

وزیر امور اقتصادی و دارایی و یک ناظر اجرائی به پیشنهاد رئیس سازمان و پس از تأیید 
در جلسه شورای عالی راهبری برنامه، به دستگاه ذیربط معرفی نماید.

وظایف  در چهارچوب  کامل  و همکاری  اطلاعات  ارائه  به  موظف  یادشده  دستگاه های 
محوله به هر یک از ناظرین بوده و بالاترین مقام هر دستگاه مسؤول نظارت بر حسن 
اجرای این امر می باشد. هر یک از ناظرین مالی و اجرایی موظف است در حوزه مأموریت 
خودهر ۶ ماه یکبار، گزارشی از عملکرد دستگاه اجرائی در تحقق تکالیف برنامه و موانع 
پیش رو درعدم تحقق این تکالیف را به دبیرخانه شورای عالی راهبری برنامه ارائه نماید.

از ناظران پس از اخذ تأییدیه شورای عالی  تبصره )۱( دستگاه محل استقرار هر یک 
و  تمدید  قابل  غیر  و  یکساله  آنها  مأموریت  دوره  و  می گردد  مشخص  برنامه  راهبری 

منطبق بر سال های اجرای برنامه خواهدبود.
تبصره )۲( مسؤولیت صحت گزارش های ۶ ماهه، به عهده شخص ناظر است و هرگونه 
در  رسیدگی  قابل  و  می گردد  تلقی  جرم  یا  تخلف  مورد،  واقع، حسب  گزارش خلاف 
مراجع ذیصلاح است. شورای عالی راهبری برنامه مکلف است در شهریورماه هر سال 
گزارش عملکرد اجرای این قانون را مشتمل بر عملکرد سال گذشته و برنامه سال آینده 
و سند پشتیبان بودجه سال بعد به تفکیک دستگاه های اجرائی و فصول برنامه به صورت 
کمی و مقایس های به مجلس شورای اسلامی تقدیم کند. گزارش مذکور پس از اعلام 
وصول بلافاصله مطابق با ترتیبات مندرج در ماده )۱۴۱( قانون آییننامه داخلی متناسب 
با فصول گزارش برای بررسی به کمیسیون یا کمیسیون های ذی ربط و معاونت نظارت 

ارجاع می شود.
و  اقدام  آن  بررسی  به  نسبت  گزارش  دریافت  از  پس  موظفند  اصلی  کمیسیون های 
ظرف بیست روز گزارش خود را به کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات ارائه نمایند. 
کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات و معاونت نظارت موظفند قبل از بررسی لایحه 
بودجه سال آینده در صحن علنی در موردعملکرد دولت به تفکیک دستگاه های مسؤول 

گزارش ارائه نمایند.
که  می گوییم  این حکم  در  داشت:  اظهار   )۴( الحاقی  بند  با  مخالفت  در  منظور  داود 
باید برای هر جلسه و موضوعی، ناظر در نظر گرفته شود و در حقیقت افزایش حجم 
بروکراسی اداری برای دولت است در حالی که وظیفه اجرای برنامه با سازمان برنامه 
اول رییس  برای معاون  تعریف شده  الحاقی  بند  این  این سازوکاری که در  است ولی 

جمهور وظایف مشخص می کنیم که مخالف اصل ۱۲۶ قانون اساسی است.
رییس سازمان برنامه و بودجه افزود: نظارت های مالی به عهده دیوان محاسبات کشور 
است و نظارت های عملیاتی را سازمان برنامه و بودجه انجام می دهد و با این حکم دچار 

وجود اشکال در وظایف آنها می شویم.
وی تاکید کرد: اینکه چند ناظر را با هم تعریف می کنیم و فعالیت آنها چگونه خواهد 
بود و در تعارض با اصل ۷۴ قانون اساسی و توسعه بروکراسی است و دولت با این حکم 

مخالف است.
در نهایت بند الحاقی )۴( به رغم مخالفت دولت، با موافقت کمیسیون تلفیق برنامه و 

رای موافق نمایندگان مجلس تصویب شد.

بررسی جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه؛

منظور: تشکیل »شورای عالی راهبری برنامه« بوروکراسی 
اضافی است

گزارش

در پی حل مشکل نهایی ۲۴ ساله تعاونی مسکن رزمندگان و ایثارگران لشکر 
۲۸ کردستان ، ۱۸00 نفر از خانوارهایی که عضو این تعاونی بودند ، از رئیس 

کل دادگستری استان کردستان تقدیر کردند.
به گزارش اتفاق روز، در پی سفر حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای 
ماه  اردیبهشت  در  ایشان  دستور  و  کردستان  استان  به  قضاییه  قوه  رئیس 
سال جاری و با حضور هیات های کارشناسی قضائی و حقوقی در این استان، 
شهرستان  وحدت  شهرک   ۲ فاز  اراضی  از  هکتار   ۷0 واگذاری  مشکلات 
سنندج پس از۲۴ سال اختلاف بین ادارات و سازمان های مختلف در مورد 
مالکیت آن و بلاتکلیفی برخی از شهروندان، با پیگیری و حکمیت سازمان 
قضایی نیرو های مسلح و همکاری ستاد کل نیرو های مسلح و نیروی زمینی 

ارتش جمهوری اسلامی ایران حل و فصل شد.
رئیس کل دادگستری استان کردستان در این خصوص اظهار داشت : پس 
از گذشت چندماه از سفر ریاست محترم قوه قضاییه به استان کردستان و با 
ورود دستگاه قضایی استان و تشکیل جلسه شورای حفظ حقوق بیت المال 

دادگستری استان ، مشکلات مربوط به این اراضی بصورت کامل حل شد .
راه و  از وزارت  از اخذ مجوز های لازم  : پس  افزود  حجت الاسلام حسینی 

شهرسازی، این اراضی به صورت رسمی به اعضای تعاونی واگذار شد.

تقدیر اهالی 18۰۰ خانوار عضو تعاونی لشکر ۲8 
کردستان از رئیس کل دادگستری استان کردستان نوشتار

کریم  رباط  فرماندار 
خدمات  ارائه  بیان  با 
در  درمانی  جدید 
برای  سیزدهم  دولت 
از  پرداخت  کاهش 
گفت:  مردم،  جیب 
و  هزار   ۲ اینک  هم 
خاص  بیمار   ۳۱۴
درمان  سخت  و 
شهرستان  این  در 
بیمه  زیرپوشش 
سلامت قرار دارند که 

پرداخت  آنها  درمانی  هزینه های  تمام 
می شود.

به گزارش اتفاق روز، امید احمدی روز 
چهارشنبه در آیین افتتاح شعبه بیمه 
سلامت شهر پرند، ظهار داشت:یکی از 
برقراری  سیزدهم  دولت  مهم  اهداف 
ها  زمینه  همه  در  اجتماعی  عدالت 
خدمات  از  مردم  عموم  بهره مندی  و 
عادلانه  توزیع  نوعی  به  و  دولت 
میان  این  در  که  است  بوده  امکانات 
خاطر  به  درمانی  و  بهداشتی  خدمات 
تاثیرگذاری که بر سلامت جامعه دارد 

از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
وی افزود: در راستای برقراری عدالت 
اجتماعی و با توجه به افزایش جمعیت 
شهر پرند می طلبد تا خدمات در همه 
همه  و  شود  مستقر  آن  در  ها  حوزه 
با  تا  گیریم  کار می  به  را  تلاش خود 
ارتقای زیرساخت ها این قابلیت ها را 

به شهر اضافه کنیم.
شدن  دار  نشان  به  اشاره  با  احمدی 
بیماران خاص و سخت درمان )صعب 
العلاج( در سامانه بیمه سلامت تاکید 
 ۳۱۴ و  هزار   ۲ راستا  همین  در  کرد: 
نفر از این بیمار ان در شهرستان رباط 
گرفته  قرار  بیمه  پوشش  تحت  کریم 
اند که با این اقدام شاهد کاهش قابل 

های  هزینه  موارد  برخی  در  و  توجه 
رسیده  صفر  به  بیماران  این  درمان 

است.
فرماندار رباط کریم ادامه داد: در بحث 
تا  یک  های  بیمه دهک  رایگان شدن 
پنج، کاهش پرداخت حق بیمه دهک 
همچنین  و  داشتیم  را   ۹ تا   ۶ های 
سه  برای  سرپایی  و  بستری  خدمات 
دولتی  های  بیمارستان  در  اول  دهک 

۱00 درصد رایگان است.
این مسئول خاطرنشان کرد: ارائه انواع 
های  هزینه  پوشش  جمله  از  خدمات 
توانبخشی  خدمات  و  ناباوری  درمان 
از  خانواده  سلامت  طرح  اجرای  و 
سلامت  بیمه  سازمان  اقدامات  دیگر 
با  کریم  رباط  شهرستان  در  که  بوده 
به  نگاه پیشگیرانه صورت می گیرد و 

شهروندان ارائه می شود.
احمدی مجموع بیمه  شدگان سلامت 
هزار   ۹۴ را  رباط کریم  شهرستان  در 
اعلام کرد وگفت: مجموع  نفر  و ۶00 
سلامت  بیمه   با  درمانی  موسسه   ۹5
و  هستند  قرارداد  طرف  شهرستان 
خدمات  این  از  استفاد  جهت   مردم 
بهداشتی  رایگان در طرح تحول نظام 

از این طرح استفاده می کنند.
خبرنگار : ناهید کریمی

۲ هزار و ۳1۴ بیمار خاص رباط کریمی 
زیرپوشش بیمه سلامت هستند خبر

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان کردستان گفت:در 
حوزه زنان و خانواده در کل استان ۱۴ مرکز حمایت از زنان و خانواده، ۱۱ مرکز 
مهر خانواده یا مرکز ملاقات فرزندان طلاق با حضور مشاوران و با هدف مراقبت 

و نحوه برخورد با کودکان، مشغول به فعالیت است.
استان  رسانه  اصحاب  با  نشست خبری  در  اعظمی  رضا  روز،  اتفاق  گزارش  به 
کردستان،  اظهار کرد: برنامه های تحولی قوه قضاییه به صورت ابلاغی در حوزه 
آسیب های اجتماعی جهت اجرا برای استان ها ارسال می شود و علاوه بر آن 
نیز یکسری برنامه ها به صورت استانی در دستور کار قرار می گیرد که از جمله 
اماکن عمومی و اطلاع رسانی در مورد  ایمن سازی آسانسور های  به  می توان 
ایمن بودن انها، ساخت و سازهای غیر مجاز و خطرات ناشی از آن ها اشاره کرد.

وی افزود: در حوزه زنان و خانواده در کل استان ۱۴ مرکز حمایت از زنان و 
خانواده، ۱۱ مرکز مهر خانواده یا مرکز ملاقات فرزندان طلاق با حضور مشاوران 

و با هدف مراقبت و نحوه برخورد با فرزندان، مشغول به فعالیت است.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان کردستان، برگزاری 
کارگاه های آموزشی قبل از ازدواج با هدف آشنایی زوجین از حقوق خود، خبر 
داد و بیان کرد: در این زمینه تحقیقات انجام شده به صورت یک کتابچه تدوین 

و منتشر می شود و در اختیار زوجین قرار خواهد گرفت.
اعظمی از کاهش آمار طلاق در استان طی یک سال گذشته به همت کارگاه 
های آموزشی و مراکز مشاوره ای قبل از ازدواج در استان خبر داد و اعلام کرد: 
میزان طلاق توافقی در استان با کاهش ۱0 درصدی روبه رو بوده است.اعظمی 
اعلام کرد: در سال گذشته ۱5 هزار زوج در این کارگاه ها آموزش دیده اند و 

امسال نیز تاکنون حدود ۷ هزار و ۱00 زوج تحت آموزش قرار گرفته اند.
از  از سرقت  اندازی ستاد استانی پیشگیری  برنامه تشکیل و راه  به گفته وی، 

دیگر برنامه های این معاونت با هدف کاهش سرقت در استان است.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان کردستان جلوگیری 
از خرید و فروش و حمل غیر مجاز سلاح در استان را از دیگر برنامه های مهم این 
حوزه ذکر کرد و ادامه داد: رفع نقاط حادثه خیز و توسعه سامانه های کنترل و 
ثبت تخلفات با هدف کاهش تصادفات در استان در اولویت کار قرار دارد، در این 

با  رابطه  در  خصوص 
هایی  سرقت  پرونده 
مجروحان  برای  که 
شود،  می  ایجاد 
کمک  به  کارگروهی 
بیمه  های  شرکت 
که  فعال شده  استان 
در اسرع وقت به این 

پرونده ها رسیدگی شده و مطالبات آنها پرداخت می شود.
وی از ابطال گواهینامه رانندگان پر خطر خبر داد و اعلام کرد: ارائه دوره های 

آموزشی برای این رانندگان نیز در دستور کار قرار دارد.
با  معتادان  نامه خروج  آیین  آموزشی،  های  کارگاه  برگزاری  اعظمی،  گفته  به 
به  آنها  مجدد  بازگشت  از  جلوگیری  و  اشتغالزایی  قشر،  این  از  هدف حمایت 
اعتیاد، نظارت بر کمپ ماده ۱۶ و نگهداری از معتادان متجاهر، جمع آوری افراد 
آموزان،  برای دانش  بدون خشونت  ارتباط  و  آموزش مهارت  مستعد خشونت، 
در  از خشونت  و جلوگیری  اعتیاد  با  مقابله  کارگروه های  برنامه های  از جمله 

استان است.
وی بیان داشت: مقابله با زمین خواری و سرمایه گذاری ایمن از مهمترین اولویت 
های سیستم الکترونیک پنجره واحد مدیریت زمین است که با هدف کاهش 

و جلوگیری از تخریب و تصرفات غیر قانونی اراضی ملی راه اندازی شده است.
اعظمی اعلام کرد: فعالیت سامانه مشارکت های مردمی و ثبت نام سازمان های 
مردم نهاد در این سامانه از دیگر اقدامات حوزه اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
به  با هدف جلوگیری و رسیدگی  جرم دادگستری استان کردستان است، که 

شکایات و اختلافات این حوزه راه اندازی شده است.
وی از عضویت ۲500 نفر در سامانه سجاد و دیده بانی مردمی در استان خبر داد 
و اعلام کرد: مردم می توانند، جرایم و تخلفات را در کلیه حوزه های مختلف از 
جمله فساد و تخلفات اداری و مالی ، منابع طبیعی، مواد مخدر و ... به آدرس 

sajam.eadl.ir به قوه قضاییه گزارش کنند.

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کردستان خبر داد:

شرکت 7 هزار و 1۰۰ زوج کردستانی در کارگاه های 
آموزشی قبل از ازدواج در سال جاری

نوشتار
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